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حجت الاسلام والمسلمین ناطق نوری در سی و پنجمین بزرگداشت شهید بهشتی و شهدای هفتم تیر؛

جامعه ما دین دار هست اما دین شناس نیست

علی لاریجانی:

نظام با چشم بینا توافق هسته ای را انتخاب کرد

آیا دولت روحانی مستحق این همه انتقاد است؟ 

نقد دولت 
با رنگ و بوی سیاسی

حضور رویانیان و فتح الله زاده در دادگاه

عضو هیات رئیسه مجلس دهم:

جنگ روانی علیه دولت 
با اهداف انتخاباتی انجام می شود 

 عضو هیات رئیسه مجلس دهم با انتقاد از جنگ روانی 
علیه دولت در سه سال گذشته، یادآور شد که تیم رسانه ای 
دولت که باید برای خنثی سازی جنگ های روانی، بینا و پویا 

باشد، عملکرد خوبی ندارد. محمدعلی وکیلی  با اشاره به 
بحث انتشار فیش های حقوقی مدیران و مسئولان دولتی، 

اظهار داشت: پرداخت حقوق های نجومی ...

با نزدیک شدن به پایان دوره دولت تدبیر و امید نقد و ارزیابی و قضاوت ها درباره عملکرد آن بیش از پیش مطرح می شود. 
عده ای کارنامه دولت را موفق و برخی آن را ضعیف می دانند و در اکثر این تحلیل ها هم رنگ و بوی سیاسی به چشم می خورد. 
هرکدام یکی از نقاط ضعف یا قوت دولت را برجسته نموده و بر مبنای آن از عملکرد دولت دفاع یا به آن حمله می کنند. اصل 
نقد باید همواره محترم و مجاز شمرده شود و حتی جامعه و به ویژه نخبگان به نقادی بیشتر تشویق گردند. قدرتی که نقد نشود 
به دیکتاتوری و فساد منجر می شود؛ اما نقد منصفانه عملکرد این دولت به طور خاص و سایر دولت ها به طور کلی نیازمند لحاظ 

کردن چند متغییر کلان و مهم است که باید در نظر گرفته شود...

آیت الله آملی لاریجانی:

بدنه دستگاه قضا 
سالم است؛ همه را 

با یک چوب نرانیم

عضو جامعه روحانیت تصریح کرد؛

طرح مطالب جهت دار از 
تریبون های مذهبی مصداق 
سوءاستفاده سیاسی است

رئیس قوه قضائیه گفت: سالانه 15 میلیون پرونده قضائی 
در محاکم قضائی رسیدگی می شود و امنیت کشور مرهون 

تلاش و زحمات قضات شجاع کشور است.
آیت الله صادق آملی لاریجانی روز سه شنبه در همایش 
سراسری قوه قضائیه افزود: از مجموع این پرونده ها در سال 
بیش از 11 میلیون پرونده در محاکم دادگستری و سه میلیون 
و 300 پرونده در شوراهای حل اختلاف رسیدگی می شود و 
بار زحمات این پرونده ها به دوش قضات، کارشناسان قضائیه 
و مدیران ستادی قوه قضائیه است. رئیس قوه قضائیه گفت: 
گاهی نسبت به زحمات بی شائبه کارکنان و قضات دستگاه 
قضا بی توجهی می شود و ما باید با این هجمه گسترده ای، 

خدمات آنان را قدر بدانیم. 
گسترده  حجم  افزود:  لاریجانی  آملی  صادق  الله  آیت 
خدماتی که در دستگاه قضایی انجام می شود گاهی کثرت 
خدمات موجب می شود ما این خدمات عظیم را نبینیم. وی 
از کارکنان قوه قضاییه و قضات که در طول ایام سال در تلاش 
هستند و بار سنگین خدمات را بدوش می کشند تقدیر کرد 
وگفت: در طول سال قریب به 15 میلیون پرونده در دستگاه 
قضایی رسیدگی می شود و بار زحمات رسیدگی به این 
پرونده بر دوش کارکنان قضایی و طبیعتا مدیران ستادی نیز 

در تمام امور دخیل هستند...

چهره  یک  اگر  می گوید:  مبارز  روحانیت  جامعه  عضو 
روحانی در سخنرانی های مذهبی خود، حرف های جهت دار و 
کنایه های سیاسی زد باید از سوی مردم و متوالیان آن مراسم، 

مورد تذکر قرار گیرد.
استفاده  با  رابطه  در  اکرمی،  سیدرضا  حجت الاسلام 
سیاسی از تریبون های مذهبی در ماه رمضان و لیالی قدر، 
گفت: برگزاری مراسم های مذهبی در چنین شب هایی از 
جمله شب احیا، چه قبل و چه بعد از انقلاب اسلامی امری 
عادی و مطابق با عرف است؛ اکثر سخنرانان هم با توجه به 
اینکه افرادی آشنا و مطلع هستند به خوبی می دانند که چه 
مسائلی باید و چه موضوعاتی نباید از تریبون های مذهبی 

مطرح شود...
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روزنامه صبح ایران

رییس جمهوری در همایش گرامیداشت هفته قوه قضائیه گفت: احکام قضایی باید 
وجدان عمومی جامعه را راضی کند.

حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی روز سه شنبه در همایش گرامیداشت هفته 
قوه قضاییه که با حضور سران قوا در سالن اجلاس سران برگزار شد بر روشن شدن ابعاد 
تاراج پول نفت و برنامه ریزان آن تاکید کرد. وی گفت: آنچه برای مردم مهم است ختم یک 
پرونده نیست. بالاتر از ختم پرونده ختم سوالاتی است که در اذهان مردم است. روحانی: 
مهمتر از ختم یک پرونده پاسخ به سوالات اذهان مردم است، قوه قضاییه ما باید هم 
پرونده را ختم کند و هم به سوالاتی که در ذهن مردم است پایان دهد، ثمره آن هم ایجاد 

امنیت و هم اعتماد بیشتر مردم به دستگاه قضا است.
رییس جمهوری اظهار داشت: اگر موضوع اعتماد مردم به نظام که یک بخش 

بزرگ آن قوه قضاییه، یک بخش آن دستگاه اجرایی و بخش دیگر قوه 
مقننه و سایر ارکان دیگر فعال در کشور است، حاصل نشود یا تضعیف 

شود، بی تردید بزرگترین سرمایه را که سرمایه اجتماعی است، 
از کف داده ایم. روحانی گفت: نخستین مسوولیت قوه قضاییه 

ایجاد اعتماد بیشتر در جامعه است چون مردم اگر هم روزی به 
دستگاه اجرایی و مقننه بی اعتماد شوند...

رییس جمهوری در همایش گرامیداشت هفته قوه قضائیه:

احکام قضایی باید وجدان عمومی را راضی کند
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انتصاب سردار سرلشکر باقری 
به ریاست ستاد کل نیروهای مسلح

با حکم رهبر معظم انقلاب اسلامی صورت گرفت؛
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حجت الاسلام مومنی:

چرا کسی در قم مقابل گسترش 
بدحجابی تصمیمی نمی گیرد

 استاد حوزه علمیه قم گفت: چرا در شهر قم کسی برای مقابله با گسترش بد حجابی 
تصمیمی نمی گیرد. امروز بسیاری از مغازه ها برای جذب مشتری از خانم های بدحجاب 

و با آرایش و پوشش نامناسب استفاده می کنند و کسی آنها را بازخواست نمی کند.
حجت الاسلام والمسلمین سید حسین مومنی ظهر دیروز در جمع نمازگزاران 
مسجد مقدس جمکران با بیان اینکه نماز، پرداخت زکات، امر به معروف و نهی منکر 
چهار ویژگی مومنان در سوره حج است، ابراز کرد: نماز راس امور و دین است و کسی 
که نماز را عمداً نخواند گناه کبیره مرتکب شده و هیچ عملی از ما بدون نماز پذیرفته 

شده نیست. 
وی افزود: دنیا و آخرتتان را با نماز آباد کنید و به آرامش قلب و روح برسید. کسی 
که نماز می خواند خداوند پشتوانه اش است و هیچگاه نیازمند کسی نخواهد شد. نماز به 
زندگی دنیایی انسان نیز شادابی و طراوت می دهد. استاد حوزه علمیه قم دومین ویژگی 
مومن را پرداخت زکات بیان کرد و گفت: پرداخت زکات، خمس، کفارات و صدقه و انفاق 
به نیازمندان در دین ما بسیار سفارش شده است و اگر کسی این دیون مالی را نپردازد 

قطعاً پول آن را در جایی مانند بیماری خرج خواهد کرد. 
مومنی امر به معروف و نهی از منکر را چهارمین ویژگی حکومت آرمانی مهدوی 
و گامی مهم در زمینه سازی برای ظهور عنوان و تصریح کرد: چرا در جامعه ما به این 
موضوع اهمیت داده نمی شود. چرا برخی مسؤولین نسبت به گسترش فساد و بی حجابی 

و بی بندباری در جامعه سکوت کرده اند. 
وی ادامه داد: چرا در شهر قم کسی برای مقابله با گسترش بدحجابی تصمیمی نمی 
گیرد. امروز بسیاری از مغازه ها برای جذب مشتری از خانم های بدحجاب و با آرایش و 

پوشش نامناسب استفاده می کنند و کسی آنها را بازخواست نمی کند.
استاد حوزه علمیه قم تاکید کرد: وظیفه ما نهی از منکر است، حجت الاسلام رفیعی 
تذکری در خصوص وضعیت حجاب در یکی از شهرها داد، مسؤولین به جای پیگیری 
این دغدغه مقابل وی ایستادند و یکی از نمایندگان مجلس وی را زیر سوال برد. از این 
نماینده و سایر نمایندگان مجلس باید پرسید قانون امر به معروف و نهی از منکر چه شد؟ 

چه مرجعی قرار است این قانون را عملیاتی کند.
مومنی با تاکید بر اینکه امر به معروف مودبانه و منطقی در بسیاری از جوانان اثرگذار 
است، اظهار کرد: جامعه ما باید به این سمت حرکت کند. بسیاری از این دخترانی که 
امروز در جامعه با وضعیت نامناسب تردد می کنند، خوب هستند و با تذکر مودبانه و با 

زبانی محبت   آمیز حتماً به سمت حجاب تمایل پیدا می کنند.  

مخدر  مواد  با  مبارزه  ستاد  دبیرکل 
گفت: بیش از 97 درصد جامعه ایرانی پاک 
هستند و حدود سه درصد، گرفتار اعتیادند.

پنجاه  در  فضلی  رحمانی  عبدالرضا 
ودومین جلسه کمیته فرهنگی و پیشگیری 
ستاد، هر چند به بازگشت این سه درصد 
به زندگی سالم تاکید کرد اما در عین حال 
به این نکته هم اشاره کرد که اکنون علاوه 
بر موضوع یاد شده، تلاش مضاعف داریم تا 
آن 97 درصد به سمت اعتیاد  نروندوی با 
تاکید بر تهیه سند اجتماعی مبارزه با مواد 
مخدر،  گفت:  اجتماعی شدن مبارزه با مواد 
مخدر یکی از روش های مهم در امر مبارزه 
است که باید سند آن تهیه و  مولفه های آن 

توسط کارگروهی مشخص شود. 
مخدر  مواد  با  مبارزه  ستاد  کل  دبیر 
ترین حوزه  را مهم  همچنین پیشگیری 
در  عرصه مبارزه با مواد مخدر برشمرد و 
اینکه طبق سیاست های کلی برنامه ششم 
درصد   25 بایست  می  اعتیاد  توسعه، 

)سالانه 5 درصد(   کاهش یابد. 
رحمانی فضلی، کاهش پنج درصدی 
اعتیاد در سال را رقم زیادی ندانست و اتفاقا 
اظهار کرد که ظرفیت ما برای تحقق آن 
بالاتر از این است؛ بنابراین باید در حوزه های 
 پیشگیری،  درمان، مقابله و صیانت به این 
میزان کاهش، دست یابیم.  وزیر کشور ادامه 
داد: باید از ظرفیت سازمان های مردم نهاد، 
خیرین، انجمن ها،  گروه های مرجع و مردم 
در حوزه پیشگیری از  اعتیاد استفاده کرد 
و تا جایی که می شود آنها را پای کار آورد. 

به گزارش ستاد مبارزه با مواد مخدر، 

رحمانی فضلی درباره حوزه پیشگیری هم 
گفت: اقدامات خوبی طی 2 سال اخیر در 
گرفته،  تفاهم نامه های  صورت  حوزه  این 
خوبی میان ستاد و برخی دستگاه ها امضا 
شده و رسانه ها در سطح خوبی نسبت به 
اینکه  اما  برای  اند؛  پرداخته  این موضوع 
پیشگیری از اعتیاد بهتر در جامعه محقق 

شود، راه زیادی را در پیش داریم. 
وزیر کشور ادامه داد: از نظر افکار عمومی 
تقریبا حساسیت لازم ایجاد شده است؛ در 
جلسه اخیری هم که خدمت مقام معظم 

 رهبری برای ارائه گزارش عملکرد دستگاه  
ها در کاهش آسیب اجتماعی بودیم، ایشان 
تاکید داشتند که باید با کمک مردم در 
اجتماعی  از آسیب های   بحث پیشگیری 
اقدام کنیم، لذا ما باید حوزه پیشگیری را 

با کمک مردم پیش ببریم. 
رحمانی فضلی خاطرنشان کرد: گزارش 
آسیب  کاهش  در  ها  دستگاه  عملکرد 
معظم  مقام  خدمت  ماه  آبان  اجتماعی، 
رهبری تقدیم می شود؛ ما نیز امیدواریم 
تا 6 ماه آینده به جهش بلندی در زمینه 

برسیم  اجتماعی  ساماندهی  آسیب های 
حضور  محضرایشان  در  که  هنگامی  تا 
می یابیم بتوانیم گزارش قابل قبولی ارائه 

دهیم . 
مخدر  مواد  با  مبارزه  ستاد  کل  دبیر 
مجازی  فضای  از  استفاده  بر  ادامه  در 
ورزش،  هنر،  ظرفیت  از  بهره مندی  و 
نویسندگی در پیشگیری از اعتیاد،  فراهم 
هم  و  همگرایی  اجتماعی،  نشاط  کردن 
افزایی دستگاه ها و توجه به بومی نگری در 

حوزه پیشگیری تاکید کرد. 

توضیح دفتر آیت الله هاشمی درخصوص سوءاستفاده از ماجرای فیش های حقوقی 

حبّ و بغض های شخصی 
در مسائل ملی کنار گذاشته شود

دفتر آیت الله هاشمی رفسجانی در اطلاعیه ای در مورد سوءاستفاده برخی از 
ماجرای فیش های حقوقی توضیح داد.

متن این اطلاعیه به شرح ذیل است: در ماجرای افشای برخی اختلاس ها و 
فسادهای مالی و بانکی از زمان دولت های نهم و دهم و موضوع اخیر فیش حقوقی 
و دریافت های غیرمتعارف، متأسفانه برخی جناح ها و گروه های سیاسی به جای 
پرداختن به راه حل ها، به کل نظام اسلامی و مدیران پاکدست آن در طول انقلاب 
اسلامی تعمیم دادند که در جریان دیدار اخیر رئیس جمهور محترم و اعضای هیأت 

دولت، مورد تأکید رهبری معظم انقلاب نیز قرار گرفت. 
 متأسفانه جناح های سیاسی با بزرگ نمایی و اغراق گویی سعی در تخطئه رقیب 
سیاسی خود دارند که بنا نبوده برای رعایت مصالح و منافع نظام و پرهیز از سیاه 
نمایی که نتیجه ای جز ناامیدی و یأس در مردم ندارد، پاسخی داده شود، ولی با 
توجه به اینکه متأسفانه یک مقام مسؤول به طور رسمی از تریبون های خبری نظام، 
اقدام به زیر سؤال بردن بحث پرداخت ها در دوران دولت سازندگی کرده، جهت تنویر 
افکار عمومی و مزید اطلاع ایشان، خاطر نشان می سازد: بعد از روی کار آمدن دولت 
سازندگی در سال ۱۳6۸ که کشور دچار عقب ماندگی  تاریخی از زمان رژیم سابق 
و عقب افتادگی های دههٔ اول انقلاب به خاطر شورش های کور، تجزیه طلبی ها و 
سپس جنگ تحمیلی بوده، در کنار توجه همه جانبه به همهٔ ابعاد سیاسی، اقتصادی، 
فرهنگی و اجتماعی در برنامه اول توسعه، موضوع حقوق و دستمزد کارکنان دولت 
نیز از طریق »شورای حقوق و دستمزد کارمندان دولت« و »شورای عالی اداری 
کشور« برای تعیین حداکثر و حداقل حقوق ها براساس سوابق سنواتی و مدارک 
تحصیلی، مورد بررسی کامل قرار گرفت که »برای هماهنگ کردن حقوق کارکنان 
رایج در  پرداخت های گوناگون  از  وزارت خانه های مختلف در کشور و جلوگیری 
سازمان های دولتی، قانون نظام هماهنگ کارکنان دولت«، تدوین و برای مجلس 
شورای اسلامی ارسال شد که در تاریخ 7۰/6/۱۳ به تصویب رسید و در سال های بعد 
و همچنین در زمان دولت های بعدی، با توجه به شرایط زمان و فراز و فرودهای ارزی 
و ریالی، تغییراتی در آن ایجاد شده که اسناد آن موجود است و جای شگفتی است 
که مسئولی در آن سطح، به جای طرح کامل مسأله، با کلی گویی، موضعی جناحی 
و سیاسی بگیرد. امیدواریم نتیجه روزه داری ها و تقوا پیشه کردن های این روز ها و به 

ویژه لیالی قدر، دوری از حبّ و بغض های شخصی، مخصوصا در مسائل ملی باشد.

رحمانی فضلی:

حدود  سه درصد مردم معتادند
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مظلومیت محیط زیست ایران
با شهید شدن سه محیط بان در دو روز زنگ خطر بحران 
در مناطق تحت حفاظت سازمان حفاظت محیط زیست به 
صدا در آمده است. راستی چرا دستگاههای عریض و طویل 
امنیتی و قضایی نمی توانند جلوی اشرار شکارچی را بگیرند 
که در این ماه مبارک دست به چنین جنایت هایی می زنند؟ 

آیا وقت آن فرا نرسیده این بحران را جدی گرفت تا بیش از این دلاوران مظلومی که 
سال هاست با کمترین امکانات و حقوق از ته مانده طبیعت ایران حفاظت می کنند قربانی 
نشوند؟ شهید شدن ۳ محیط بان در دو روز نشان از جنگی نابرابر در مقابل مظلوم ترین 
پاسداران محیط زیست ایران دارد. محیط بانانی که در دفاع از خود جرات استفاده از اسلحه 
را ندارند، چون از احکام سنگینی می ترسند که ممکن است برای آنها حکم قصاص صادر 
شود. نمونه آن دو محیط بانی بود که سالها در انتظار اعدام بودند و با تلاش و پرداخت 
هزینه سنگینی توسط خیرین و دوست داران محیط زیست در روزهای آخر سال گذشته 
جانشان نجات پیدا کرد. محیط بانانی که با کمترین حقوق و امکانات در سخت ترین شرایط 
از ته مانده طبیعت ایران دفاع می کنند. این کشتار بی رحمانه نیاز به بررسی دقیق و دور از 
احساس دارد. نیاز به همفکری همه دوستداران و متخصصان محیط زیست و حقوقدانان 

دارد که بلاخره تا کی باید در این مصاف نابرابر خون این عزیزان به این راحتی بریزد.
آیا نباید در شیوه حفاظت تغییرات اساسی داد؟ آیا دادن منطقه ای بزرگ به دست چند 

محیط بان که اسلحه آنها حتی به اندازه چوب دستی هم کارایی ندارد، کار درستی است؟
به یاد می آورم زمانی که بحران آتش سوزی پارک ملی گلستان بود و اولین »و« تنها 
جلسه کارگروه نجات در سازمان حفاظت محیط زیست تشکیل شد، پیشنهاد دادم که 
بهتر است مدیریت پارک ملی گلستان و به عنوان پایلوت و یک منطقه در هر استان را به 
صورت هیئت امنایی اداره کرد. منظورم تشکیل هیئت امنایی از همه دستگاه های مسئول، 
سازمان های مردم نهاد، متخصصان ملی و محلی و نمایندگانی از مردم محلی، دامداران و 
شکارچیان بود تا کم کم حس تعلق آن منطقه به مردم منتقل شود و تابوی دولتی بودن 
بشکند. متاسفانه بعد از ترک جلسه معاون خانم ابتکار گفت که رئیس سازمان با این 

پیشنهاد موافق نیستند.
آقای مهندس درویش در اواخر ۱۳9۳ هم اتاق فکری درست کرد که متخصصان 
برجسته محیط زیست موضوعات مهم را بررسی و راهکارهای لازم را به رئیس سازمان ارائه 
دهند. در چند جلسه ای که تشکیل شد 9 موضوع مهم مورد توافق اعضا قرار گرفت که 
اتفاقا یکی از آنها بررسی راهکارهای جدید حفاظت مناطق بود. درست تابستان گذشته که 
من به خارج رفته بودم، این کارگروه به دلیل اختلافات درونی مدیران در سازمان حفاظت 

محیط زیست متلاشی شد.
مظلومیت محیط زیست ایران به این دلیل است که بیش از سه دهه مسئولین رده های 
بالای محیط زیست از جنس محیط زیست نیستند، دستگاه های ویرانگر محیط زیست در 
دولت دست بالا را دارند و هر بلایی را به راحتی به سر محیط زیست می آورند. سازمان هم 
با این مدیران کم آشنا به کار خود و با بودجه کمی که در اختیارش است توان نوسازی و 
اصلاح خود را ندارد، این هم نتیجه اش است. برای ما می ماند فقط مرثیه سرایی و تسلیت.

سرلشکر فیروزآبادی:

 انتفاضه سوم، امنیت و حیات 
اسرائیل را خواهد سوزاند

رئیس سابق ستاد کل نیروهای مسلح با تأکید بر نقش راهپیمایی روز جهانی قدس 
در نیرومند شدن انتفاضه فلسطین گفت: انتفاضه سوم، امنیت و حیات رژیم صهیونیستی 

را خواهد سوزاند.
سردار سرلشکر بسیجی سید حسن فیروزآبادی در آستانه فرارسیدن روز جهانی قدس و 
خیزش ضد صهیونیستی امت اسلامی و حق طلبان و آزادیخواهان عالم اظهار کرد: حوادث 
انتفاضه جدید نشان می دهد نسل جدیدی پای به عرصه ی مقاومت و مبارزه علیه رژیم 
صهیونیستی نهاده است. نسلی هوشیار و هوشمند که با تکیه بر الزامات و بایسته های مبارزه 

با اسرائیل غاصب و فرایند آزادی قدس شریف به صحنه آمده است.
وی افزود: توسعه دامنه انتفاضه به سمت جوان گرایی و جامعه گرایی گسترده و درگیر 
شدن جوانان مبارز فلسطینی در کف خیابان های مملو از حضور صهیونیست ها پدیده ای 
است که سران تل آویو و حامیان غربی – عربی آن به ویژه شیطان اکبر امریکای جنایتکار 

را سخت نگران کرده است.
رئیس سابق ستاد کل نیروهای مسلح در ادامه با اشاره به تلاش صهیونیست ها در 
تسریع عملیات یهودی  سازی کرانه باختری و شهر قدس اشغالی که با سوء استفاده از 
حوادث منطقه و درگیر شدن مقاومت امت اسلامی در عراق و سوریه و یمن با جنگ های 
نیابتی و تروریستی پدید آمده است تصریح کرد: تلاش صهیونیست ها در یهودی سازی 
بیت المقدس هرگز به فرجام مورد نظر نخواهد رسید و آتشی که در کرانه باختری در حال 

شعله ور شدن است رؤیای آنان را خواهد سوزاند. 
رئیس سابق ستاد کل نیروهای مسلح خاطر نشان کرد: ملت فلسطین از مرحله ناتوانی 
و ضعف برابر تشکیلات خود گردان عبور کرده و می خواهد این پیام را به اشغالگران برساند 

که مسجدالاقصی خط قرمزی است که عبور از آن ناممکن است.
سرلشکر فیروزآبادی در پایان با اشاره به اهمیت راه پیمایی روز جهانی قدس امسال و 
دعوت از آحاد امت اسلامی به ویژه ملت شریف و انقلابی آن برای خلق حماسه ای جدید 
در حمایت از انتفاضه ملت فلسطین تأکید کرد: شعله ور شدن انتفاضه ی فراگیر و سراسری 
در کرانه باختری با حمایت های متنوع و متعدد امت اسلامی نیرومندتر و موفق تر به پیش 
خواهد رفت و حضور آحاد ملل و جوامع اسلامی و حق طلب و آزادیخواه در راه پیمایی روز 
قدس می تواند حمایت از قدس به ویژه توسط دولت های اسلامی را فراتر از محکومیت 
اقدامات جنایتکارانه رژیم کودک کش صهیونیستی وارد فاز جدیدی ساخته و »مقاومت« را 

به تنها گزینه موفق برابر سیاست های امریکا و اسرائیل غاصب تبدیل سازد.

رییس سازمان بارزسی کل کشور:

مدیرعامل بانک رفاه با وجود 
پرونده  قضایی منصوب شد 

رئیس سازمان بازرسی کل کشور گفت: رئیس بانک رفاه با وجود پرونده در مرجع 
قضایی، منصوب شد.

ناصر سراج در حاشیه همایش سراسری هفته قوه قضاییه در رابطه با موضوع فیش های 
حقوقی گفت: اولین بار موضوع در رابطه با بانک رفاه کارگران مطرح شد. زمانی که مدیر 
عامل این بانک رئیس بانک ملی بود، پرونده سنگینی داشت که پرونده وی هنوز هم در 
دادسرا مطرح است. همان زمان آقای حسین فریدون اصرار کرد که ایشان بیاید و رئیس 
بانک رفاه شود حتی بنده مخالفت کردم و گفتم که وی پرونده سنگینی دارد، ولی متاسفانه 
با اصرار  ایشان، وی رئیس بانک رفاه شد. قوه قضاییه بیشتر از این آیا می توانست کار کند؟ 
وی افزود: ایشان الان هم اینجا بود و من گفتم که شما فشار آوردید؛ هر کسی که مشکل 
دارد هرجا که برود مشکل ایجاد می کند، قوه قضاییه چه باید بکند؟ سراج خاطرنشان کرد: 
ایشان ادعا کرده که حقوق را دریافت نکرده، ولی مگر می شود فیش رفته به حسابش و 
فیش های حقوقی وی موجود است. وی در رابطه با حکم حبس یکی از مدیران که اخیرا 
اعلام شده بود، گفت: آن موضوع ربطی به حقوق های نجومی ندارد؛  چرا که طبق قانون 
سازمان بازرسی ما می توانیم مدرک بخواهیم و مدیران باید آن را ارائه دهند که در همین 
راستا یکی از مدیران طبق ماده ۸ قانون سازمان بازرسی مدرک را ارائه نداد که به دادگاه 

معرفی شد و حکم وی تائید شد.

عضو جامعه روحانیت تصریح کرد؛

طرح مطالب جهت دار از تریبون های مذهبی 
مصداق سوءاستفاده سیاسی است

عضو جامعه روحانیت مبارز می گوید: اگر یک چهره روحانی در سخنرانی های مذهبی 
خود، حرف های جهت دار و کنایه های سیاسی زد باید از سوی مردم و متوالیان آن مراسم، 

مورد تذکر قرار گیرد.
حجت الاسلام سیدرضا اکرمی، در رابطه با استفاده سیاسی از تریبون های مذهبی در ماه 
رمضان و لیالی قدر، گفت: برگزاری مراسم های مذهبی در چنین شب هایی از جمله شب 
احیا، چه قبل و چه بعد از انقلاب اسلامی امری عادی و مطابق با عرف است؛ اکثر سخنرانان 
هم با توجه به اینکه افرادی آشنا و مطلع هستند به خوبی می دانند که چه مسائلی باید و 

چه موضوعاتی نباید از تریبون های مذهبی مطرح شود. 
وی افزود: مردم در چنین شب هایی به دنبال استغفار، نیایش و دعا هستند، بیشتر نگاه 
ها هم باید در همین جهت باشد. مردم می خواهند ابعاد شخصیتی حضرت علی )ع( را 
بشناسند، وصیت نامه حضرت علی )ع( میراث گرانبهاییست که از وی بر جای مانده است، 
با شناخت وصیت نامه امام علی )ع(، متوجه خواهیم شد چه موضوعاتی باید از تریبون 
های مذهبی مطرح شود. شرایط و فضای چنین شب هایی نیز ایجاب می کند پرداختن 
به مسائل اجتماعی از منبرهای مذهبی نیز در خصوص مباحث اخلاقی باشد؛ همچنین 
اگر قرار است به موضوعات سیاسی و مسائل روز نیز بپردازیم باید به عنوان چاشنی باشد 

نه متن و اساس سخنرانی.
به گزارش خبر آنلاین، نماینده ادوار پیشین مجلس در خصوص سوءاستفاده سیاسی 
از برخی تریبون های مذهبی و راه های مقلابله با آن تصریح کرد: اگر سخنرانی، بخواهد از 
فرصتی که در اختیار دارد برای بیان مطالب نیش دار و جهت دار استفاده کند، مصداق 
سواستفاده سیاسی از منبر مذهبی است و باید از سوی مسئولین برگزار کننده آن مراسم و 

همچنین خود مردم مورد تذکر قرار بگیرد.
اکرمی در پایان خاطر نشان کرد: ما دشمنانی در خارج از کشور داریم که گاهی از 
گفته هایمان بیشتر سواستفاده می کنند، بنابراین باید هنگام سخنرانی هایمان هم فضای 

داخل کشور و هم اوضاع بین الملل را مورد توجه قرار دهیم.

با حکم رهبر معظم انقلاب اسلامی صورت گرفت؛

انتصاب سردار سرلشکر باقری
 به ریاست ستاد کل نیروهای مسلح

حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی در حکمی سردار سرلشکر 
پاسدار محمدحسین باقری را به ریاست ستاد کل نیروهای مسلح منصوب کردند.

متن حکم فرمانده معظم کل قوا به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

سردار سرلشکر پاسدار محمدحسین باقری
با توجه به انتقال سردار سرلشکر بسیجی دکتر سیّد حسن فیروزآبادی به جایگاه 
مشاورت عالی فرماندهی کلّ نیروهای مسلح، و نظر به خدمات شایسته و تجارب ارزنده 
جناب عالی در دوران دفاع مقدس و پس از آن به ویژه در مسئولیت های ستاد کل و قرارگاه 

خاتم الانبیاء)ص(، شما را به ریاست ستاد کل نیروهای مسلح منصوب می کنم.
با تمسک و امید به عنایات الهی، ارتقاء توانمندی ها و آمادگی های دفاعی امنیتی 
نیروهای مسلح و بسیج مردمی و امکان پاسخگویی به موقع و مؤثر به هر سطح و نوع از 

تهدیدات متوجّه به نظام جمهوری اسلامی ایران با عمل انقلابی مورد انتظار است.
از تلاشهای مخلصانه و مدبّرانه سردار سرلشکر بسیجی دکتر فیروزآبادی از ابتدا تا کنون 

در این مسئولیت مهم قدردانی و تشکر می کنم.
دوام توفیقات همگان را از خداوند متعال مسئلت می کنم.

سیّد علی خامنه ای ۸/ تیر ماه/ 95
گفتنی است، حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی در حکمی سردار 
سرلشکر بسیجی دکتر سیدحسن فیروزآبادی را به عنوان مشاور عالی نظامی فرماندهی 

کل قوا منصوب کردند.

فرمانده نیروی دریایی سپاه:

استکبار جهانی با تمام توان 
مقابل ایران ایستاده است 

انقلاب اسلامی گفت: استکبار جهانی به   فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران 
سرکردگی آمریکا ۳7 سال است با تمام توان در مقابل نظام اسلامی ایران ایستاده است.

به گزارش ایلنا، دریادار علی فدوی فرمانده نیروی دریایی سپاه در مراسم گرامیداشت 
شهدای 7 تیر و شهید حجت الاسلام والمسلمین سید نورالله طباطبایی نژاد نخستین 
نماینده مردم شهرستان اردستان در مجلس شورای اسلامی در محل مسجد جامع این 
شهر با بیان اینکه استکبار جهانی از ابتدای شکل گیری انقلاب اسلامی تاکنون تمام قدرت 
خود را علیه جمهوری اسلامی به کار گرفته است اظهار داشت: شرایط امروز جمهوری 

اسلامی با ابتدای شکل گیری انقلاب غیرقابل قیاس است.
وی با یادآوری اینکه در روزهای ابتدایی انقلاب دشمنان تصور می کردند که می توانند 
با اقداماتی از جمله ترور و جنگ داخلی توسط ایادی داخلی و خارجی روال انقلاب را از 
بین ببرند، تصریح کرد: اما امروز مشاهده می کنیم وزیر دفاع آمریکا می گوید که ما به همراه 
هم پیمانان منطقه ای و غیرمنطقه ای به دنبال آن هستیم تا بتوانیم نوعی توانمندی ایجاد 

کنیم که این توانمندی بتواند در برابر ایران ایجاد بازدارندگی کند.
فرمانده نیروی دریایی سپاه شکل گیری قدرت بازدارندگی و اقتدار ایران اسلامی را نشأت 
گرفته از خون شهدا و امام راحل اعلام کرد و افزود: امروز باید در همه صحنه ها پیرو ولایت 
بود. وی با بیان اینکه امروز استکبار به سرکردگی آمریکا با هم پیمانان آن ها در برابر جمهوری 
اسلامی در نقطه انفعال قرار دارد، تصریح کرد: دلیل این موضوع را می توان در حقانیت 

جمهوری اسلامی و باطل بودن آنان یافت.
دریادار فدوی خاطرنشان کرد: از ابتدای انقلاب دشمنی آمریکایی ها با انقلاب اسلامی 
وجود داشته و هرسال ابعاد جدیدی به خود گرفته ولی هیچ وقت موفق نشده اند و این 
به برکت حرکت در مسیر حق و اسلام بوده است. وی در ادامه به ماهیت دشمنی آمریکا با 
جمهوری اسلامی اشاره کرد و گفت: ماهیت این دشمنی ماهیت حق و باطل است و حق 

و باطل هیچ وقت نمی توانند در کنار هم به تفاهم برسند.

معاون سیاسی وزیر کشور:

احزاب در انتخابات هنرمندانه 
و با تدبیر عمل کردند

معاون سیاسی وزیر کشور با بیان این که تشکیل خانه احزاب، آرامش را بر جریان 
های سیاسی کشور حاکم کرد گفت: احزاب در انتخابات هنرمندانه و با تدبیر عمل کردند.

محمدحسین مقیمی در نشست مشترک هیأت رئیسه خانه احزاب با مدیران حوزه 
سیاسی وزارت کشور اظهار داشت: در انتخابات گذشته همه شاهد حضور فعال احزاب و 
تشکل های سیاسی در عرصه رقابت ها بودیم و احزاب شناسنامه دار در 4۳۰ شهر کشور در 
کمال امنیت و آرامش توانستند حرف خود را بزنند. معاون سیاسی وزیر کشور افزود: احزاب 
در انتخابات هفتم اسفند 94 هنرمندانه و با تدبیر عمل کردند و شایسته است این حضور 
با توانمندی بیشتر در آینده ادامه یابد. مقیمی با تاکید بر ضرورت حمایت مالی و معنوی از 
خانه احزاب برای حضور در عرصه های سیاسی و اجتماعی کشور افزود: برای تامین بودجه 
موردنیاز خانه احزاب باید یک ردیف اعتباری در بودجه سالانه ایجاد شود و تلاش می شود 

با کمک دولت و مجلس شورای اسلامی این اعتبار تامین شود.
معاون سیاسی وزیر کشور افزود: عملکرد خانه احزاب نشان می دهد قدم هایی برای 
فعالیت مطلوب برداشته شده است و باید با پشتیبانی از خانه احزاب زمینه فعالیت گروه ها 

و تشکل های سیاسی در انتخابات آینده بیشتر از گذشته فراهم شود.
در این جلسه اعضای هیأت رئیسه خانه احزاب به طرح مسائل و مشکلات و پیشنهادهای 
خود از جمله کمبود اعتبارات مورد نیاز، لزوم حمایت مادی و معنوی از احزاب، تجهیز خانه 

احزاب و چگونگی برگزاری جلسات آن پرداختند.

رئیس کمیسیون اصل 90:

گزارش حقوق های نجومی 
بزودی به اطلاع مردم می رسد

رئیس کمیسیون اصل نود مجلس، از تشکیل کمیته ای مرکب از سازمان بازرسی کل 
کشور، دیوان محاسبات و مرکز پژوهش های مجلس برای بررسی حقوق های غیرمتعارف 

خبر داد.
داوود محمدی گفت: این کمیته تا کنون چندین جلسه در راستای پیگیری حقوق های 
غیرمتعارف تشکیل داده و به زودی گزارش کمیته تقدیم خواهد شد. نماینده مردم قزوین 
در مجلس افزود: گزارش کمیته یاد شده به رئیس مجلس تقدیم و برای استحضار مردم 
رسانه ای خواهد شد. پس از انتشار اخباری در خصوص حقوق های نجومی برخی از مدیران 
دولتی، کارگروهی با دستور رئیس مجلس شورای اسلامی و عضویت رئیس کمیسیون اصل 
نود، رئیس دیوان محاسبات، رئیس مرکز پژوهش های محلس و رئیس سازمان بازرسی کل 

کشور برای بررسی این موضوع تشکیل شد.

فرمانده سپاه کردستان اعلام کرد:

انهدام کامل تیم ضدانقلاب در کردستان
 فرمانده سپاه کردستان از انهدام یک تیم ۱۱ نفره اشرار وابسته به گروهک های ضد 
انقلاب در شهرستان سروآباد خبر داد و گفت: ۱۱ نفر عضو این تیم توسط پاسداران بومی 

استان به هلاکت رسیدند.
به گزارش ایسنا  به نقل از روابط عمومی سپاه کردستان، سردار محمدحسین رجبی 
اظهار کرد: یک گروه ۱۱ نفره ضدانقلاب که قصد ورود و حضور در کشور را داشتند از همان 

لحظه اول در رصد اطلاعاتی نیروهای سپاه کردستان قرار گرفتند. 
وی افزود: نیروهای سپاه استان جاهایی را که این گروه قصد ورود داشتند سد کردند 
و با تحمیل اراده خود بر آنان، اعضای این تیم را به محل موردنظر خودمان هدایت کردیم.

فرمانده سپاه کردستان عنوان کرد: پس از ۱۰ روز تعقیب آنها را به منطقه کوهسالان 
سروآباد هدایت کردیم و در آنجا نیروهای ما هر ۱۱ نفر اعضای این تیم را به درک واصل 
کردند. بر اساس این گزارش، در این عملیات سه نفر از نیروهای بومی سپاه کردستان به 

درجه رفیع شهادت نائل آمدند.

وزیر خارجه هلند خبر داد:

پرداخت های کلان مالی اروپا به ایران 
از طریق یک بانک هلندی 

 وزیر امور خارجه هلند گفت: مطمئن می شویم که سرمایه و پول نقد مورد نیاز وارد 
ایران می شود.

برت کوندرس در گفت وگو با ایلنا، با اشاره به نقش هلند در تسهیل روابط بانکی بین اروپا 
و ایران اظهار داشت: یکی از کارهایی که در خصوص توافق با ایران حائز اهمیت است، این 
است که مطمئن باشیم سرمایه و پول نقد وارد مورد نیاز وارد ایران می شود از این رو  هلند 
به ایفای نقش سازنده خود در این رابطه ادامه می دهد. او با بیان اینکه علت ایفای این نقش 
سازنده این است که در پایان باید اطمینان  خاطر داشته باشیم که سود قابل قبولی به مردم 
ایران برسد، گفت: در همین رابطه نقش هلند بسیار مهم است، چراکه بانک مرکزی هلند و 

سایر بانک های هلند نقشی اساسی در این رابطه خواهند داشت.
وزیر امور خارجه هلند درباره اینکه آیا بانک خاصی در هلند قرار است جایگزین 
بانک های عمده اروپایی که قادر به پرداخت های کلان نیستند باشد، گفت: در حقیقت در 

نشست دو جانبه با وزیر امور خارجه ایران در همین رابطه بحث هایی صورت گرفته است.
او اظهار داشت: روند انتخاب بانک جایگزین در هلند تسهیل شده است، اما در پاسخ 
به این سوال که آیا می تواند نام بانکی که طرف حساب است را ببرد یا خیر، گفت: هنوز 

نمی تواند نام بانک را بگوید.

یادداشت

اخبــار

با  اسلامی  مجلس شورای  اسبق  رئیس 
تأکید بر اینکه جامعه ما دین دار هست اما 
دین شناس نیست، تصریح کرد: بین دین 
داری و دین شناسی خیلی فاصله است. یکی از 
مشکلاتی که مسلمانان از صدر اسلام داشتند 
و داریم این است که بسیاری از مسلمانان دین 

داران دین ناشناس هستند.
و  الاسلام  حجت  جماران،  گزارش  به 
المسلمین علی اکبر ناطق نوری در مراسم 
سی و پنجمین بزرگداشت شهید بهشتی و 
شهدای هفتم تیر در کانون توحید، با تأکید بر 
اینکه خود را مرهون آن استاد بزرگ می داند، 
اظهار داشت: وقتی مطالعه می کردم برداشت 
و تحلیلی از اندیشه های شهید بهشتی برای 
من پیش آمد. من همیشه فکر می کردم چرا 

دکتر بهشتی که تقریبا از ۱۳ سالگی وارد حوزه علمیه می 
شود. در خاطرات ایشان خواندید که وقتی به او را به مدرسه 
می برند به خاطر هوش و استعداد او را کلاس چهارم می 
نشانند. ایشان با همان سرعت مدارج علمی حوزه را نیز طی 
می کند. عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام تأکید کرد: 
همیشه برای من سؤال بود که یک عالم فقیه با این همه 
هوش سرشار چرا در حوزه علمیه نماند؟ و چرا حرکت های 
عجیبی را انجام می داد که برای ما تعجب آور بود؟ به طور 
مثال ایشان بعد از کسب مدارج عالی فقهی به قم بر می 
گردد و دبیر زبان انگلیسی می شود. همچنین در سال ۳۳ 
دبیرستان دین و دانش را راه می اندازد و مدیر آن می شود. 
آدم می گوید سطح دکتر بهشتی خیلی بالاتر است؛ چطور 
این کارها را می کند؟ این نوع حرکت کردن برای من مبهم 
بود. وی افزود: خاطرات و نوشته های شهید بهشتی را تعقیب 
و مطالعه کردم و به یک جمع بندی و تحلیل رسیدم که 
این استاد بزرگوار گمشده ای داشت و دنبال آن گمشده 
می گشت. ایشان رنج می برد از اینکه اسلام با جامعیتی 
که در ابعاد مختلف سیاست، اقتصاد، جامعیات و سایر علوم 
حرف برای گفتن دارد، نتوانسته جایگاه خودش را پیدا کند 
و مسلمانان با داشتن چنین دینی عقب افتادند؛ و بین اسلام 
و مسلمانان یک حلقه مفقوده است. درست همان تفکری 
که جمال الدین اسدآبادی داشت که اسلام چیزی است و 
مسلمانان کسانی دیگر هستند و اینها اصلا با هم همخوانی 
ندارند. ناطق نوری با اشاره به اینکه بین دین داری و دین 
شناسی خیلی فاصله است، گفت: جامعه ما دین دار هست 
اما دین شناس نیست. اگر جامعه ای دین دار باشد و شناخت 
از دین نداشته باشد ضررش این است که هرچه رنگ و بوی 

دین داشته باشد را می پذیرد. دین دار دین ناشناس به هر 
ندایی که به عنوان دین بلند می شود لبیک می گوید؛ اما 
دین شناس این طور نیست؛ می بیند که آیا این پیرایه ای 
است که به دین بستند و یا متن دین است. یکی از مشکلاتی 
که مسلمانان از صدر اسلام داشتند و داریم این است که 
بسیاری از مسلمانان دین داران دین ناشناس هستند. وی 
ادامه داد: استاد شهید مطهری بحثی را در این زمینه دارد و 
می گوید که پیامبر اکرم )ص( فرصت نکرد دینی را که آورد 
تبیین کند و شناخت به جامعه دهد. به همین دلیل جامعه 
صدر اسلام نیز توسط دین داران دین ناشناس آسیب می 
بیند؛ و به نام دین امیرالمؤمین )ع(، یعنی شایسته سالاری، 
کنار می رود و رابطه حاکم می شود و همان می شود که 
امیرالمؤمنین به نام دین مورد لعن قرار می گیرد. برخی از 
نماز شب خوانان علی )ع( را لعن می کردند. ضرر دین داری 
دین ناشناس این است که خلیفه نماز جمعه را چهارشنبه 
می خواند و مردم به این دلیل می پذیرند که فکر می کنند 

حاکم و هرچه می گوید از جانب خدا است.

شأن درست کردن ها ما را از مردم جدا کرده است
رئیس دفتر بازرسی ویژه مقام معظم رهبری با تأکید 
بر اینکه تمام تحجرها به خاطر داشتن دین و نشناختن 
آن است، افزود: این تحجرگرایی ها که متعلق به اسلام و 
دین نیست گاهی آنقدر تقویت می شود که آدم نمی تواند 
با آن بجنگد. مرحوم بهشتی و مطهری در این نوع مسائل 
مشترکاتی دارند. مطهری نیز حوزه را رها کرده و به تهران 
می آید و با زحمت در دانشکده الهیات مدرس می شود تا 
از این طریق در قشر جوان نفوذ کرده و اسلام ناب را معرفی 
کند. وی تأکید کرد: این شأن درست کردن ها ما را از مردم 

جدا کرده است. پیامبر )ص( اگر بنا بود برای 
خودش شأن درست کند نمی توانست موفق 
شود. امیرالمؤمنین )ع( می گوید که پیامبر 
)ص( طبیبی است که می گردد و مریض 
پیدا می کند. خدا لعنت کند منافقین را که 
ما را به خاطر حفاظت از شخصیت ها از مردم 
جدا کردند. این امر }داشتن محافظ{ آسیب 
بزرگی به ما زد. اگر خود ما نیز این طور فکر 
کنیم وامصیبتا است. رئیس اسبق مجلس 
می  بهشتی  مرحوم  افزود:  اسلامی  شورای 
بیند که فاصله اسلام و مسلمانان خیلی است 
و هرجایی که کور سویی می بیند سعی می 
کند این فاصله را از بین ببرد. برای او شأن مهم 
نبود و درد دین مهم بود. بهشتی در سال ۳9 
بنای مدرسه حقانی را ریخت که خروجی آن 
با جاهای دیگر قابل مقایسه نبود و بسیاری از نیروهای ما در 
قوع قضائیه تربیت یافته مدرسه حقانی بودند. وزیر کنونی 
فرهنگ و ارشاد اسلامی نیز جزو شاگردان مدرسه حقانی 

است.
وی با اشاره به اینکه شهید بهشتی اصلا اهل تظاهر نبود، 
اظهار داشت: عده زیادی از انقلابیون اصلا نمی دانستند 
که نقش ایشان در انقلاب چیست؟ یکی از کارهای ایشان 
کادرسازی بود. هرجایی که احساس می کرد باید اسلام 
نشر پیدا کند دچار تعین و تشخص نبود و از این مسائل 
عبور کرده بود. ناطق نوری با طرح این سؤال که چرا بهشتی 
در دلها قرار گرفت؟ گفت: البته ایشان به همین نسبت که 
دوست داشت، دشمن هم داشت. انسان مؤمن، وارسته و 
آزاده هم جاذبه و هم دافعه دارد. علی )ع( به همان نسبت 
که روشش دوست زا بود دشمن زا نیز بود. به خاطر عدالت و 
آزادی خواهی دشمن دارد؛ اما باید دید که چه کسی دوست 
و چه کسی دشمن او است؟ وی رمز موفقیت شهید بهشتی 
را اخلاق دانست و تصریح کرد: رمز موفقیت پیامبر اکرم )ص( 
نیز اخلاق بود. اگر جز این بود پیامبر نمی توانست موفق شود. 
بهشتی این اخلاق پیامبر را داشت. ایشان در لیستی که برای 
ریاست صدا و سیما انتخاب کرده بود کسی را برگزیده بود که 
به او ناسزا می گفت. وقتی به شهید بزرگوار بهشتی اعتراض 
کردم فرمود که این آقا ممکن است از قیافه یا نام بهشتی 
خوشش نیاید اما مدیر لایقی است. حسن خلق، صداقت، 
نظم، صبور بودن، خوش بینی به جامعه، اعتماد داشتن به 
مردم، تواضع و فروتنی صفاتی بود که در استاد بهشتی جمع 
بود. مثل دو شخصیتی که از ما گرفتند یعنی استاد مطهری 

و شهید بهشتی دیگر پیدا نشد.

حجت الاسلام والمسلمین ناطق نوری در سی و پنجمین بزرگداشت شهید بهشتی و شهدای هفتم تیر؛

جامعه ما دین دار هست اما دین شناس نیست
اخبار

 عضو هیات رئیسه مجلس دهم با انتقاد از جنگ روانی 
علیه دولت در سه سال گذشته، یادآور شد که تیم رسانه ای 
دولت که باید برای خنثی سازی جنگ های روانی، بینا و پویا 

باشد، عملکرد خوبی ندارد.
محمدعلی وکیلی در گفت وگو با ایلنا، با اشاره به بحث 
انتشار فیش های حقوقی مدیران و مسئولان دولتی، اظهار 
داشت: پرداخت حقوق های نجومی چه با مصوبه دولت قبل 
صورت گرفته باشد و چه با تصمیم دولت فعلی، اتفاقی 

نادرست است که نشان از عدم تعادل در پرداخت ها دارد.
او گفت: بنابر این چنین پرداخت هایی به هیچ عنوان 
قابل قبول نیست و به خصوص هنگامی که این پرداخت ها 

در دولت فعلی انجام شود، نگران کننده تر خواهد بود.
عضو هیات رئیسه مجلس دهم یادآور شد: اگرچه این 
فیش های حقوقی و پرداخت هایی که صورت گرفته، با 
ارقام نجومی اختلاس های چندهزار میلیاردی قابل مقایسه 
نیست، اما همین میزان از بی انضباطی مالی در دولت فعلی 

هم قابل پذیرش نیست. نماینده مردم تهران در مجلس 
دهم اضافه کرد: باوجود انتقادی که در این خصوص به 
دولت وارد است و باید هرچه سریع تر با این اتفاق برخورد 
شود، اما جوسازی و غوغاسالاری هایی که در برخی رسانه ها 
علیه دولت انجام می شود، نادرست بوده و به روشنی با 
اهداف و اغراض انتخاباتی انجام می شود. او گفت: در واقع 
هنگامی که به نحوه برخورد با بحث فیش های حقوقی نگاه 

می کنیم، هیچ گونه صداقتی از سوی منتقدان نمی بینیم.
درباره  دیگری  به سوال  پاسخ  در  وکیلی همچنین 
تشکیل اتاق فکر علیه دولت با محوریت یکی از وزرای 
احمدی نژاد، یادآور شد: دولت روحانی از ابتدای فعالیتش 
تا به امروز گرفتار مهندسی ها و جنگ روانی اتاق های فکر 

بوده و این یک واقعیت کتمان ناپذیر است.
که  بودیم  شاهد  گذشته  سال  سه  در  داد:  ادامه  او 
برخی جریان ها هر روز به یک بهانه به تخریب عملکرد 
دولت پرداخته اند و اکنون نیز این اتاق فکرها روی بحث 

فیش های حقوقی تمرکز کرده است با این حال، بخشی از 
این مشکل نیز ناشی از عملکرد ضعیف دولت روحانی در 

بخش رسانه ای است.
روحانی قفل اتاق ارتباطات رسانه ای 

خود را بگشاید
مدیرمسئول روزنامه ابتکار یادآور شد: در واقع اتاق فکر 
و تیم رسانه ای دولت، آن چنان که انتظار می رود بینا و 
آگاه نیست. به بیان دیگر، تیم رسانه ای دولت که باید برای 
خنثی سازی جنگ های روانی، بینا و پویا باشد، عملکرد 
خوبی ندارد و درواقع درب اتاق فکر و رسانه ای دولت قفل 
است و آن چنان که پیدا است، کلید آقای روحانی قادر به 

باز کردن درب این اتاق نیست و کلید زنگ زده ای است.
وکیلی در پایان ضمن انتقاد از اتاق های جنگ روانی 
علیه دولت، خاطرنشان کرد: آقای روحانی باید قفل اتاق 
ارتباطات رسانه ای خود را بگشاید و برای مقابله با این 

جنگ های روانی با تدبیر بهتری عمل کند.

عضو هیات رئیسه مجلس دهم:

جنگ روانی علیه دولت با اهداف انتخاباتی انجام می شود 

رییس مجلس شورای اسلامی با بیان 
این که غربی ها خواهان خاموش شدن آتش 
میان ایران و عربستان نیستند، گفت: به نظر 
می رسد سعودی ها به نوعی به ناامیدی 

دیپلماتیک در منطقه رسیده اند.
به گزارش ایرنا، علی لاریجانی روز سه 
قوه  شنبه در همایش گرامیداشت هفته 
قضاییه در بخش دیگری از سخنان خود 
با بیان انتظاراتی که از قوه قضاییه در سایر 
شئون جامعه وجود دارد، اظهار داشت: شاید 
برای درک این موضوع باید یک تحلیل پایه 
ای از شرایط کشور و مصافی که کشور ما 
دارد، داشته باشیم. وی به چند مولفه که 
به درک بهتر این شرایط کمک می کند، 
اشاره کرد و افزود: یکی از موضوعاتی که 
برای کشور ما پیش آمد و نظام آن را انتخاب 
کرد، همین مسئله برجام بود و نظام با چشم 

بینایی این توافق هسته ای را انتخاب کرد.
عضو شورای عالی امنیت ملی تصریح 
کرد: اما باید دید که غربی ها و آمریکایی ها 
در پس این موضوع چه اندیشیده اند و آیا 
همانطور که در گذشته می گفتند امروز هم 
آن را دنبال می کنند یا به شکل دیگری به 

دنبال اجرای آن هستند.
لاریجانی همچنین گفت: به نظر می 
رسد در اجرای برجام نقاط ضعفی را به جا 
گذاشتند که برخی از آنها مربوط به برچیدن 
تحریم ها به طور جامع است، بخصوص در 
بخش های بانک های بزرگ این نقص ها را 
می بینیم، البته در بانک های درجه دو و سه 
درحال کار هستند اما در این بخش اشکال 

وجود دارد.
این،  بر  علاوه  کرد:  خاطرنشان  وی 
اضطرابی برای سرمایه گذاری در ایران به 
وجود می آورند که البته به ظاهر توصیه 
هایی می کنند اما در پشت صحنه خزانه 

داری و بخش های دیگر اضطراب ها ایجاد 
می کنند تا این سرمایه گذاری ها صورت 
نگیرد و این ها به یک طراحی های بزرگ 
تر بر می گردد. رییس مجلس افزود: آنچه 
در لابه لای حرف ها و عمل آنها به دست 
می آید، این است آنها همزمان با عمل به 
توافق هسته ای عملیات دیگری را از نظر 
سیاسی سامان دادند که نفوذ نظامی آنها را 
در منطقه بیشتر جلوه دهد و هیمنه کاری و 

تسلط خود را بر کشورها بیشتر نشان دهد.
این  دلیل  این  به  داد:  ادامه  لاریجانی 
با  همزمان  که  دهند  می  انجام  را  کارها 
این که نمی خواستند تغییراتی در شرایط 
منطقه ای به وجود آید و گاه در بیاناتشان 
هم می گویند که نباید بگذاریم تا نفوذ ایران 
در منطقه گسترش پیدا کند و از هژمونی 

ایران جلوگیری کنیم.
وی تصریح کرد: به همین دلیل تدارکاتی 
دیدند که یک بخش آن همین است که به 
دلایل مختلف نوعی دیگر از تحریم ها را 
ساماندهی کنند و قطعا باید در برابر این گونه 
رفتارها واکنش نشان داد و در خود توافق 

هسته ای هم این زمینه ها به وجود آمده و 
باید این مسیر طی شود.

نماینده مردم قم در مجلس با تاکید بر 
این که دشمن طراحی برای مقابله با ایران 
دارد، اظهار داشت: باید این طراحی ها را 
شناخت و امری تاکتیکی هم نیست، بلکه 
یک استراتژی است که آنها پیش گرفته 
اند تا مقاصدی را درباره ایران محقق کنند. 
لارجانی ادامه داد: ضمن این که توافق هسته 
ای زمانی که می خواهد محقق شود، نوعی 
دیپلماسی را دنبال می کنند که همراه با 
حضور پرقدرت نظامی در منطقه و همچنین 

مانع شدن از نفوذ ایران در منطقه است.
وی یادآور شد: به همین دلیل تضمین 
هایی به متحدین آنها مخصوصا به سعودی 
ها می دهند و حجم بسیار زیاد سلاح به آنها 
می فروشند و علاوه بر این یک نوع همکاری 
های دیگر در برخی از این مانورهای نظامی 
و دیگر اقدامات که شما در اخبار می شنوید 

را ساماندهی می کنند.
رییس قوه مقننه گفت: البته این سخنان 
هم گفته می شود که سیاست های فعلی 

دولت آمریکا اشتباه بود که ایران و عربستان 
را به مشارکت با هم دعوت می کرد و من 
به این موضوع خیلی باور ندارم که ایالات 
متحده دنبال این موضوع باشد که سیاست 
مشارکت بین ایران و عربستان به وجود آید.

بین  که  آتشی  این  کرد:  تصریح  وی 
ایران و عربستان به پا شده است، آنها خیلی 
بدشان نمی آید که ادامه پیدا کند و در ظاهر 
ممکن است نگرانی هایی را ابراز کنند اما در 
پشت پرده اقدامات عملی درباره ساماندهی 

درباره این موضوع نمی بینیم.
نماینده مردم قم در مجلس یادآور شد: 
در مجموع تصویری که از رفتار آنها می 
بینیم نشان می دهد که ما با یک پدیده 
سیاسی نسبتا میان مدت، حداقل مواجه 
هستیم و ما به هیچ وجه این تحرکات را 
تاکتیکی و کوتاه مدت نمی بینیم، پس از 
رفتارهای شیطنت  یک  با  تاکتیکی  نظر 
آمیزی مواجه هستیم که نقطه اصلی نوعی 
فشار به ایران در حوزه داخلی و منطقه ای 
است. لاریجانی همچنین اظهار داشت: از 
نظر منطقه ای هم خلق بحران در منطقه 
برای  و هم  یک سیاست مستمری شده 
کشورهای بزرگ مخصوصا برای سعودی و 
به نظر می رسد آنها به دلیل توفیق نیافتن 
در یمن و منطقه نوعی ناامیدی در رفتارهای 
دیپلماتیک خود پیدا کرده اند که نشان می 
دهد چاره ای جز ادامه بحران در منطقه 
نمی بینند. وی افزود: این خلق بحران در 
منطقه که نمونه آن خلق تروریسم و تمرکز 
آن در منطقه بود که برخی از اقدامات آنها 
در مناطق شرقی و غربی دیده می شود و 
همچنین بحران هایی که برای کشورهای 
دیگر ایجاد می کنند مانند موضوع تجزیه در 
برخی از کشورها را دنبال می کنند که حتما 

تاثیراتی در کل منطقه خواهد گذاشت. 

مجلس  پژوهش های  مرکز  رئیس 
گفت:موارد قانونی که موجب پرداخت های 
باید شناسایی و حذف  غیرمتعارف شده 

شوند.
لاریجانی  علی  ماموریت  درپی 
مرکز  به  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
پیگری  جهت  مجلس  پژوهش های 
چرایی پرداخت های غیرمتعارف به برخی 
نشست  دومین  مسئولان،  و  مدیران 
بررسی دلایل وقوع فیش های غیرمتعارف 
تکرار  از  پیشگیری  راهکارهای  بررسی  و 
آن با حضور کاظم جلالی رئیس،  محمد 
و  اقتصادی  پژوهش های  معاون  قاسمی 
جمعی از کارشناسان و پژوهشگران مرکز 
این مرکز  پژوهش های مجلس در محل 

برگزار شد.
کاظم جلالی در این نشست با اشاره 
پیگیری  بر  مجلس  رئیس  تاکید  به 

موضوع فیش های غیرمتعارف، گفت: باید 
پرداخت های  موجب  که  را  قانونی  موارد 
را  دستگاه ها شده  برخی  در  غیرمتعارف 

حذف کنیم.

گاه  که  موجود  قوانین  افزود:  وی 
چنین  بروز  موجب  مختلف  تفاسیر  با 
پرداخت هایی به برخی مدیران می شود نیز 

باید شناسایی و اصلاح شود.

مجلس،  پژوهش های  مرکز  رئیس 
قانونی  محکم  ضوابط  باید  کرد:  تصریح 
ایجاد شود تا از تکرار پرداخت هایی از این 

دست جلوگیری شود.
شایان ذکر است در ادامه این نشست 
محمدقاسمی معاون پژوهش های اقتصادی 
و کارشناسان مرکز پژوهش های مجلس 
نظرات و پیشنهاداتی در خصوص موضوع 
فیش های حقوقی غیرمتعارف و راهکارهای 
جهت  موضوع  این  به  مربوط  قانونی 

جلوگیری از تکرار آن را ارائه دادند.
گفتنی است در این نشست پیش نویس 
پیشنهادات مرکز پژوهش های مجلس به 
درخصوص  آتی  نشست  در  ارائه  منظور 
غیرمتعارف  حقوقی  فیش های  موضوع 
تهیه شد تا براساس نظرات و پیشنهادات 
سایر مجموعه ها، گزارشی درخصوص این 

موضوع تهیه و تدوین گردد.

علی لاریجانی:

نظام با چشم بینا توافق هسته ای را انتخاب کرد

کاظم جلال:

موارد قانونی که موجب پرداخت های غیرمتعارف شده بایدحذف شود

حسین آخانی



3 اقتصادی
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آخرین نرخطلا د ر ایران 

4,729,000یک مثقال طلا

1,091,700یک گرم طلای 18

آخرین نرخانواع سکه

10,700,000سکه بهار آزاد ی

10,715,000سکه امامی

5,380,000نیم سکه

2,830,000ربع  سکه

1,850,000سکه یک گرمی

قیمت   نمایندگینام خود رو

 36,800,000 206 تیپ 5

EF7 43,000,000  دنا با موتور 

GLX 405 28,600,000 پژو 

SLX 405 30,600,000 پژو 

ELX 39,700,000 پژو پارس 

 35,300,000 پژو پارس سال

E2 90 38,000,000 تند ر 

LX 33,000,000 رانا 

TU5 33,300,000رانا 

 30,100,000 سمند LX سال

EF7 29,900,000 سمند 

ELX 36,100,000 سورن 

قیمت  نمایندگینام خود رو

300 z 52,000,000 زوتی 

EX151 17,420,000سایپا کارا

 20,600,000 سایپا 111

SE 132 20,200,000 سایپا 

SE 141 18,500,000 سایپا 

 20,100,000 سایپا 131



قیمت   نمایندگینام خود رو

315 MVM 40,500,000 

 MVM 46,000,000 550 دنده ای

X33 62,000,000 تیگو 

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت خبر داد؛

 ثبت نام 2۰ هزار صنعتگر برای وام
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت از ثبت نام بیش از 2۰ هزار صنعتگر برای دریافت وام  

۱6 هزار میلیارد تومانی )وام احیاگر صنایع کوچک و متوسط( خبر داد.
علی یزدانی - مدیرعامل سازمان شهرک های صنعتی و صنایع کوچک - در گفت وگو با 
ایسنا، با بیان اینکه برای ثبت نام متقاضیان دریافت وام احیاگر صنایع کوچک و متوسط 
محدودیتی وجود ندارد، گفت: 75۰۰ ظرفیتی که قبلا برای اعطای وام ۱6 هزار میلیارد 
تومانی ابلاغ شد کف تعداد در نظر گرفته بود که توسط بانک مرکزی پیشنهاد شد که با 
تصویب وزارت صنعت معدن وتجارت این تعداد را به ۱2 هزار ارتقا دادیم که شامل 9۰۰۰ 

واحد کوچک، ۱۰۰۰ واحد متوسط و 2۰۰۰ طرح صنعتی می شود.
 وی در ادامه درباره اقدام نا متعارف بانک ها تحت عنوان دریافت سپرده از صنعتگران 
برای اعطای وام های رونق تولید افزود: واحدهای راکد یا زیر ظرفیت تولید که تحت 
حمایت وزارت صنعت، معدن و تجارت جهت دریافت وام های رونق اقتصادی اقدام می 
کنند نمی توان انتظار داشت که ۱۰ درصد از منابع خود را هم در حبس بانک ها قرار 
دهند. این امر به کل مخالف سیاست های ابتدایی این طرح است. این ماجرا در جلسه 
کارگروه ملی که فردا برگزار خواهد شد، مورد بررسی قرار می گیرد تا دیگر شاهد مشکلاتی 

از این دست نباشیم.
رئیس سازمان شهرک های صنعتی ایران با بیان اینکه تسهیلاتی با بهره ۱6 درصد و 
پایین تر برای واحدهای صنعتی با رویکرد صادراتی در نظر گرفته شده است، گفت: اعتبار 
از منابع صندوق توسعه ملی جهت تقویت واحدهای صنعتی صادرات محور در نظر  گرفته 
شده است که ابلاغ آن به این وزارتخانه رسیده است اما جزئیات آن همچنان در اختیار 

صندوق توسعه ملی است.

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک 
قم تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون 
مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در 

پرونده به شرح آراء ذیل تایید نموده اند.
1- رأی شماره 139560330001003231 مربوط به پرونده کلاسه 
1391114430002015146آقای/ خانماحمد علی صادقی بچه آباد 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 108/28 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11061و11062 -اصلی واقع در 
بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از صندوق ذخیره علوی .

پرونده  به  مربوط   139460330001026168 شماره  رأی   -2
رئیس  محمد  خانم  آقای/  کلاسه 1391114430001006521 
میرزایی فرزند زین العابدین  6دانگ یک باب ساختمان  بمساحت 
197/29 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 1/65 -اصلی واقع 
در بخش4 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از محسن موسی 

زاده قمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003548  رأی   -3
محمود  خانم   / آقای   1391114430001002669 کلاسه 
ابراهیمی فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 293/82 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10626 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004245  رأی   -4
کلاسه 1392114430001000952 آقای / خانم نعمت اله هاشم 
آقائی فرزند عباس6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 2829/39 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 35/107 -اصلی واقع در بخش4 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  رأی شماره 139560330001003044    -5
کلاسه 1392114430001002802 آقای / خانم سید مصطفی 
باب ساختمان  یک  عباس6دانگ  فرزند سید  زاده مسگر  صادق 
بمساحت 205 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10636 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  رأی شماره 139560330001002818    -6
کلاسه 1391114430001003282 آقای / خانم محمد محمدی 
فرزند عبداله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 88/38 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11186/1 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری عادی مع الواسطه از وراث عباس سزاوار.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004511  رأی   -7
کلاسه 1391114430001006058 آقای / خانم مهدی باباخانلو 
فرزند علیرضا6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 140/30 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10930 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  رأی شماره 139560330001004444    -8
مرتضی  خانم   / آقای   1392114430001000310 کلاسه 
کاظمی فرزند رضا6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 168 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10616 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005344  رأی   -9
علی  محمد  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001008913 
بمساحت  ساختمان  باب  یک  ابوالقاسم 6دانگ  فرزند  مشرفیان 
181/26 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی باقیمانده 10447 
-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از محمد 

تکیه.
به پرونده  10- رأی شماره 139560330001003144 مربوط 
کلاسه 1392114430001000884 آقای / خانم رقیه سلیمانی 
بزچلوئی فرزند غلامحسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
111/33 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11004 -اصلی 
واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از محمد اهلی 

بیدگلی.
به پرونده  11- رأی شماره 139560330001003741 مربوط 
کلاسه 1392114430001002233 آقای / خانم احمد نجار سلیقه 
فرزند علی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 186/40 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10533/9 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  12- رأی شماره 139560330001001261 مربوط 
کلاسه 1391114430001008769 آقای / خانم محمد صبر آزما 
فرزند علی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 136/47 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10273 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002110  13-رأی 
عباس  سید  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001005367 
رفیعی پور علوی علویجه فرزند سید حیدر6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 50 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10435 -اصلی 
واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از حسین غفاری 

احدی از وراث جعفر غفاری.
14-  رأی شماره 139560330001002497 مربوط به پرونده 
تافتانی  / خانم عفت  آقای  کلاسه 1392114430001001166 
فرزند عبداله 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 43/70 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10473 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 
قم خریداری عادی مع الواسطه از محمود مغاری احدی از وراث علی 

محمد مغاری.
پرونده  به  15- رأی شماره 139460330001025869 مربوط 
کلاسه 1391114430001005357 آقای / خانم جعفر فلاح اصل 
فرزند علی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 240 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11232 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 
خریداری عادی از محمد حسین آزادگان احدی از وراث بتول عصاری.

پرونده  به  مربوط   139460330001020376 شماره  16-رأی 
کلاسه 1391114430001008882 آقای / خانم محمد خداپرست 
باب  یک  از 6دانگ  مشاع  رمضانعلی 3دانگ  فرزند  گوشلوندانی 
ساختمان بمساحت 69/31 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 
10473/9 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع 

الواسطه از زهرا نایب کریم .
به پرونده  17- رأی شماره 139460330001020375 مربوط 
کلاسه 1391114430001008883 آقای / خانم رقیه مهیار فرزند 
رمضانعلی 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
69/31 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10473/9 -اصلی 
واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از زهرا نایب 

کریم .
پرونده  به  18- رأی شماره 139560330001005346 مربوط 
کلاسه 1392114430001003266 آقای / خانم مصطفی سلیمانی 
فرزند علی اصغر 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 184/80 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11004 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از ابوالقاسم صفائی موحد .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004690  19-رأی 
کلاسه 1394114430001000242 آقای / خانم رضا زند فرزند 
حبیب اله 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 110 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10924 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001020429  20- رأی 
کلاسه 1391114430001003454 آقای / خانم غفار یاوری فرزند 
رحمت اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 60 متر مربع بر روی 
قسمتی از پلاک ثبتی 11243 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی مع الواسطه از غلامرضا ولی.
پرونده  به  مربوط   139460330001026016 شماره  21- رأی 
کلاسه 1392114430001000054 آقای / خانم محمود هاتفی 
فرزند احمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 168/50 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11227 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003648  22- رأی 
کلاسه 1392114430001001032 آقای / خانم محمد تقی محمد 
زاده فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 98/41 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10534 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از خانم آغا اسحاقی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004480  23- رأی 
کلاسه 1393114430001000768 آقای / خانم محمود ایرانی 
فرزند احمد 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 157/50 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10456 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.

پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001022231  24- رأی 
کلاسه 1391114430001006802 آقای / خانم احمد بحرینی 
فرزند علی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 132/10 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10821 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004818  25- رأی 
کلاسه 1391114430001009804 آقای / خانم کبری گلی فرزند 
حسین 2دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 60/46 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 3274/1 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004817  26- رأی 
کلاسه 1391114430001009805 آقای / خانم مرتضی تقی زاده 
تکیه فرزند محمد4دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
60/46 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 3274/1 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002607  27- رأی 
کلاسه 1391114430001007543 آقای / خانم میثم کاشانی 
فرزند محمد1/5دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10247 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002610  28- رأی 
کلاسه 1391114430001007544 آقای / خانم مهدی طالبی 
فرزند عباس1دانگ مشاع از6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10247 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002611  29- رأی 
/ خانم سیده فاطمه  آقای  کلاسه 1391114430001007545 
باب  یک  از 6دانگ  مشاع  دانگ  احمدنیم  سید  فرزند  محسنی 
ساختمان بمساحت 208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

10247 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002612  30- رأی 
اشعری  زهره  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001007546 
ساختمان  باب  یک  6دانگ  از  مشاع  75/.دانگ  ابوالقاسم  فرزند 
بمساحت 208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10247 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002613  31- رأی 
احمد  سید  خانم   / آقای   1391114430001007547 کلاسه 
محسنی فرزند سید علی1/5دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10247 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002615  32- رأی 
محمد  سید  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001007548 
باب  از 6دانگ یک  مشاع  دانگ  احمد75/.  فرزند سید  محسنی 
ساختمان بمساحت 208 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

10247 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004441  33- رأی 
/ خانم سید محمود  آقای  کلاسه 1391114430001004274 
مسعودی علوی فرزند سید تقی 4دانگ مشاع از 6دانگ یک باب 
ساختمان بمساحت 121/99 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

10616 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004439  34- رأی 
کلاسه 1394114430001000019 آقای / خانم کبرا زمانی فرزند 
جعفر2دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 121/99 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10616 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004812  35- رأی 
ادیم  محمود  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001008032 
فرزند رضا6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 61/75 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10487/14 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری عادی مع الواسطه از ابراهیم زراعت پیشه .
پرونده  به  مربوط   139460330001026006 شماره  36- رأی 
کلاسه 1391114430002012916 آقای / خانم حسین بختیاری 
زاده فرزند علی محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 129/60 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10435 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از عباس کلهر.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005249  37- رأی 
قمی پور  رضا  خانم   / آقای  کلاسه 1392114430001002480 
فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 84/40 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10284 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002586  38- رأی 
کلاسه 1392114430001000900 آقای / خانم نوروز موسوی 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 80/11 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11191 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 
قم خریداری عادی مع الواسطه از محمد ولی احدی از وراث غلامرضا 

ولی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002927  39- رأی 
کلاسه 1392114430001000288 آقای / خانم صدیقه طالبی 
نتاج دیو کلائی فرزند ابوطالب 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
65/04 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10289 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025970  40- رأی 
کلاسه 1392114430001002380 آقای / خانم احترام السادات 
نیکونیا فرزند سید حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
170/07 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10275 -اصلی 

واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005841  41- رأی 
محمد  یار  خانم   / آقای   1394114430001001068 کلاسه 
باب  یک  از 6دانگ  مشاع  میرزا محمد1/5دانگ  فرزند  سلیمانی 
ساختمان بمساحت 162 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

10971 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005840  42- رأی 
کلاسه 1394114430001001069 آقای / خانم مصطفی کمالو 
فرزند محمد1/5دانگ مشاع از6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
162 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10971 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005838  43- رأی 
کلاسه 1394114430001001070 آقای / خانم حسین محمدی 
فرزند رضا3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 162 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10971 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002894  44- رأی 
/ خانم سید حسین  آقای  کلاسه 1391114430001003456 
ابراهیمی مطلق فرزند سید علی محمد6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 174/79 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11525 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003305  45- رأی 
معصومه  خانم   / آقای   1391114430001003521 کلاسه 
کوچکیان فرزند حیدر3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان 
ثبتی  پلاک  از  قسمتی  روی  بر  مربع  متر   130/64 بمساحت 
11134/3/9 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.

پرونده  به  مربوط   139560330001003306 شماره  46- رأی 
کلاسه 1391114430001003510 آقای / خانم علی زندی نیا 
فرزند حسین3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
130/64 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11134/3/9 -اصلی 

واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025673  47- رأی 
کلاسه 1392114430001002723 آقای / خانم فاطمه لطیفیان 
فرزند حسین1دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
100 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 220و221و222فرعی 

از 280 -اصلی واقع در بخش5 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025675  48- رأی 
کلاسه 1392114430001002724 آقای / خانم علی شریعتی 
فرزند حسن5دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 100 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 220و221و222فرعی از 280 

-اصلی واقع در بخش5 ثبت قم خریداری سند رسمی.

پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003282  49- رأی 
کلاسه 1391114430001005967 آقای / خانم حسین زینلی 
فرزند علی محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 60/96 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10250/18/36 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001023953  50- رأی 
کلاسه 1391114430001009379 آقای / خانم فاطمه السادات 
طباطبائی قمی فرزند سید محمد جواد 6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 246 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10586 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004384  51- رأی 
کلاسه 1392114430001002722 آقای / خانم عباسعلی یزدی 
فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 151/50 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10817/3 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025407  52- رأی 
زندیه  / خانم عیسی  آقای  کلاسه 1391114430001007671 
فرزند قدمعلی 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 110/25 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10936/2 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001023663  53- رأی 
نظری  اصغر  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001002357 
فردوئی فرزند فرامرز 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 159/04 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11004 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001023661  54- رأی 
کلاسه 1393114430001001397 آقای / خانم اعظم شکارچی 
فرزند علی اصغر 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
159/04 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11004 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002753  55- رأی 
کلاسه 1391114430001005308 آقای / خانم حمید حمیدپور 
فرزند مهدی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 116/50 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11198/1 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری عادی مع الواسطه از سید احمد رضوی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003958  56- رأی 
کلاسه 1391114430001007478 آقای / خانم عباس احمدی 
فرزند خلیل اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 140 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10437 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 
خریداری عادی مع الواسطه از احمد نظری احدی از وراث عباس نظر.

پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001026042  57- رأی 
مهابادی  / خانم رضا  آقای  کلاسه 1391114430001010082 
فرزند ولی اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 89/20 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11180/1/26 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003660  58- رأی 
کلاسه 1391114430001004903 آقای / خانم اسمعیل سنگ 
تراشان فرزند ابوالقاسم 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 112/23 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10379/4 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004525  59- رأی 
کلاسه 1392114430001003506 آقای / خانم مجید نوروزی 
فرزند عبداله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 140 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10453/2 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004802  60- رأی 
کلاسه 1392114430001003202 آقای / خانم سید محمد هادی 
امامی فرزند سید حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 390/55 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10701/46 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004084  61- رأی 
کلاسه 1391114430001008846 آقای / خانم رفعت سادات 
ظهیرالدینی فرزند سید علی اکبر 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
60 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 586فرعی از باقیمانده 

11512 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003853  62- رأی 
کلاسه 1393114430001000852 آقای / خانم اسمعیل نیساری 
ساختمان  باب  یک  از 6دانگ  مشاع  حسن3دانگ  فرزند  مقدم 
بمساحت 150 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی باقیمانده 

10250/18 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003850  63- رأی 
منصوره  خانم   / آقای   1393114430001000853 کلاسه 
صحراگرد قمی فرزند محمد رضا3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب 
ساختمان بمساحت 150 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 
باقیمانده10250/18 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند 

رسمی.
پرونده  به  مربوط   64- رأی شماره 139560330001002467 
کلاسه 1391114430001004318 آقای / خانم محمد بهشتی 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 144 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11395/40 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی. 
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003272  65- رأی 
کلاسه 1391114430001006068 آقای / خانم جواد فلاحیان 
فرزند شعبانعلی 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 152/50 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11561 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط   66- رأی شماره 139560330001004658 
کلاسه 1394114430001001246 آقای / خانم علی آبائی فرزند 
حشمت اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 150 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11152/1 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط   139560330001004716 شماره  67- رأی 
یوسف  زهره  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001009413 
ساختمان  باب  یک  از 6دانگ  مشاع  باقر 3دانگ  فرزند  حیدری 
بمساحت 66/85 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10467 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004715  68- رأی 
کلاسه 1391114430001009412 آقای / خانم حسین پاینده 
فرزند رضا3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 66/85 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10467 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط   139560330001003022 شماره  69- رأی 
کلاسه 1392114430001003441 آقای / خانم شرکت ایران ارقام 
به شماره ثبت 13647فرزند -----6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
160 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10868و10869و10870 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003550  70- رأی 
کلاسه 1391114430001009317 آقای / خانم نسرین دارابی 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 179/13 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10482/11 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001005237  71- رأی 
کلاسه 1391114430001003560 آقای / خانم مصطفی باباخانی 
فرزند رضا6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 75/90 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 1/153 -اصلی واقع در بخش4 ثبت قم 
خریداری عادی مع الواسطه از کبری-کشور-عذرا -فاطمه همگی 

سهرابی به استثنای ثمنیه اعیانی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004156  72- رأی 
کلاسه 1392114430001003263 آقای / خانم فاطمه طاهری 
باب  یک  6دانگ  از151سهم  مشاع  غلامعلی70/56سهم  فرزند 
ساختمان بمساحت 151 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

11006 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004155  73- رأی 
کلاسه 1392114430001003264 آقای / خانم فرشته صادقی 
باب  یک  6دانگ  از151سهم  مشاع  غلامعلی80/44سهم  فرزند 
ساختمان بمساحت 151 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 

11006 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
به  مربوط   139560330001003989 شماره  74- رأی 
اعظم  خانم   / آقای  پرونده کلاسه 1391114430001003541 
کریمی راهجردی فرزند غلامعلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 
311 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10633 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004107  75- رأی 
کلاسه 1391114430002007427 آقای / خانم حسن نظریان 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 250/80 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10626 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003540  76- رأی 
کلاسه 1392114430001003198 آقای / خانم حسن شجاع 
سراجه فرزند غلامحسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 160 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10250/18/36 -اصلی واقع 

در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004015  77- رأی 
کلاسه 1392114430001001946 آقای / خانم کیومرث فلامرزی 
فرزند فلامرز 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 147/65 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11003 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004024  78- رأی 
محمد  سید  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001004402 
رضا هاشمیان بیدگلی فرزند سید محمد6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 95/81 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11198/1 
-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از سید 

احمد رضوی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003323  79- رأی 
کلاسه 1391114430001001685 آقای / خانم علی دهشیری 
فرزند اکبر 3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 126 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10898 -اصلی واقع در 

بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003318  80- رأی 
کلاسه 1394114430001001166 آقای / خانم اقدس علی زاده 
کرمانی فرزند حسین3دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان 
بمساحت 126 متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10898 

-اصلی واقع در بخش1 ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001025668  81- رأی 
کلاسه 1392114430001000536 آقای / خانم حسین جدی 
بچه آباد فرزند موسی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 49/12 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11689 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002762  82- رأی 
کلاسه 1391114430001008508 آقای / خانم محمد رضا یزدانی 
فرزند مسلم6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 140/75 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10535 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی مع الواسطه از اصغر کیالی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004140  83- رأی 
کلاسه 1391114430001005821 آقای / خانم محسن قوی عهد 
فرزند محمد4دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 100 
متر مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 9434 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004141  84- رأی 
کلاسه 1394114430001001638 آقای / خانم زهرا خلیلی فرزند 
حاجی2دانگ مشاع از 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 100 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 9434 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001001271  85- رأی 
کلاسه 1391114430001004615 آقای / خانم سعید عبدالهی 
فرزند نصرت اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 63/82 متر مربع 
بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11578/231 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از حاج علو زرنقی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002513  86- رأی 
کلاسه 1392114430001003038 آقای / خانم محسن یگانه زاده 
فرزند فتح اله6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 56/26 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10331 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی.
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001002444  87- رأی 
زهرا صبوری  / خانم  آقای  کلاسه 1391114430001000587 
فرزند حسینعلی6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 163/31 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10652 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از حسینعلی صبوری .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003076  88- رأی 
صابری  زهره  خانم   / آقای  کلاسه 1391114430001010006 
موخر فرزند ابوالفضل 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 54/55 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 10299 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری عادی مع الواسطه از مهدی یوسف حیدری 
پرونده  به  مربوط   139560330001004660 شماره  89- رأی 
کلاسه 1392114430001003560 آقای / خانم محمد باقر یونسی 
نژاد فرزند یونس 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 158/70 متر 
مربع بر روی قسمتی از پلاک ثبتی 11003 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004794  90- رأی 
کلاسه 1392114430001003609 آقای / خانم جواد علیمردانی 
فرزند محمد6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 149/2 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11003 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری سند رسمی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001004380  91- رأی 
کلاسه 1392114430001000058 آقای / خانم داود کرمی فرزند 
تیمور 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 65 متر مربع بر روی 
قسمتی از پلاک ثبتی 10320 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی از ابراهیم خانه خورشیدی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003969  92- رأی 
کلاسه 1391114430001005495 آقای / خانم احمد بابلی فرزند 
حسن6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 156/977 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 10431و10435 -اصلی واقع در بخش1 

ثبت قم خریداری سند رسمی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001003406  93- رأی 
کلاسه 1391114430001009181 آقای / خانم حبیب غیبی 
فرزند حسین6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 87/33 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11093/6 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری سند رسمی .
پرونده  به  مربوط  شماره 139460330001017895  94- رأی 
کلاسه 1391114430001007356 آقای / خانم شهلا احمدی 
فرزند مرتضی 6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 50 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11191 -اصلی واقع در بخش1 ثبت قم 

خریداری عادی مع الواسطه از علی جهانگیریان .
پرونده  به  مربوط  شماره 139560330001006092  95- رأی 
کلاسه 1393114430001001108 آقای / خانم مهدی اکبرزاده 
فرزند علیرضا6دانگ یک باب ساختمان بمساحت 72/25 متر مربع بر 
روی قسمتی از پلاک ثبتی 11535/36 -اصلی واقع در بخش1 ثبت 

قم خریداری عادی مع الواسطه از محمد رضا ولی .
مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر 
آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به 
عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 
2 ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت 
اسناد منطقه1 قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت یکماه پس 
از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را 
به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل نمایند لازم 
به توضیح است که صدور سند بر اساس قانون مذکور مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اول: 1395/03/25
تاریخ انتشار دوم: 1395/04/09
جعفر کاظمی
رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی
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عجیب ترین تیم لیگ برتری
 در بازار نقل و انتقالات

ذوب آهن اصفهان را می توان عجیب ترین تیم لیگ برتری در بازار نقل و انتقالات دانست، 
آنها با وجود آسیایی شدن تنها توانستند یک بازیکن را به عضویت خود دربیاورند.

ذوبی ها که توانستند به عنوان قهرمانی جام حذفی دست پیدا کنند و مجوز آسیایی شدن 
خود را برای فصل آینده کسب کنند، علی رغم حضور موازی در سه جام مختلف، در بازار 
نقل و انتقالات تابستانی هنوز نتوانستند تحرک خاصی داشته باشند و همین موضوع باعث 
نگرانی هواداران این تیم شده است. پس از پایان رقابت های لیگ برتر و جام حذفی اخباری 
از جمع ذوبی ها به گوش می رسید که نشان از تغییر خط مشی این باشگاه در بازار نقل و 
انتقالات دارد، آنها که جایگاه مربی و مدیر خود را تثبیت شده نمی دیدند برای خریدهای 
امسال خود از بودجه پایین تری برخوردار بودند. هرآنچه که بود یحیی گل محمدی ماندنی 
شد اما در این میان برخی از بازیکنان این تیم بنای جدایی گذاشتند، کاوه رضایی، قاسم 
حدادی فر و مسعود حسن زاده مهمترین بازیکنان جدایی طلب از جمع ذوبی ها بودند که 
در این میان رضایی از این تیم جدا شد، حسن زاده در حال جدا شدن است و حدادی فر 
نیز ماندنی شد. نکته عجیب درباره ذوبی ها اینکه آنها علی رغم جدایی بازیکنان تاثیرگذار 
خود هنوز نتوانستند بازیکنی را به این تیم بیاورند تا جایگزینی برای جدا شده ها باشند، 
یاسر فیضی و محمد ستاری تنها بازیکنان جذب شده بودند اما در مقابل هادی محمدی، 
محمدباقر صادقی، احمد امیرکامدار، سینا عشوری)که فصل قبل در تراکتور حضور داشت(، 
کاوه رضایی و به احتمال زیاد مسعود حسن زاده بازیکنانی هستند که در لیگ شانزدهم 
پیراهن تیم هایی غیر از ذوب آهن را به تن می کنند. حال باید دید سیاست مدیران ذوب 
آهن، شرایط این تیم را به کدام سو خواهد کشاند، آنها در حالی که دو، سه بازیکن اصلی 
خود را از دست داده اند باید در بازار نقل و انتقالات تابستانی به تقویت تیم خود بپردازند تا 
در لیگ قهرمانان آسیا، جام حذفی و لیگ برتر حرف های زیادی برای گفتن داشته باشند، 
ذوبی ها یک تجربه عجیب و ناموفق در سال های گذشته دارند که این تیم را تا پلی آف 
سقوط به دسته اول کشانده است و مدیران این تیم با نگاه به آن باید برای آینده این تیم 

تصمیم گیری کنند.

کفشگری:

تا آخرین دقایق برای پرسپولیس صبر کردم
هافبک پیشین تیم فوتبال پرسپولیس با بیان اینکه از چند تیم لیگ برتری و یک تیم 

خارجی پیشنهاد دارد، گفت: در حال بررسی شرایط هستم تا بهترین تصمیم را بگیرم.
مهرداد کفشگری در خصوص جدایی اش از پرسپولیس گفت: این افتخار نصیب من شد 
که سه فصل پیراهن پرسپولیس را بپوشم. سه فصل خوب را در این تیم پشت سر گذاشتم 
و خاطرات خوبی از پرسپولیس دارم. از هواداران هم تشکر می کنم که در این مدت من را 
حمایت کردند.وی افزود: در مدتی که در پرسپولیس بودم، تلاش کردم تا بهترین عملکرد را 
برای این تیم داشته باشم و با تمام وجود برای پرسپولیس بازی کردم. من تا آخرین دقایق 
هم برای تمدید قرارداد با پرسپولیس صبر کردم. اما متاسفانه شرایط به نحوی رقم نخورد 
که امسال هم در خدمت تیم محبوبم باشم.هافبک پیشین پرسپولیس در رابطه با عقد 
قرارداد با صبا و فسخ این قرارداد پس از چند روز اظهار کرد:  پس از اینکه تمدید قراردادم با 
پرسپولیس منتفی شد، چند پیشنهاد داشتم و پس از صحبتی که با علی دایی انجام دادم، 
باشگاه صبا را انتخاب کردم. اما متاسفانه مسئولان باشگاه به توافقاتشان عمل نکردند و من 
نیز مجبور به فسخ قرارداد با این باشگاه شدم.کفشگری در رابطه با تصمیمش برای فصل 
آتی نیز خاطرنشان کرد: چند پیشنهاد از تیم های لیگ برتری و یک پیشنهاد خارجی دارم. 
فعلا در حال بررسی شرایط هستم تا بهترین تصمیم را برای آینده بگیرم تا برای آینده ام 
مفید باشد. البته امیدوارم شرایط به نحوسی رقم بخورد که بار دیگر افتخار پوشیدن پیراهن 

پرسپولیس را داشته باشم.

محرمی: 

با نظر مثبت برانکو به پرسپولیس آمدم
بازیکن تازه وارد پرسپولیس گفت: به خاطر علی دایی به صبای قم رفتم، اما وقتی او از این 

تیم رفت با نظر مثبت برانکو به پرسپولیس آمدم.
صادق محرمی در مورد پیوستنش به پرسپولیس اظهار داشت: بحث آمدن من به 
پرسپولیس مربوط به یک ماه پیش است، اما وقتی علی دایی خواهان پیوستنم به تیم صبای 
قم شد به پیشنهاد این تیم پاسخ مثبت دادم تا اینکه دایی از این تیم جدا شد و من هم به 
پرسپولیس آمدم. وی در پاسخ به این پرسش که آیا برانکو او را می شناسد و با نظر این مربی 
به پرسپولیس آمده است، عنوان کرد: تا آنجا که می دانم با نظر مثبت برانکو این انتقال انجام 
شده است و نمی تواند غیر از این باشد. بازیکن تازه وارد پرسپولیس در مورد شرایط سنی و 
پست بازی اش نیز توضیح داد: سن واقعی من 2۰ سال است و در تیم های نوجوانان و جوانان 
ایران در پست دفاع راست بازی می کردم، اما در ملوان بیشتر در پست هافبک راست بودم. 
قرار است در پرسپولیس هم بیشتر در پست دفاع راست به میدان بروم. محرمی درباره اینکه 
آیا می تواند جانشین خوبی برای رامین رضاییان در صورت جدایی این بازیکن از پرسپولیس 
باشد، گفت: تمام تلاشم را می کنم تا در پرسپولیس بازیکن مؤثری باشم. می دانم که بازی 
کردن در پرسپولیس بسیار سخت است و امیدوارم بتوانم در این تیم بازی های خوبی انجام 

داده و خواسته های کادر فنی را برآورده سازم.

غلامرضا بهراون:

شانزدهمین دوره لیگ برتر چهارم مرداد
 آغاز می شود

رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ گفت: لیگ برتر شانزدهم در روز چهارم مردادماه 
آغاز می شود.

 غلامرضا بهروان درباره تغییر زمان آغاز لیگ برتر شانزدهم گفت: لغو اردوی تیم ملی با 
هدف تعامل با باشگاه ها صورت گرفت تا باشگاه ها بازیکنان خود را در فصل آماده سازی در 
اختیار داشته باشند.وی اضافه کرد: هدف سازمان لیگ ایجاد تعامل مثبت و سازنده بین 
باشگاه ها و تیم ملی است. به همین دلیل هم زمان آغاز لیگ برتر شانزدهم هم روز 6 
مرداد آغاز نمی شود و مسابقات را چند روز زودتر آغاز خواهیم کرد. به این ترتیب مسابقات 
لیگ برتر روز چهارم مرداد آغاز می شود.رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ تصریح کرد: 
با تغییراتی که در زمان آغاز لیگ برتر ایجاد کردیم سعی خواهیم کرد که هفته چهارم لیگ 
برتر را حداکثر تا 22  مردادماه به پایان برسانیم تا بازیکنان پیش از بازی با قطر مدت زمان 

بیشتری در اختیار سرمربی تیم ملی قرار بگیرند.

 واگذاری تیم به شرکت جدید

 انتقال نفت تهران به انزلی منتفی شد
سهام باشگاه نفت تهران به یک شرکت جدید واگذار شد تا این تیم در تهران ماندنی شود.

سایت باشگاه نفت تهران مدعی شد که انتقال امتیاز این تیم به انزلی منتفی است و 
این تیم به یک شرکت جدید واگذار خواهد شد. سایت باشگاه نفت نوشت: »به استحضار 
می رساند فرایند واگذاری مذاکره و مزایده فروش سهام باشگاه نفت تهران در یک ماه گذشته 
انجام شد. در این راستا موسسه فرهنگی ورزشی صنعت نفت تهران از همه شرکت هایی که 
در مزایده و مذاکره حضور پیدا کردند به ویژه باشگاه فرهنگی ورزشی ملوان نهایت تشکر 
و قدردانی را دارد.با توجه به اینکه هرگونه واگذاری و انتقال سهام باشگاه بر اساس مقررات 
جاری منوط به اخذ مجوز کمیسیون ماده 5 را دارد، در این زمینه کمیسیون مذکور از بین 
همه متقاضیان صرفا با انتقال سهام باشگاه به شرکت سرمایه گذاری بهنام پیشرو کیش 
موافقت کرده است به همین دلیل با توجه به اخذ این مجوز به شماره نامه ۱267/د/95/2۰6 
به تاریخ ۸/5/۱۳95 و احراز شرایط لازم دیگر از سوی شرکت سرمایه گذاری بهنام پیشرو 

کیش انتقال سهام باشگاه نفت تهران به شرکت بهنام پیشرو کیش نهایی شده است.

کریمی یکی دو روز آینده با استقلال 
مذاکره می کند

هافبک چپ پای استقلال با وجود شرکت در تمرینات این تیم هنوز با باشگاه برای فصل 
آینده به توافق مالی نرسیده است. یعقوب کریمی یک فصل دیگر با استقلال قرارداد دارد 
اما مثل خسرو حیدری و سجاد شهباززاده برای سال دوم باید با باشگاه به توافق مالی برسد. 
قرار است یعقوب کریمی ظرف یکی دو روز آینده با مسوولان باشگاه استقلال مذاکره کند و 
ماندنش در این تیم را رسمی کند. باشگاه استقلال امروز پول رضایت نامه یعقوب کریمی را 
به حساب باشگاه سپاهان واریز کرد و او فقط باید برای سال آینده با آبی ها توافق مالی کند.

امید خالدی از فولاد جدا شد
امیدخالدی با بخشش ۳۳۰ میلیون تومان از باشگاه فولاد خوزستان جداشد.

 امید خالدی دفاع فولادی ها که چند وقتی دنبال فسخ قرارداد بود، امروز با بخشش 
۳۳۰ میلیون تومان، پس از 5 فصل حضوراز فولاد خوزستان جدا شد. خالدی در گفت 
و گو با "ورزش سه"، در این باره گفت: بعد از 2۰ روز موفق شدم که از فولاد جدا شوم و 
برای این مورد ۳۳۰ میلیون تومان را بخشیدم. تیم آینده ام را نیز تا چند روز آینده انتخاب 

خواهم کرد.

عبداللهی: 

مظلومی به جای رسانه ها با باشگاه صحبت کند
مشاور ویژه مدیرعامل باشگاه استقلال از سرمربی فصل گذشته آبی پوشان خواست به جای 

اینکه در رسانه ها صحبت کند، با مسئولان باشگاه حرف بزند و مشکلش را برطرف کند.
نصرالله عبداللهی درباره اینکه آیا فهرست تیم فوتبال استقلال تکمیل شده است، اظهار 
داشت: از نظر من، تیم کامل شده است و در هر پست چند بازیکن داریم. به عنوان مثال در 
خطوط دفاع و حمله، چهار بازیکن با هم رقابت دارند. در مجموع تیم خوبی بسته شده است، 
اما باز هم همه چیز به نظر کادر فنی بستگی دارد.وی در واکنش به اظهارات پرویز مظلومی 
مبنی بر اینکه سال گذشته در استقلال به او خیانت شده است، گفت: خیانت؟ نمی دانم از 
کدام خیانت صحبت کرده است. من در یکی دو ماه پایانی فصل به تیم اضافه شدم و در 
جریان این مسائل نیستم. بهتر است مظلومی هر صحبتی دارد، با باشگاه مطرح کند. اگر 
او حق و حقوقی دارد، باید بگیرد. مظلومی متعلق به استقلال است و شاید روزی دوباره به 
این تیم برگردد. بنابراین بهتر است به جای اینکه در رسانه ها صحبت کند، مشکلاتش را با 
مسئولان باشگاه در میان بگذارد.مشاور مدیرعامل باشگاه استقلال در مورد اینکه برخی افراد 
از مظلومی انتقاد کرده اند که چرا در زمان حضورش در استقلال این صحبت ها را انجام نداد، 
تصریح کرد: نمی دانم منظور مظلومی چه کسانی است. او می گوید آدم هایی که در دربی 
سال 9۰ به او خیانت کرده اند، هنوز در باشگاه استقلال حضور دارند. در صورتی که از آن 
زمان، هم مدیریت تغییر کرده و هم بازیکنان عوض شده اند.عبداللهی ادامه داد: مظلومی 
احساسات را کنار بگذارند و هر حرفی دارد، با باشگاه در میان بگذارد. مظلومی پس از سه 
چهار سال به استقلال بازگشت و شاید هم دوباره به این تیم برگردد. مظلومی باید با آرامش با 
باشگاه گفت وگو کند. شاید اظهارات او در رسانه ها باعث شود دیگران از او سوء استفاده کنند. 
ادامه این حرف ها کار خوشایندی نیست. در ضمن اگر به مظلومی خیانتی شده است، بگوید 

خائن ها چه کسانی بوده اند تا همه چیز تمام شود.

پورقاز:

 سال ۹۵ سال سختی برای من است
مدافع ملی پوش استقلال خوزستان می گوید در سال 95 باید تمرینات سختی را پشت 

سر بگذارد چرا که به همراه تیمش و تیم ملی در مسابقات مختلف شرکت خواهد کرد.
عزت الله پورقاز درباره شروع تمرینات استقلال خوزستان و حضور در این تیم، اظهار کرد: 
خدا را شکر تیم خوبی را تشکیل داده ایم و اخیرا هم اردویمان در کرج به پایان رسیده 
است. در حال حاضر در اهواز به سر می بریم و پس از چند روز استراحت امروز دور جدید 
تمرینات را آغاز می کنیم. روند خوبی را در پیش گرفتیم و امیدوارم پیش فصل را با موفقیت 
پشت سر بگذاریم. بازیکن ملی پوش استقلال خوزستان درباره حضور همزمان در لیگ برتر، 
جام حذفی، لیگ قهرمانان آسیا و همراهی تیم ملی در انتخابی جام جهانی، گفت: باید 
بیش از پیش تمرین کنم تا در همه این رقابت ها پرقدرت و با صلابت ظاهر شوم. امیدم به 
خداست و تمام زحمتم را می کشم تا با دعای خیر مردم خوزستان بار دیگر برای این تیم 
هم افتخارآفرینی کنیم. او درباره همکاری با سیروس پورموسوی در استقلال خوزستان، 
افزود: پورموسوی فرد خوبی است و خیلی راحت با او کار می کنم. او شناخت خوبی نسبت 
به استقلال خوزستان دارد و توانسته جو خوبی را به وجود بیاورد. اخلاق پورموسوی مثال 
زدنی است و ان شاءالله با این کادرفنی و بازیکنان جوان و با انگیزه استقلال خوزستان یک 

بار دیگر موفق می شویم.
پورقاز درباره بازی کردن کنار محمد طیبی به عنوان دو بازیکن ملی پوش در خط دفاعی 
استقلال خوزستان، خاطرنشان کرد: پیش از استقلال خوزستان با طیبی در تیم ملی 
هم بازی بودم. او بازیکن خوبی است و امیدوارم من و محمد بتوانیم خط دفاعی مستحکمی 
را برای استقلال تشکیل بدهیم.بازیکن استقلال خوزستان درباره رد پیشنهاد استقلال تهران، 
گفت: من به مسئولان استقلال خوزستان قول داده بودم و نمی توانستم زیر حرفم بزنم و 
به همین دلیل به استقلال خوزستان آمدم. مربیان مختلفی از جمله علیرضا منصوریان که 
از من خواسته بودند به استقلال تهران بیایم. بعد از این اتفاق از من تشکر کرد که به قول و 

قرارم با استقلال خوزستان پایبند ماندم.

کریمی کار با برانکو را تکذیب کرد؛

تکلیف نامشخص باقری در پرسپولیس
وضعیت مربی تیم فوتبال پرسپولیس این روزها برای ادامه کار با این تیم نامشخص است 
و حتی علی کریمی هم به شایعه حضورش روی نیمکت پرسپولیس به جای کریم باقری 

واکنش تندی نشان داده است.
 کریم باقری که هفته گذشته تاکید کرده بود بدون قرارداد نمی تواند روی نیمکت 
پرسپولیس بنشنید، در واقع به طور غیر مستقیم از اقدامات مسئولان باشگاه برای عدم 

تمدید قراردادش گلایه کرده بود.
ناراحتی باقری تا حدی است که گفته می شود باشگاه پرسپولیس به دنبال انتخاب یک 
جایگزین دیگر برای او است. علی کریمی کاپیتان پیشین پرسپولیس یکی از نفراتی بود که از 
وی به عنوان جایگزین کریم باقری یاد می شد ولی وی به این خبر واکنش تندی نشان داد.

کریمی تاکید کرده است که حضورش در پرسپولیس به جای کریم باقری صحت ندارد و 
»اصلا به خودش اجازه نمی دهد که جانشین آقا کریم شود«.

کاپیتان پیشین پرسپولیس همچنین اعلام کرده است تا زمانی که برانکو در پرسپولیس 
حضور دارد با هیچ پست و سمتی کنار او کار نخواهد کرد تا شائبه ای بابت حمایت از برانکو 

در مقابل کارلوس کی روش سرمربی تیم ملی ایجاد شود.

ادعای مدیر روابط بین الملل پرسپولیس؛

فیفا به رضاییان اجازه فسخ نمی دهد
در حالی که گفته می شود رامین رضاییان براساس وجود بندی در قراردادش مدعی آن 

است می تواند قراردادش را با این تیم فسخ کند، فیفا این اجازه را به او نخواهد داد.
در حالی که لحظاتی پیش خبری مبنی بر جدایی رامین رضاییان و فسخ قرارداد دوساله او 
با باشگاه پرسپولیس منتشر شد، مدیر روابط بین الملل پرسپولیس به آن واکنش نشان داد.

حسینی، مدیر روابط بین الملل و حقوقی پرسپولیس در این باره به خبرنگار ما اینطور 
توضیح داد: ابتدا باید بگویم من قرارداد ایشان را در شرایط فعلی مطالعه نکردم اما طبق آنچه 
که شنیده ام ایشان برپایه بندی در قرارداد خود مبنی بر پرداخت حقوق خود تا پایان خرداد 

ماه اقدام به این مساله کرده غیر قانونی خواهد بود و فیفا آن را نمی پذیرد.
وی ادامه داد: فسخ قرارداد شرایط خاص خود را دارد و بر پایه چنین چیزی که دو هفته از 
موعد گذشته نمی توان آن را عملی کرد. فیفا مسلما در این مورد سالانه 5 درصد به مبلغی 
که بازیکن طلب دارد اضافه می کند و فسخ را نمی پذیرد. مسلما در همه جای دنیا پرداخت 
با دیرکردی همراه می شود که فیفا در قبال آن همانطور که گفتم سالانه 5 درصد را تعیین 
کرده است.با این شرایط به نظر می رسد مسوولان پرسپولیس در صورت جدایی رامین 

رضاییان با فیفا مکاتبه و این بازیکن را با جریمه سنگین مجبور به پرداخت غرامت کنند.

برخی قراردادهای بلند مدتی که در استقلال بسته شده 
بجای آنکه با بازیکنان جوان باشد با بازیکنانی است که پا به 
سن گذاشته اند و درصورت جدایی هیچ عایدی برای این 

باشگاه نخواهند داشت.
 در میانه های فصل قبل بود که باشگاه استقلال از قرارداد 
سه ساله برای مهدی رحمتی پرده برداری کرد. آن هم درست 
در روزهایی که بیشترین انتقادها از این بازیکن در میان برخی 
پیشکسوتان و رسانه ها انجام می شد و شایعه اختلاف هایی 

میان او و مظلومی و عمران زاده و ... به گوش می رسید.
رحمتی که حالا کاملا تیم ملی را از دست داده سال کاملا 
موفقی را هم پشت سر نگذاشت. او هم در دربی و روی دو گل 
و هم در فینال حذفی »عدم موفقیت در ضربات پنالتی« و هم 
در مقابل تراکتورسازی تبریز که با امیر قلعه نویی درگیر شد و 
ضمن تحمل انتقادهای بسیار زیاد از پیشکسوتان از نظر فنی 

هم خوب نبود، مقصر بود.
با این حال و با وجود آنکه مربی عوض شده است، قرارداد 
سه ساله برای رحمتی حکم ماندگاری را داشت. این همه در 
حالی رخ داد که قرارداد باشگاه استقلال با بازیکن ۳4 ساله به 

مدت سه سال چندان حرفه ای و آینده نگرانه نیست.

 پس از پایان مسابقات مشخص شد استقلال با مظلومی 
قرارداد دو ساله بسته است، این در حالی است که مشخص 
و معلوم بود مظلومی در مقایسه با برانکو نه حمایت هواداران 
را خواهد داشت و نه موفقیت بزرگی را رقم می زند. او پیش 
از این در استقلال آزمایش شده بود و کارنامه وی هم نه جام 
قهرمانی داشت، نه مربیگری در تیم ملی و نه افتخار آسیایی 

اما با او هم دو ساله قرارداد بسته شد!
در فصل نقل و انتقالات قرارداد جدیدی رو نمایی شد و آن 
قرارداد جدید متعلق بود به خسرو حیدری  گفته اند او هم با 
استقلال قرارداد سه ساله بسته است بازیکنی که تقریبا ۳۳ 
ساله آن هم در پست دفاع یا هافبک راست که دوندگی اش از 

همه پست ها بیشتر است.
در واقع می توان تاکید کرد که این قراردادها نه به سود 
باشگاه استقلال که بیشتر به سود بازیکنانی است که در 
آخرین سال های فوتبال خودشان با آرامش می توانند با 
استقلال روزگار سپری کنند. باشگاه استقلال بازیکنانی مثل 
امید ابراهیمی بی حاشیه و محسن کریمی و یعقوب کریمی را 
دارد که می توانست این قراردادها را با آنها منعقد کند که سن 
و سال کمتری دارند و قاعدتا تا سال های سال می توانستند 

برای استقلال در اوج  بازی کنند و حتی اگر مربی به دلیل 
فنی یا غیر فنی  و حتی سلیقه ای آنها را نمی خواست استقلال 

می توانست با فروش آنها پول خوبی به دست آورد اما ...
استقلال در واقع اسیر قراردادهایی شده که با افتخار بسته 
شده اما اشتباه هستند، این قراردادها سودی به استقلال 
نمی رسانند و از منظر فنی و انضباطی هم عالی به نظر 

نمی رسند.
در این رابطه باید تاکید کرد که به نظر می رسد تمدیدهای 
بلند مدت در باشگاه استقلال  بیش از آنکه انضباطی باشد، 
ارتباطی بوده است هم در مورد مظلومی که منصور پورحیدری 

او را  حمایت کرد و هم در مورد بازیکنان تیم.
در واقع کمبود کمیته فنی قدرتمند در باشگاه استقلال 
همه چیز را تحت تاثیر قرارداده و قراردادها را معیوب کرده 
است. شاید افشارزاده امروز که تمام وقت در استقلال است 
باید به این موضوع ها بیشتر ورود کند و برای استقلال کمیته 
فنی هم در نظر بگیرد تا زیر نظر آنها قرارداد ها ثبت و امضا 
شوند. عقد قرارداد بلند مدت در تمام دنیا با مربیان برحسب 
کارنامه  و با بازیکنان کارنامه و سن و سال است. استقلال نباید 

مسیر را اشتباه برود و درست برعکس دنیا قدم بردارد.

پیشکسوت استقلال معتقد است این تیم با علیرضا منصوریان می تواند موفق شود چرا که 
به لحاظ یارگیری هم آبی های پایتخت بهتر از فصل گذشته عمل کرده اند.

مهدی پاشازاده در پاسخ به این سوال که استقلال را چطور ارزیابی می کند، گفت: در این 
تیم همه چیز خوب است و آنها به شکلی مناسب تمرینات خود را پیش می برند. استقلالی ها 
در یارگیری موفق بودند و فکر می کنم نسبت به سال گذشته قدرتمندتر شدند. امیدوارم که 

منصوریان و تیمش بتواند دل هواداران را شاد کنند.
وی در پاسخ به این سوال که آیا او با برخی از پیشکسوتان استقلال موافق است که 
کادرفنی منصوریان کادرفنی قدرتمندی نیست، گفت: نه، من فکر می کنم کادرفنی خوبی 
در کنار منصوریان است. آنها چندین سال است که با هم کار می کنند و از لحاظ دانش و 

تجربه در سطح خوبی هستند.
پیشکسوت استقلال در پاسخ به این پرسش که توقعش از این تیم در فصل پیش رو 
چیست، گفت: به شخصه توقع خاصی از استقلال ندارم. آنها کار سختی دارند ولی همه 
ما می دانیم که از استقلال و پرسپولیس توقعات بالاست و امیدوارم منصوریان از پس این 

توقعات بر آید.
وی در پاسخ به این پرسش که نظرش راجع به اختلافات میان کی روش با برخی مربیان 
فوتبال ایران چیست و چرا منصوریان با این مساله کنار آمد و فردی مثل برانکو با کی روش 

اختلاف نظر دارد، گفت: هر کس اختیار کار خودش را دارد و در نهایت خودش هم باید 
پاسخگو باشد. اینکه برانکو با کی روش نمی سازد و منصوریان مشکلی ندارد به خودشان 
ارتباط دارد. اینکه بازیکنان در تیم ملی بدنسازی کنند در دنیا عرف نیست ولی همه ما 
هم می دانیم که کی روش بدنسازی بهتری را با بازیکنان انجام می دهد. اینجا بحث تعامل و 
اعتماد پیش می آید. یکی مثل منصوریان به کی روش اعتماد می کند و یکی هم نمی کند. 
از طرفی اگر یک بازیکن در بدنسازی دچار مصدومیت شود چه کسی پاسخگو است. این 
بازیکن اگر در بدنسازی باشگاهش مصدوم شود ایرادی ندارد چون باشگاه پولش را می دهد 
ولی اگر در تیم ملی مصدوم شود مشکل ساز خواهد بود. اینجا همان بحث اعتماد و تعامل 
مطرح است.پاشازاده در پایان در پاسخ به این پرسش که نظرش راجع به بحث های مطرح 
شده درباره برنامه تیم ملی چیست، بیان کرد: این مشکلی است که سالیان سال است در 
فوتبال ما ایجاد شده و از دو حالت خارج نیست؛ یا هماهنگی بین فدراسیون و باشگاه ها وجود 
ندارد و یا اینکه باشگاه ها به برنامه ارسال شده از طرف فدراسیون اهمیتی نمی دهند و در 
آخرین روز متوجه مشکلات خود می شوند. این مشکل مدیریتی ماست که حتی شش ماه 
بعد خود را نمی توانیم برنامه ریزی کنیم. بی ثباتی مدیریتی ما را به این روز انداخته و این در 
حالی است که در آلمان ثبات حرف اول را می زند. در اینجا در یک سال شش مدیر عوض 

می شود، زیردستان هم که هیچ و آنها هر روز عوض می شوند.

پیشکسوت باشگاه پرسپولیس می گوید رامین رضائیان با 
کارهایی که این روزها انجام داده به پرسپولیس پشت کرده 

است.
فرشاد پیوس درباره نقل و انتقالات تیم فوتبال پرسپولیس، 
اظهار کرد: پرسپولیس در نقل و انتقالات امسال خیلی بهتر از 
سال های قبل عمل کرده و اگر بخواهیم امسال را با سال های 
گذشته مقایسه کنیم من به نقل و انتقالات باشگاه نمره 2۰ 
می دهم. بازیکنان خوبی جذب شدند که مطمئنا در طول فصل 
می توانند به پرسپولیس کمک کنند. وی به موضوع رامین 
رضائیان اشاره کرد و گفت: واقعا از این بازیکن بعید است که 
چنین رفتاری را از خود نشان بدهد. رضائیان بازیکن باادب 
و جنتلمنی است. کاری که رامین رضائیان در حال حاضر 
انجام می دهد کار غیرورزشی است و به نوعی پشت کردن به 
باشگاه بزرگ پرسپولیس محسوب می شود. او اگر نمی خواهد 
در پرسپولیس بماند بهتر است خیلی راحت این مساله را با 
باشگاه مطرح کند تا آنها به دنبال بازیکن جایگزین باشند. اصلا 

درست نیست که یک بازیکن اینقدر برای باشگاهی بزرگی چون 
پرسپولیس کلاس بگذارد. پیوس افزود: البته موضوع مهدی 
طارمی هم باید هر چه زودتر حل شود. او هم اگر واقعا می خواهد 
بیاید و قرارداد بندد، بهتر است زودتر این کار را کند. اگر هم قصد 
جدایی دارد زودتر آن را اعلام کند تا باشگاه تکلیفش مشخص 
شود. من اگر جای برانکو بودم فرصت کوتاهی را مشخص 
می کردم تا رامین رضائیان در تمرین شرکت کند و اگر در آن 
فرصت به تمرین نیامد خیلی راحت او را کنار می گذاشتم و 
اجازه نمی دادم در تیم باشد. این بازیکنان با شرکت نکردن در 
تمرینات از بقیه عقب می مانند و تمرینات بدنسازی را به خوبی 
نمی توانند انجام دهند. وی درباره وضعیت کریم باقری گفت: 
باشگاه باید هر چه زودتر قرارداد کریم باقری را ببندد. در کنار 
برانکو باید دو مربی ایرانی حضور داشته باشد تا تیم کامل تر 
شود. من اگر جای مدیر باشگاه بودم به در خانه باقری می رفتم 
و آنجا قراردادش را می بستم چون باقری زحمات زیادی برای 

پرسپولیس کشیده و باید شأنش حفظ شود.

هفته سوم و پایانی دور مقدماتی سطح یک لیگ جهانی والیبال از روز جمعه یازدهم تیرماه آغاز 
می شود و به مدت سه روز ادامه خواهد داشت.

در هفته سوم لیگ جهانی ۱۸ دیدار در سطح یک برگزار می شود که ایران از قاره آسیا، فرانسه 
در قاره اروپا و شهر دالاس در آمریکا میزبانان این هفته هستند. در این بین تیم کشورمان در این 

هفته در سالن ۱2 هزار نفری آزادی میزبان صربستان، آرژانتین و ایتالیا خواهد بود.
در پایان هفته سوم لیگ جهانی، پنج تیم برتر جدول ۱2 تیمی این رقابتها به مرحله نهایی که 

به میزبانی لهستان برگزار می شود، صعود خواهند کرد.
برنامه کامل هفته سوم لیگ جهانی به زمان های محلی کشورهای میزبان به شرح زیر است:

 گروه اول: فرانسه، بلژیک، لهستان و برزیل

میزبان فرانسه - شهر نانسی، سالن پالا دیسپوق ژون وی
جمعه یازدهم تیرماه: برزیل - لهستان )ساعت ۱5( و فرانسه - بلژیک )ساعت ۱۸(
شنبه دوازدهم تیرماه: برزیل - بلژیک )ساعت ۱5( و فرانسه - لهستان )ساعت ۱۸(

یکشنبه سیزدهم تیرماه: بلژیک - لهستان )ساعت ۱5( و فرانسه - برزیل )ساعت ۱۸(
گروه دوم: آمریکا، بلغارستان، روسیه و استرالیا

میزبان آمریکا - شهر دالاس، ورزشگاه کی بیلی هاتچسن
جمعه یازدهم تیرماه: استرالیا - روسیه )ساعت ۱7:4۰( و آمریکا - بلغارستان )ساعت ۱9:4۰(
شنبه دوازدهم تیرماه: بلغارستان - روسیه )ساعت ۱7:4۰( و آمریکا - استرالیا )ساعت ۱9:4۰(
یکشنبه سیزدهم تیرماه: آمریکا - روسیه )ساعت ۱2:4۰( و بلغارستان - استرالیا )ساعت۱5:۱۰(

گروه سوم: ایران، ایتالیا، آرژانتین و صربستان
میزبان ایران - شهر تهران سالن ۱2 هزار نفری آزادی

جمعه یازدهم تیرماه: ایتالیا - آرژانتین )ساعت ۱۸( و ایران - صربستان )ساعت 2۱(
شنبه دوازدهم تیرماه: صربستان - آرژانتین )ساعت ۱۸( و ایران - ایتالیا )ساعت 2۱(

یکشنبه سیزدهم تیرماه: ایتالیا - صربستان )ساعت ۱۸( و ایران - آرژانتین )ساعت 2۱(
تیم های فرانسه، صربستان و آمریکا سال گذشته در بیست و ششمین دوره لیگ جهانی )سال 

2۰۱5( به ترتیب عنوان های اول تا سوم را به دست آوردند.

پیرمردها جلوتر از جوانترها؛

قراردادهایی که برای استقلال دردسرساز می شود

پاشازاده: فوتبال ایران برای 6 ماه بعد خود برنامه ندارد

پیوس: برانکو باید دو دستیار ایرانی داشته باشد

 اعلام برنامه هفته سوم لیگ جهانی

 ایران - صربستان ساعت 2۱ روز جمعه

رئیس کمیته ملی المپیک

16/5میلیارد به فدراسیون ها پرداخت کرده ایم
رئیس کمیته ملی المپیک گفت: ما پیش بینی 
کسب 67 سهمیه را برای المپیک را کرده بودیم که به 

این هدف رسیده ایم.
امضای  مراسم  حاشیه  در  هاشمی  کیومرث 
تفاهم نامه با فروشگاه زنجیره ای رفاه اظهار داشت: روز 
یکشنبه مبلغ ۱۳.5 میلیارد تومان به فدراسیون ها 
پرداخت شد ضمن اینکه هفته قبل نیز ۳ میلیارد 
تومان دیگر پرداخت شده بود، البته در این توزیع منابع 
مالی اولویت اصلی با رشته های سهمیه دار المپیک بوده 
است و در میان آنها نیز اولویت را به رشته های مدال آور 
دادیم. قرار شد وزارت ورزش هم در ۱۰ روز آینده مبلغ 

دیگری را به فدراسیون ها پرداخت کند.
خصوص  در  دولت  قول  به  توجه  با  افزود:  وی 
تخصیص 75 درصد  از بودجه سال 95 امیدواریم طی 
یک ماه آینده مابقیه این پول نیز پرداخت شود تا برای 

فدراسیون ها شارژ دوباره ای داشته باشیم.
رئیس کمیته ملی المپیک ادامه داد: بخش دیگری 
از اعتبارات مربوط به هزینه های اعزام و کاروان است 
که همه کارها در این باره به جلو می رود و امیدواریم 
این حمایت ها استمرار داشته باشد. ما تاکنون در سال 
95، 22 میلیارد تومان اعتبار دریافت کرده ایم که 4.5 

میلیارد آن برای کمیته ملی پارالمپیک بوده است.
هاشمی درباره ناکامی های اخیر برخی رشته ها از 
جمله تیراندازی با کمان در کسب سهمیه المپیک 
گفت: الان تمام تمرکز ما روی کسب سهمیه هاست، 
به هر حال نقاط ضعف را بررسی می کنیم و آنها را 
انتقال می دهیم خواهش می کنم که رسانه ها به تداوم 
فضای حمایتی کمک کنند تا انشاءالله کاروان ایران 

بدون دغدغه راهی المپیک شود.
وی عنوان کرد: پیش بینی ما کسب 67 سهمیه 

برای المپیک ریو بود  که تا الان 6۰ سهمیه قطعی 
شده پس به اهداف مان در این بخش رسیده ایم اما 
بزنیم  حرف  خاصی  رشته  درباره  بخواهیم  اینکه 

نمی توان این کار را انجام داد، ما در تکواندو افزایش 
داشتیم و در دوومیدانی نیز عملکرد موفقیت آمیز بوده 
است. در مجموع الان به مصلحت نیست که درباره 

برخی رشته ها صحبت کنیم و تحلیل ها را باید بعد 
از المپیک انجام داد. به لحاظ کمی وضعیت رشته ها 
در کسب سهمیه مشخص است اما اینکه چه عواملی 

باعث شده است چنین شرایطی ایجاد شود نیاز به کار 
کارشناسی دارد.

رئیس کمیته ملی المپیک خاطرنشان کرد: در 
فاصله ۱5 روز تا المپیک فرصت داریم تا ترکیب نهایی 
کاروان را به مسئولان برگزاری اعلام کنیم و تاکنون 
۸5 درصد ترکیب رشته های مختلف مشخص شده 

است.
هاشمی در مراسم امضای تفاهم نامه با فروشگاه 
زنجیره ای رفاه نیز گفت: ۳7 روز تا المپیک باقی مانده 
و ایران شانزدهمین حضورش در این بازی ها تجربه 
گرفته  سهمیه   6۰ تاکنون  ایران  کاروان  می کند، 
و یک سهمیه نیز در شنا قطعی است، امیدواریم 
در دوومیدانی سهمیه ها بیشتر شود و در مجموع 

مدال های بیشتری بگیریم.
وی ادامه داد: یکی از مباحث اصلی ایجاد انگیزه 
برای ورزشکاران است علاوه بر مسائل فنی یکسری 
عوامل انگیزشی بر روی عملکرد ورزشکاران تاثیرگذار 
است و در دنیا مرسوم است که از این عوامل استفاده 
شود. کمیته ملی المپیک برای اولین بار با تلاش هایی 
که صورت گرفت رایزنی هایی کرد تا بتواند عوامل 

انگیزشی ورزشکاران را بالا ببرد.
پایانی  بخش  در  المپیک  ملی  کمیته  رئیس 
از  که  از کفش طلا  صحبت های خود گفت: پس 
سوی مسئولان کفش ملی مطرح شد، با گروه های 
مختلفی از جمله فروشگاه رفاه رایزنی کردیم و با توجه 
به علاقه مندی مدیرعامل این فروشگاه این تفاهمنامه 
حاصل شد همین عوامل انگیزشی باعث بالا رفتن 
سطح عملکرد ورزشکاران می شود و اگر موفقیتی 
به دست بیاید همه کسانی که به ورزشکاران انگیزه 

می دهند در آن سهیم هستند.
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یک آزمایش تنفس بدون درد می تواند جایگزین تست خون روزانه برای تشخیص قند خون 
در بیماران دیابتی شود.

محققان دانشگاه کمبریج یک ماده شیمیایی را شناسایی کرده اند که در زمان کاهش قند 
خون، افزایش می یابد.

دانشمندان از مدتها پیش می دانستند که سگهای آموزش دیده می توانند افت قند خون را در 
بیماران دیابتی شناسایی کنند.ماده شیمیایی "ایزوپرن" یکی از رایج ترین مواد شیمیایی طبیعی 
در نفس انسان است. تصور می شود که این ماده یکی از محصولات جانبی تولید کلسترول باشد 
اما هنوز مشخص نیست که چرا سطوح ایزوپرن در زمان افت قند خون، افزایش می یابد.حس 
بویایی انسان به ایزوپرن حساس نیست اما سگها می توانند به سادگی آن را تشخیص دهند و در 
صورت آموزش، به صاحبان خود در مورد خطر حمله هیپوگلیسمی )کاهش قند خون( هشدار 
دهند.هیپوگلیسمی می تواند باعث مشکلاتی همچون لرزیدن، گیجی و احساس خستگی شود. 
اگر بیمار در زمان لازم قند کافی دریافت نکند، این شرایط می تواند باعث تشنج و بیهوشی شود.

در برخی مبتلایان به دیابت، این حملات ممکن است بطور ناگهانی و با علائم هشداردهنده 
نامحسوس رخ بدهد.

محققان برای شناسایی ماده شیمیایی که سگها بوی آن را تشخیص می دادند، بطور کنترل 
شده ای سطح قند خون را در هشت زن کاهش دادند و سپس مولکول های موجود در خون را 
بررسی کردند.آن ها دریافتند که سطح ایزوپرن در زمان هیپوگلیسمی بطور چشمگیری افزایش 

می یابد.

تولید نژاد جدید موش آزمایشگاهی برای اولین بار در کشور

تولید غضروف با جلبک!

گوگردزدایی نفت خام به کمک نانوساختارها از سوی محققان کشور
محققان دانشگاه صنعتی شریف با سنتز و بهره گیری از یک 
نانوساختار گرافنی توانستند در مقیاس آزمایشگاهی بازدهی 

عملیات گوگردزدایی نفت خام را افزایش دهند.
در نفت خام و برش های نفتی، مقداری ترکیبات گوگردی 
آلاینده  مواد  این  دارند.  وجود  اکسیژن دار  و  دار  نیتروژن 
درصورتی که از سیالات نفتی جدا نشوند، هنگام ورود به 
فرایندهای واحد پالایش می توانند اثرات مخربی بر روی 
تجهیزات، کاتالیست ها و کیفیت محصولات نهایی داشته 
باشند.با توجه به اهمیت این مساله، یکی از کارهای مهم در 
هر پالایشگاهی، عملیات تصفیه است که هدف آن حذف یا 
کاهش این گونه ترکیبات مزاحم است. ترکیبات گوگردی به 
خاطر بوی نامطبوعی که دارند مطلوب نیستند و به دی اکسید 
سولفور و هیدروژن سولفید که ترکیباتی خورنده اند، تبدیل 

می شوند.
طبیعت خورنده آنها به  طور قابل ملاحظه ای بر عملیات 
پالایش و نگهداری نفت تأثیر می گذارد. تاکنون فرایندهای 

مختلفی جهت گوگردزدایی نفت خام معرفی شده است.
دکتر زینب حجار مجری طرح ضمن معرفی عملیات 
گوگردزدایی هیدروژنی به  عنوان روشی که از کاتالیست در 
جهت حذف ترکیبات گوگردی استفاده می کند، به اجرای 
پروژه تحقیقاتی در این زمینه اشاره کرد و گفت: در فرایند 
گوگردزدایی هیدروژنی، کاتالیست و بویژه پایه  کاتالیست، 
نقش بسیار مهمی در بازدهی فرایند دارد. از این رو در این 
پژوهش، گرافن به دلیل ویژگی های منحصربه فرد خود به  
عنوان پایه  کاتالیست انتخاب شد و کاتالیست سنتز شده بر 
پایه  گرافن جهت گوگردزدایی از نفت خام مورد استفاده و 

ارزیابی قرار گرفت.وی تاکید کرد: نانوکاتالیست سنتز شده در 
این طرح با فعالیت و طول عمر بالاتر نسبت به کاتالیست های 
مشابه، علاوه بر سرعت، بازدهی فرایند گوگردزدایی را افزایش 
می دهد.حجار با اشاره به خواص منحصر به  فرد کاتالیست های 
کربنی افزود: کاتالیست های کربنی به دلیل ماهیتشان و 
برخورداری از ویژگی هایی نظیر برهم کنش کمتر فاز فعال و 
پایه، سطح بالا، توانایی در فعال کردن هیدروژن و پایداری در 
برابر تشکیل کک پتانسیل لازم جهت استفاده به  عنوان پایه  

فرایند گوگردزدایی هیدروژنی را دارد.
به گفته این محقق، محدودیت هایی همچون پایداری 
مکانیکی، اندازه و حجم حفرات در پایه های کربنی وجود 
دارد که با کشف گرافن و ویژگی های منحصربه فرد آن، این 
محدودیت ها کمرنگ شد.وی با اشاره به نحوه  سنتز این 
نانوکاتالیست گفت: ابتدا نانوکامپوزیت کاتالیستی مولیبدن 
سولفید/گرافن در یک روش تک مرحله ای و به صورت درجا و 
به روش ورقه کردن شیمیایی سنتز شده است. در مرحله  بعد، 
 ۳6H2)Co)NO۳  ارتقادهنده  کبالت با استفاده از پیش ماده
به روش تلقیح روی ماده سنتز و بارگذاری شد. پس از تلقیح، 
ماده به دست آمده عملیات کلسینه شد و در نهایت این ماده 
به عنوان نانوکاتالیست جهت گوگردزدایی نفت خام مورد 

استفاده و ارزیابی قرار گرفت.
مجری طرح خاطرنشان کرد: این نانوکاتالیست توانسته 
است خوراک نفتای حاوی مقدار ppm ۱۳5۰ گوگرد را در 

مرحله  گوگردزدایی به کمتر از یک ppm  کاهش دهد.
 این تحقیقات حاصل تلاش های دکتر محمد کاظمینی 
عضو هیأت علمی دانشگاه صنعتی شریف دکتر علیمراد 

رشیدی و دکتر منصور بزمی اعضای هیأت علمی پژوهشگاه 
صنعت نفت و دکتر زینب حجار  دانش آموخته  مقطع دکترای 
دانشگاه صنعتی شریف است و نتایج این تحقیقات در مجله 

Catalysis Lettersمنتشر شد.

ساختمان هایی از جنس استخوان!
دانشمندان دانشگاه کمبریج قصد دارند تا با استفاده از استخوان ساختمان بسازند.

این ایده از افزایش آلودگی در شهرها جلوگیری کرده و می تواند در کاهش تولید گاز کربن 
گلخانه ای موثر باشد.

به گفته دانشمندان دانشگاه کمبریج، مواد معمولی مانند بتن و فولاد تقریبا مسبب ۱۰ 
درصد از انتشار کربن جهانی هستند. شایان ذکر است که این مقدار هنوز قبل از رسیدن این 

مواد به محل ساخت یک سازه است.
به گفته محققان این پژوهش، ساخت این دو ماده )بتن و فولاد( به دمای بسیار زیادی نیاز 
داشته و آنها امیدوارند که استخوان و پوسته تخم مرغ مصنوعی که از پروتئین و مواد معدنی 

ساخته شده بتواند روزی جایگزینی برای مواد قدیمی در ساخت و ساز شود.
میشل اوین، دکتر مهندسی زیستی در دپارتمان مهندسی دانشگاه کمبریج اظهار کرد: 
حجم تولید شده گازهای گلخانه ای ناشی از مسافرت های هوایی بسیار قابل توجه بوده و 
این مقدار بیشتر از حجم تولید بتن و فولاد بوده که بیشتر شهرها با استفاده از آنها ساخته 
شده اند. تیم دکتر میشل به بررسی بیومیمتیک)علم تقلید از حیات و طبیعت یا تکرار روند 

بیولوژیکی در محیط آزمایشگاهی( پرداختند.
این محققان اخیرا موفق به ساخت نمونه های مصنوعی از پوسته تخم مرغ و استخوان 
شدند که به آسانی در دمای معمولی اتاق ایجاد شده و در روند ساخت و ساز مورد استفاده 

قرار می گیرد.
ترکیب این مواد بیولوژیکی دارای مزایای فراوانی است. نیمی از استخوان را پروتئین و نیم 
دیگر آن را مواد معدنی تشکیل می دهند. پروتئین سبب سفتی و سختی استخوان شده و 
مواد معدنی باعث استحکام و مقاومت آن در برابر آسیب ها می شود. مواد معدنی همچنین 
باعث می شوند که استخوان به هنگام بروز آسیب های جزئی، توانایی ترمیم خود را داشته 
باشد.در مقایسه 95 درصد از  پوسته تخم مرغ از ترکیبات مواد معدنی و چند درصد باقی 
مانده  آن از  پروتئین تشکیل شده که همین میزان کم پروتئین به طور باورنکردنی باعث 

استحکام آن می شود.
محققان در دهه کنونی موفق به بنای این ساختمان های استخوانی نخواهند شد زیرا 
کلاژنی که این تیم برای ساخت مواد مصنوعی به آن نیاز دارد از منابع  طبیعی حیوانی 
تامین می شود. بنابراین برای جایگزین کردن کلاژن با مواد مشتق شده غیر حیوانی و یا 

پروتئین های کاملا مصنوعی، باید تحقیقات بیشتری صورت بپذیرد.
دکتر میشل اوین در مصاحبه با دانشگاه کمبریج اظهار کرد: مسئله دیگر آن است که 
صنعت ساختمان امری بسیار محافظه کارانه است. تمام استانداردهای ساخت و ساز کنونی 
با توجه به مصالح بتن و فولاد طراحی شده اند و ساخت سازه هایی با مواد کاملا جدید، به 
معنای ایجاد تحولی نوین در صنعت ساختمان است اما اگر ما به فکر راه چاره ای اساسی 

برای حل معضل انتشار کربن و کاهش آن هستیم باید از نقطه ای شروع به کار کنیم.

آزمایش قند خون از روی تنفس

آزمایشگاهی  حیوانات  پرورش  و  تولید  بخش  رییس 
موسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی از تولید نژاد 

جدید موش آزمایشگاهی برای اولین بار درکشور خبر داد.
روزبه فلاحی در گفت وگو با خبرنگار ایسنا با اعلام این خبر 
اظهار کرد: موسسه رازی از سال ها پیش برای پیشبرد اهداف 
پژوهشی و علمی خود اقدام به تولید حیوانات آزمایشگاهی 

ارگانیک می کند.
وی ادامه داد: این حیوانات بهترین پاسخ را به آزمایش های 
کنترل کیفی تولید واکسن و فرآورده های بیولوژیک نشان 

می دهند.
فلاحی افزود: موسسه رازی یکی از مراکز مهم کشور در 
زمینه تولید و پرورش حیوانات آزمایشگاهی است که علاوه 
براین که نیاز خود را تامین می کند ، بخشی از نیاز سایر 

مراکز تحقیقاتی و دانشگاهی کشور را نیز رفع می کند.
وی با اشاره به اهمیت سلامت این حیوانات گفت: به دلیل 
گستردگی استفاده از حیوانات آزمایشگاهی در طرح های 
تحقیقاتی پزشکی و دامپزشکی و همچنین حوزه های دیگر، 

سلامت این حیوانات در نتیجه نهایی آزمایش ها تاثیر بسزایی 
دارد.

فلاحی تاکید کرد: در روند پرورش حیوانات آزمایشگاهی 
در موسسه رازی نه تنها این حیوانات در معرض آلودگی و 
عوامل بیماری زا قرار نمی گیرند، بلکه هیچ دارو و واکسنی 
هم به آنها تزریق نمی شود و به صورت کاملا ارگانیک رشد 
می یابند؛ در نتیجه بهترین پاسخ را به آزمایش های کنترل 

کیفی واکسن و سایر آزمایش ها نشان می دهند.
وی تصریح کرد: این امر سبب می شود کیفیت واکسن یا 
هر فرآورده تولیدی دیگر و سایر فعالیت های تحقیقاتی در 

وضعیت کاملا مطلوبی باشد.
آزمایشگاهی  حیوانات  پرورش  و  تولید  بخش  رییس 
موسسه رازی دربخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به 
وجود نژادهای مختلف حیوانات آزمایشگاهی در این موسسه 
گفت: این حیوانات هر کدام برای آزمایش های خاصی مانند 
تحقیقات ایمنی شناسی، ویروس شناسی، بیماری های 
انگلی، تحقیقات قلبی- عروقی، دیابت و تحقیقات متنوع 

زیادی مورد استفاده قرار می گیرند.
 وی افزود: علاوه بر نژادهای رایج از پنج گونه جانوری 
موجود در موسسه، موفق شدیم برای نخستین بار در کشور، 
نژاد جدید موش آزمایشگاهی را تحت نام "رازی A" تولید 

کنیم که در منابع بین المللی نیز به ثبت رسیده است.
 فلاحی خاطرنشان کرد: این نژاد به علت خصوصیات 
بیولوژیکی، در تحقیقاتی خاص همچون تحقیقات مربوط به 

تومورهای پستانی منحصر به فرد است.

محققان دانشگاه پنسیلوانیا یک شیوه جدید برای تولید کاشت های غضروف مصنوعی توسط 
فناوری چاپ سه بعدی طراحی کرده اند. تلاش های پیشین در ساخت غضروف مصنوعی بر 
پرورش آن در یک چارچوب هیدروژل تکیه داشت. اما این روش اجازه نمی داد تا غضروف بطور 
طبیعی رشد کند؛ در نتیجه، کاشت ها یا ضعیف بودند یا ترکیباتی داشتند که از رشد طبیعی 
سلول جلوگیری می کردند. روش محققان دانشگاه پنسیلوانیا کمی متفاوت بوده و آن ها معتقدند 
که می توان از این متود در ساخت بافت های مقیاس بزرگ بدون نیاز به هیچگونه چارچوبی 

استفاده کرد. این روش یک فرآیند دو مرحله ای است: محققان ابتدا لوله های کوچکی از یک 
عصاره جلبک موسوم به آلژینات را تولید کردند که قطر هرکدام سه تا پنج صدم یک اینچ است. 
سپس به این لوله ها سلول های غضروف تزریق شد که حدود یک هفته اجازه یافتند تا رشد کنند. 
این سلول های غضروف به یکدیگر چسبیدند اما به آلژینات پیوند نخوردند. پس از هفت روز، 
سلول ها از لوله های آلژینات خارج شده و رشته های نازکی از غضروف را بجا گذاشتند. این رشته 
سپس به عنوان جوهر در یک چاپگر سه بعدی استفاده شد که از یک نازل دارای طراحی خاص 
برای ساخت ماده به شکل لایه ای به منظور تولید ساختار مطلوب برخوردار است. این ساختار 
می تواند نیاز محققان را رفع کند و تنها نیم ساعت طول می کشد تا محکم شود و بتوان آن را 
به ظرف آزمایشگاهی حاوی مواد مغزی برای پیوند خوردن رشته به یکدیگر به شکل غضروف 
منتقل کرد. محصول نهایی از شباهت زیادی به غضروف طبیعی گاو برخوردار است اما به محکمی 
آن نیست. با اینحال، این غضروف از نمونه مصنوعی تولید شده با استفاده از هیدروژل بسیار 
محکمتر بوده و محققان بر این باورند که در صورت استفاده از آن در بدن بیمار، استحکام بیشتری 

خواهد یافت زیرا فشار ناشی از مفاصل به ارتقای ویژگی های مکانیکی آن خواهد پرداخت.

یک پزشک عمومی توصیه کرد:

 راه های پیشگیری از گرما زدگی 
پزشک عمومی با بیان اینکه مسمومیت ها یکی از بیشترین موارد بیماری در تابستان است، 
گفت: افرادی که در نقاط گرم کار می کنند به دلیل افزایش رشد میکروب در این نواحی، دچار 

گرمازدگی بیشتری می شوند. 
محمود شریفی میرابی، درباره شیوع بیماری های فصل گرما و مراقبت های بهداشتی مربوط 
به این فصل گفت: رعایت بهداشت فردی در فصول مختلف سال تفاوتی ندارد حتی در 
زمستان نیز مراقبت های خاص خود را باید داشته باشیم، اما بهترین مسئله ای که در حال 
حاضر و در فصل تابستان بسیار اهمیت دارد شستن دست ها به ویژه پیش از خوردن هر نوع 

مواد غذایی است که توسط هر فرد باید رعایت شود.
وی ادامه داد: شیوه شستن مواد غذایی و میوه  در فصل تابستان باید مورد توجه باشد به این 
شکل که میوه را در ظرفی پر از آب بگذارند، چند بار در آب بچرخانند و شست  وشو دهند تا 
سمومی که بر روی میوه وجود دارد که ممکن است شیمیایی یا گیاهی باشد از روی پوست 

شسته شود.
این پزشک عمومی با انتقاد از به اینکه برخی معتقد هستند که بعضی از میوه ها مانند خربزه 
یا هندوانه نیاز به شست وشو ندارند، تاکید کرد: حتی میوه هایی از این نوع به دلیل اینکه بر روی 
زمین بوده و به آنان دست زده شده همچنین به دلیل کودهای حیوانی که در زمین استفاده 

شده بهتر است ابتدا خوب شسته شده سپس مورد استفاده قرار گیرند.
وی درباره شیوه شست وشوی سبزیجات نیز بیان کرد: برخی افراد صرفاً از مواد ضدعفونی 
کننده استفاده می کنند اما در واقع آب یکی از بهترین شوینده ها  است که  باید استفاده شود.

شریفی میرابی، با اشاره به اینکه مسمومیت ها، موارد اسهال و استفراغ بیشترین موارد بیماری 
در فصل گرم سال است، گفت: افرادی که در نقاط گرم کار می کنند معمولا در این فصل دچار 

گرمازدگی می شوند به این دلیل که در هوای گرم رشد میکروب بیشتر است.
پزشک عمومی خاطرنشان کرد: موادی که پخته می شود، بخصوص مواد گوشتی پس از 
پخت باید در هوای آزاد قرار داده شوند، به این دلیل که خیلی زود فاسد می شوند و پس از 
مصرف باقی غذا باید در جای خنک مانند یخچال نگهداری شود، همچنین برای استفاده 

بعدی خوب حرارت داده شود.

برای حفظ سلامت چشم چه بخوریم؟ 
آب مروارید و لکه زرد از شایع ترین مشکلات چشمی هستند که در افراد بزرگسال دیده 

می شود و نارسایی بینایی و نابینایی را به دنبال دارد.
به گزارش ایسنا، درحالی که آب مروارید موجب تار شدن عدسی چشم می شود، لکه زرد 

)دژنراسیون ماکولا( به شبکیه چشم آسیب می زند. 
هر دو عارضه اغلب در افراد بالای 55 سال رخ می دهد هرچند مشکل دژنراسیون ماکولا 

دلیل اصلی نابینایی در این رده سنی است.
در جهان بیش از 25 میلیون انسان به عارضه لکه زرد دچار هستند.

پزشکان معتقدند : دنبال کردن یک رژیم غذایی مغذی و متعادل برای بدن فوائد بسیاری 
به همراه دارد که علاوه بر پیشگیری از اضافه وزن، دیابت نوع 2 و سرطان، می تواند به سلامت 

چشم ها نیز کمک کرده و قدرت بینایی را در طول زندگی فرد حفظ کند.
نتایج برخی مطالعات نیز حاکی از آن است مصرف مواد غذایی مناسب می تواند به بهبود 
نارسایی بینایی ناشی از بیماری های چشمی کمک کند. سایت مدیکال دیلی به برخی از 
خوراکی ها و مواد مغذی که لازم است برای سلامت چشم در رژیم غذایی گنجانده شود، اشاره 
کرده است: آنتی اکسیدان ها: رژیم غذایی سرشار از آنتی اکسیدان ها یکی از موثرترین شیوه ها 
برای مقابله با تاثیرات ناشی از رادیکال های آزاد در بدن به حساب می آید. این مواد همچنین 
توسط بدن و هنگام تبدیل غذا به انرژی و در مواقعی که در معرض نور خورشید قرار داریم 
در چشم ها و پوست تولید می شود. آنتی اکسیدان ها همچون ویتامین C، E، بتاکاروتن و روی 
برای مقابله با آسیب های رادیکال های آزاد ضروری هستند. همچنین ویتامین E با کاهش 
خطر شکل گیری آب مروارید و لکه زرد مرتبط است. خوراکی های سبوس دار: غذاهای سرشار 
از فیبر خوراکی نه تنها فرد را برای مدت زمان بیشتری سیر نگه می دارد بلکه می تواند با بالاتر 
رفتن سن از بروز عارضه چشمی لکه زرد در فرد جلوگیری کند. وجود قند و آرد تصفیه شده 

در بیشتر غذاهای فراوری شده علت افزایش خطر ابتلا به این عارضه چشمی است.
اسیدهای چرب امگا ۳: اسیدهای چرب امگا ۳ در برخی مولکول های چربی پیدا می شوند 
که برای برخورداری از قدرت بینایی خوب ضروری است. همچنین گونه هایی از این اسیدها 
هستند که چشم را در برابر این عارضه چشمی بخصوص در افرادی که در خطر ابتلا به این 
بیماری هستند، حفظ می کند. لوتئین و زیگزانتین: این دو کاروتنوئید آنتی اکسیدان های 
طبیعی هستند که در چشم وجود دارند همچنین گنجاندن آن ها در رژیم غذایی می تواند 
اکسید شدن در سلول های چشم را کاهش دهد و از بین رفتن شبکیه و عدسی چشم 
پیشگیری کند. به گفته پزشکان افزایش میزان مواد لبنی دریافتی و سبزیجاتی همچون 
اسفناج، کلم بروکلی و کلم که سرشار از لوتئین و زیگزانتین هستند در پیشگیری از بروز این 

عارضه های چشمی موثر است.

مطالعات نشان می دهد؛

اقلیم گرم موجب خشونت و پرخاشگری
 بیشتر می شود

به گفته محققان، تلفیق اقلیم گرم و داغ و تنوع کمتر در دمای فصول در بروز خشونت و 
پرخاشگری بیشتر نقش دارد. 

به گزارش مهر، مطالعات متعدد نشان می دهد تلفیق آب و هوای داغ و تنوع کمتر در 
دماهای فصلی منجر به شیوه زندگی سریع تر، تمرکز کمتر بر اینده و خودکنترلی کمتر می 
شود. مدل جدید محققان برای توضیح رابطه بین آب و هوا و نرخ جرم و جنایت نشان می 

دهد تمامی این فاکتورها از عوامل تاثیرگذار بر بروز خشونت و پرخاشگری بیشتر هستند.
بسیاری از مطالعات نشان داده اند که نرخ بروز خشونت و پرخاشگری در آب و هوای گرم 
 CLASH و داغ بالاتر است. محققان در مطالعه جدیدی با ایجاد یک مدل جدید موسوم به
)پرخاشگری اقلیمی و خودکنترلی در انسان ها( توانستند به توضیح تاثیر اقلیم بر نرخ بروز 
خشونت در بخش های مختلف جهان کمک کنند. برد بوشمن، سرپرست تیم تحقیق از 
دانشگاه ایالتی اوهایو، در این باره می گوید: »آب و هوا موجب شکل گیری نحوه زندگی افراد 
می شود، بر فرهنگ و نحوه اندیشیدن افراد در مورد زندگی روزانه شان تاثیر می گذارد.« این 
مدل بیان می کند که آب و هوای داغ موجب ایجاد احساس ناراحتی و آزردگی در افراد می 
شود، از اینرو آنها پرخاشگرتر می شوند. اما به گفته بوشمن، این موضوع بدین معنا نیست که 

آنها مرتکب جرم و جنایت بیشتری هم می شوند.
طبق مدل CLASH، تنها اقلیم گرم موجب بروز خشونت نمی شود، بلکه تغییرات فصلی 
کمتر در دما هم در این زمینه نقش دارد. به گفته محققان، تنوع فصلی کمتر به همراه گرما 
موجب می شود شیوه زندگی افراد سریع تر باشد و در نتیجه نگران آینده نبوده و نیاز کمتری 

به خودکنترلی وجود دارد.

محققان می گویند؛

خوردن سرشیر به کاهش ریسک سرطان سینه 
کمک می کند

به گفته محققان، مصرف پروبیوتیک ها ممکن است به افزایش نسبت باکتری های مفید در 
سینه که از ریسک ابتلا به سرطان سینه پیشگیری می کنند، کمک کند. 

به گزارش  مهر، یافته های محققان دانشگاه وسترن کانادا نشان می دهد لاکتوباسیلوس  و 
استرپتوکوک، از جمله باکتری های تقویت کننده سلامت، بیش از باکتری های سرطانی در 

سینه های سالم وجود دارند. هر دو گروه دارای ویژگی های ضدسرطانی هستند.
گروگر رید، سرپرست تیم تحقیق، در این باره می گوید: »تحقیقات ما نشان می دهد زنان، 
و بخصوص آنهایی که در معرض خطر سرطان سینه هستند، باید برای افزایش نسبت باکتری 

های سالم درون سینه شان، پروبیوتیک لاکتوباسیلوس  مصرف کنند.«
بالعکس در زنان مبتلا به سرطان سینه مشاهده شد میزان اشریشیا کولی و استافیلوکوک 
اپیدرمیدیس که باکتری های مضر محسوب می شوند، بالاست. این باکتری ها موجب تجزیه 
دورشته ای در DNA می شوند. این آسیب به DNA می تواند منجر به ابتلا به سرطان شود.

از اینرو محقان ادعا می کنند مصرف پروبیوتیک های نظیر سرشیر به حفاظت از زنان 
در مقابل سرطان سینه کمک می کند. به گفته محققان پروبیوتیک ها موجب تولید آنتی 
اکسیدان های می شوند که گونه های اکسیژن واکنشی را که موجب اسیب به DNA و در 

نهایت ابتلا به سرطان می شود، را خنثی می سازد.

مطالعات نشان می دهد؛

دویدن موجب تقویت حافظه می شود
به گفته محققان، برنامه منظم و بلندمدت ورزش به تقویت حافظه کمک می کند، چراکه 

موجب ترشح پروتئینی می شود که رشد سلول های مغز را افزایش می دهد. 
به گزارش  مهر، یافته های محققان موسسه ملی روند پیری آمریکا نشان می دهد تولید 
پروتئین موسوم به کاتپسین B، که به طورمستقیم از ماهیچه ها به مغز موش ها هدایت می 

شود، به شکل قابل توجهی بعد از ورزش در سلول های ماهیچه افزایش یافت.
هنرییت ون پراگ، عضو تیم تحقیق، در این باره می گوید: »ما در این مطالعه، پروتئین 
های که از طریق بافت ماهیچه ترشح شده و به مغز منتقل می شدند را مورد تصویربرداری 
قرار دادیم و مهم ترین پروتئین در این زمینه کاتپسین B بودند.« به گفته محققان، هرچقدر 
موش ها زمان بیشتری را بر روی چرخ ورزش سپری می کردند، سطح ترشح این پروتئین 
در خون و بافت ماهیچه شان افزایش می یافت. ون پراگ در ادامه می افزاید: »در انسان های 
که به طور مرتب به مدت 4 ماه ورزش کرده باشند، مهارت های پیچیده یادگیری شان، نظیر 
یادآوری مطالب، عملکرد بهتری خواهد یافت که مرتبط با افزایش سطح کاتپسین B است.«

بک متخصص تغذیه :

سبدتغذیه خود را برای سفر اینگونه آماده کنید
بک متخصص تغذیه درخصوص استفاده غذای مناسب درسفرهای تابستانی گفت:عدم 
استفاده از آب های آشامیدنی متفرقه و استفاده از غذاهایی که درمعرض فساد کمتر و 

ماندگاری بیشتری نسبت به بقیه ی فراورده های غذایی دارند توصیه می شود.
محمدتقی انوشه متخصص تغذیه ورژیم درمانی درخصوص استفاده غذای مناسب 
درسفرهای تابستانی گفت:عدم استفاده از آب های آشامیدنی متفرقه و استفاده از غذاهایی 
که درمعرض فساد کمتر و ماندگاری بیشتری نسبت به بقیه ی فراورده های غذایی دارند 
توصیه می شود.وی افزود:برای مثال غذاهای کم چرب مثل کوکو،کتلت وغذاهایی که نیازبه 
گرم کردن مجدد ندارند مناسب سفر در این فصل هستند.این متخصص تغذیه گفت: 
وعده مناسب برای صبحانه در ایام سفرهای تابستانی بیشتر استفاده از نان ،پنیر،گوجه و 
فراورده هایی از این گروه می باشد و پیشنهاد می شود از شیر،خامه و محصولاتی از این قبیل 
حد المکان استفاده نشود چرا که بیشتر در معرض فساد قرار دارند و باعث مسمومیت فرد 
می شوند.  انوشه افزود : افرادی که در رستوران ها برای صرف غذا میروند به زیبایی ظاهری 
رستوران اکتفا نکنند، فریب تزیین غذاها رانخورند و اگر برای غذاها کباب سفارش میدهند 
حتما اطمینان ازپخته بودن آن حاصل شود.وی درادامه گفت:دربین کباب ها،کباب کوبیده 
مناسب سفر نیست چون هم چرب بوده وهم آلودگی و آسیب پذیری بیشتری دارد.انوشه 
همراه داشتن آبلیمو و لیموترش را ازنکات ضروری تغذیه درسفر دانست و گفت:درطول سفر 
سعی شود از نوشیدنی های گازدار استفاده نکنند و در استفاده ازلبنیات پاستوریزه بودن 
ان را مدنظر قرار دهند.وی درپایان گفت:درطول سفر همراه داشتن قرص های ضدتهوع 

،ضداسهال ومسکن ضروری است.

روغن سیاه دانه، تسکین دهنده 
دردهای کلیوی و روماتیسمی 

مسئول آموزش گروه داروسازی سنتی دانشگاه علوم پزشکی تهران گفت: بیماران مبتلا به 
ناراحتی کلیه یا دردهای روماتیسمی برای تسکین درد خود بجای کورتن می توانند از روغن 

سیاه دانه به صورت موضعی استفاده کنند. 
دکتر معصومه خادمی زاده گفت و گو با ایرنا افزود: کسانی که مبتلا به دردهای روماتیسمی 
هستند می توانند به صورت موضعی از روغن سیاه دانه استفاده کنند؛ قرار دادن سیاه دانه 
روی کلیه ها نیز درد آن را کاهش می دهد. وی خاطرنشان کرد: حتی خوردن یک قاشق 
غذاخوری سیاه دانه با روغن زیتون می تواند در کاهش درد کلیه ها موثر باشد. مسئول 
آموزش گروه داروسازی سنتی دانشگاه علوم پزشکی تهران تصریح کرد: روغن سیاه دانه مانند 
کورتن یا مسکن فقط تسکین دهنده درد نیست بلکه آغاز درمان است. به گفته خادمی زاده، 
افرادی که فکر می کنند بدن شان دچار انگل است می توانند به غذای خود سیر اضافه کنند. 
کورتن با نام علمی کورتیکواستروئید معمولا برای تسکین درد استفاده می شوند اما در عین 
حال عوارضی مانند پوکی استخوان به همراه دارند. مصرف سیاه دانه در روایات اسلامی نیز 
توصیه شده و گفته می شود روغن سیاه دانه در کاهش قند خون، تعادل فشارخون، بهبود 

آرتروز و التهاب لثه موثر است و کلیه و مجاری ادراری را تصفیه می کند.

متخصص پوست و مو  مطرح کرد :

ارتباط مستقیم "جویدن ناخن" و "سرطان"!
 یک متخصص پوست و مو گفت :  جویدن مکرر ناخن ها کارخانه ساخت آن را تخریب 

می کند و منجر به بیماری های عفونی و حتی سرطان می شود.
جلیل صداقت  افزود:جویدن ناخن یک بیماری روانی و عادتی غلط است که باید درمان 
شود.صداقت پیشه اظهار داشت:تماس مکرر ناخن ها با بزاق دهان باعث رشد قارچ ها و 
تخریب شدن ساختمان ناخن می شود.وی افزود: در افرادی که مرتبا ناخن می جوند بیماری 
های ویروسی مثل زگیل و تبخال در کنار انگشت ها پدید می آیند و  به مرور انگشتان حالت 
اگزما و پوست پوست پیدا می کنند و بیماری های عفونی دهان و دندان در آنها رخ می دهد.

صداقت پیشه اذعان داشت:لایه ای نازک در محل اتصال ناخن به انگشت وجود دارد که در 
اثر جویدن بیش از حد ناخن از بین می رود و امکان ورود انواع میکروب و باکتری را به زیر 
پوست که کارخانه ساخت ناخن است به وجود می آورد.با ازبین رفتن اتصال ناخن و انگشت 
و ورود عوامل بیگانه به ساختمان آن،ناخن ها ناهموار رشد می کنند و بستر آنها جدا می شود.



اجتماعی 6

فرماندار قم: 

حرم شهدای گمنام باید دارای فضایی
 جذاب باشد 

فرماندار قم گفت: حرم های شهدای گمنام باید فضاهایی بانشاط، زنده، زیبا ، جذاب و 
متناسب با فرهنگ ایثار و شهادت داشته باشند. 

به گزارش ایرنا به نقل از روابط عمومی اداره کل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس 
قم، رضا سیار در دیدار احمد حسینی مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس 
استان ، با بیان اینکه هر مجموعه ای باید به مسئولیت خود در قبال حرم شهدای گمنام 
عمل کند، تصریح کرد: حرم شهدای گمنام قطب عبادتگاهی و محل انس مردم است و 
ضرورتا باید فضایی که پیرامون آن ساخته می شود، فضایی سرسبز و جذاب و با نشاط و 
زنده و توام با بهره مندی عموم مردم باشد تا غبار غربت از مزار مطهر شهدای عزیز بزداید.

وی تاکید کرد: همه اقشار جامعه درگیر جنگ بودند و ما باید فارغ از هرگونه مساله ای به 
گسترش فرهنگ متعالی دفاع مقدس که همواره مورد سفارش امام راحل و رهبر معظم 
انقلاب اسلامی بوده است، بیش از پیش توجه کنیم.وی با اشاره به گستردگی و تاثیر 
فعالیت های اداره کل حفظ آثار وارزش های دفاع مقدس در قم گفت: هر یک از ماموریت 
های این مجموعه که نشان دهنده عزم جدی مسئولان آن است، نیاز به زمان مفصلی 
برای پیگیری دارد و مجموعه فرمانداری نیز در زمینه تسریع در ترویج فرهنگ ارزشی 
دفاع مقدس در استان از هیچ تلاشی دریغ نخواهد کرد.سیار افزود: حضور بخشی به نام 
حفظ آثار دفاع مقدس همراه با تلاش خانواده های معظم شهدا، پیشکسوتان دفاع مقدس 
درهر مجموعه ای، باعث رونق فرهنگ دفاع مقدس در آن مجموعه می گردد و گرنه آثار 
دفاع مقدس، به جای اینکه حفظ شوند، کم کم محو می شوند..احمد حسینی مدیرکل 
حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان قم نیز دراین دیدار ، ضمن معرفی ساختار 
بنیاد حفظ آثار و روند شکل گیری شورای هماهنگی حفظ آثار دفاع مقدس در استان، به 
موضوعاتی از قبیل ضرورت حفظ یادمان بمباران های هوایی شهر قم، ساماندهی وضعیت 
پناهگاه های شهری در زمان جنگ و حرم های شهدای گمنام، تدوین دانشنامه و تبیین 

نقش نهادهای دولتی در دوران دفاع مقدس اشاره کرد.

مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان قم عنوان کرد :

هفته حقوق بشر آمریکایی  نمادی برای
 مطالبه حقوق تضییع شده ملت ایران 

مدیرکل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان قم گفت: جنایات آمریکا نسبت 
به ملت ایران از دهه های گذشته مسبوق به سابقه است و هفته حقوق بشر آمریکایی 

نمادی برای مطالبه حقوق مسلّم مردم این مرز و بوم است.
به گزارش روابط عمومی اداره کل حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان قم، 
احمد حسینی با اشاره به هفته حقوق بشر آمریکایی ابراز کرد: حضرت امام خمینی)ره( 
بر دشمنی آشکار آمریکا با ملت بزرگ ایران بارها تاکید کرده و مقام معظم رهبری نیز 
موضوع دشمن شناسی، بصیرت و شناخت عمق دشمنی دشمنان با نظام اسلامی را 
مکررا یادآور شده اند.وی با اشاره به رخدادهای ششم تا ۱2 تیرماه افزود: سوء قصد به 
مقام معظم رهبری در دورانی که نماینده امام در شورای عالی دفاع بودند، فاجعه انفجار 
دفتر مرکزی حزب جمهوری اسلامی و شهادت آیت الله دکتر بهشتی و یارانش، جنایت 
رژیم بعثی در بمباران شیمیایی سردشت و شهادت و مجروح شدن حدود ۱۰ هزار انسان 
بیگناه در یک روز، شهادت آیت الله شهید صدوقی در محراب نماز جمعه، شلیک موشک 
از سوی ناو آمریکایی وینسنس به هواپیمای مسافربری ایران و کشته شدن بیش از 29۰ 
مسافر که بخش اعظمی از آنها زن و کودک بودند، به انضمام خباثت های جدیدی که 
روز به روز رقم می خورد، همه و همه بخشی از جنایاتی است که نشان از دخالت آشکار 
و پنهان آمریکا و ایادی دست نشانده اش در ریختن خون مردم مظلوم ایران و ضربه زدن 

به نظام اسلامی دارد.
 حسینی با اشاره به موضوعات مطرح شده در جلسه اخیر شورای هماهنگی تبلیغات 
اسلامی استان قم یادآور شد: پیشنهاد ثبت این هفته در تقویم سالانه کشور و اهداء ثواب 
جزء خوانی قرآن کریم در سراسر کشور در روز دوشنبه هفتم تیر به روح پاک ۱7 هزار 
شهید ترور بخصوص شهدای هفتم تیر و بویژه شهید بزرگوار آیت الله دکتر بهشتی و 72 

تن از یاران انقلاب از جمله پیشنهاداتی بود که در این جلسه مطرح گردید.

معاون حمایت و سلامت  خانواده کمیته امداد خمینی )ره( در قم  خبرداد

اهداء۱۰۰ هزار کمک جهیزیه به نوعروسان 
تحت پوشش 

معاون حمایت و سلامت  خانواده کمیته امداد خمینی )ره( گفت :سال گذشته ۱۰۰ 
هزار کمک جهیزیه به نوعروسان تحت پوشش کمیته امداد اهداء شد.

به گزارش اداره روابط عمومی و اطلاع رسانی کمیته امداد قم  ، فاطمه رهبر در مراسم 
طرح اکرام ایتام،محسنین و شفاء که در آستانه مقدسه حضرت معصومه )س( برگزارشد 
از اقدامات کمیته امداد قم و حضور حماسی شهروندان قم در این مراسم تقدیر و تشکر 
کرد و افزود: طرح اکرام ایتام و محسنین در اکثر استان های کشور درحال اجرا می باشد 
ولی در قم حال و هوای خاصی را شاهد هستیم و حضور شهروندان بسیار چشمگیر 
است.وی حمایت های اجتماعی خانواده ها به خصوص ایتام، استفاده از منابع در راستای 
تقویت معیشت خانواده ها،توانمند سازی مددجویان،تامین آتیه فرزندان، اشتغال و فرزندان 
آنان،ارتقاء سطح مشارکت اجتماعی، توجه ویژه به گروههای خاص آسیب پذیر از جمله 
زنان سرپرست خانوار را از اهم رویکردهای کمیته امداد ذکر کرد و گفت: تا پایان سال 
گذشته تعداد خانواده های مستمر بگیر کمیته امداد یک میلیون و 7۰۰هزار خانوار بوده 

است.
معاون حمایت وسلامت خانواده کمیته امداد امام خمینی )ره(از وجود یک میلیون 
و سی هزار زنان سرپرست خانوار تحت پوشش این نهاد خبرداد و تصریح کرد: تعداد 
سالمندان تحت پوشش این نهاد یک میلیون و 4۰۰ هزارخانوار، تعداد ایتام دارای حامی 
۱۸7 هزارنفر، تعداد فرزندان طرح محسنین دارای حامی ۱۰2 هزار نفر است، ضمن 
اینکه سرانه  کمک های حامیان ماهانه ۱۰9 هزار تومان می باشد. وی همچنین به بیمه 
شدگان تحت پوشش این نهاد اشاره و گفت:2۱7 هزار زن سرپرست خانوار تحت پوشش 
بیمه اجتماعی هستند.رهبر در ادامه با بیان اینکه سال گذشته ۱۰۰ هزار کمک جهیزیه 
به نوعروسان اهداء شد افزود:قرار است تا چند روز آینده ۸ هزار جهیزیه اهداء شود،ضمن 

اینکه پیش بینی نمودیم تا پایان سال 4۰ هزار جهیزیه اهداء نماییم.

 امیر آبادی فراهانی نماینده مردم قم :

شهروندان قمی  در امور خیر پیشگام هستند
نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی  گفت :اقدام حماسی کمیته  امداد قم در 

شب بیست و یک ماه مبارک رمضان به یک فرهنگ تبدیل شده است.
احمد امیرآبادی فراهانی  دوشنبه  شب در مراسم طرح اکرام ایتام،محسنین و شفاء که 
در آستانه مقدسه حضرت معصومه )س( برگزارشد از تلاش های کمیته امداد و صدا و 
سیما در برگزاری این مراسم تشکر کرد و گفت:کمک هایی که به کمیته امداد می شود 
در  جای خود و صرفا برای همان موردی که پیش بینی شده است هزینه می شود  و این 

چیزی است که نهادهای ناظر و در مجلس به آن اذعان می شود.
نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه کمیته امداد یک نهاد مردمی و 
انقلابی است و در طول سال نشان داد که میتواند به عنوان نهاد انقلابی کارها و فعالیت های 
خوبی انجام دهد افزود: نهادهای انقلابی که بعد از انقلاب به وجود امدند بسیار موثر عمل 
کرده اند و در این میان کمیته امداد بسیار موفق عمل کرده است. وی با اشاره به اینکه قم 
مرکز جهان تشیع و خواستگاه انقلاب است بیان کرد: شهروندان قمی  در تمام عرصه ها 
به خصوص در امور خیر پیشگام هستند و امروز این پیشگامی خود را نمایان کرده است.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( قم:

 امیدواریم با مساعدت های خیرین هیچ 
کودکی بدون حامی نباشد 

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( قم گفت : امیدواریم با مساعدت های خیرین 
هیچ کودکی بدون حامی نباشد .

 عبداله جلالی   دو شنبه شب در مراسم طرح اکرام ایتام، محسنین و شفا که درآستانه 
مقدسه حضرت معصومه )س( برگزار شد، ضمن تقدیر و تشکر از حضور حماسی شهروندان 
اظهارداشت: شهروندان و خیرین در همه ایام در حمایت از ایتام کمیته امداد را یاری نموده 
اند و این حمایت ها در شب شهادت حضرت علی )ع( به اوج خود میرسد.مدیرکل کمیته 
امداد امام خمینی )ره( قم حضور شهروندان در طرح اکرام ایتام را فرصتی برای کمک به ایتام 
و حمایت از انان داست و افزود: امیدواریم با حمایت خیرین و نیکوکاران شاهد این باشیم که 

هیچ کودک یتیم و غیر یتیم و بیمار صعب العلاجی بدون حامی نباشد.

مددجویی که خیر شد
یکی از مددجویان که سال های قبل گزارشش در شب بیست و یکم پخش و با کمک 
خیرین صاحب مسکن شده و هم اکنون نیز از کار آفرینان کمیته امداد است در اقدامی 
جالب خود به عنوان خیر وارد عمل شد و دوخت چادر برای بانوان تحت پوشش کمیته 

امداد را تقبل کرد.

شبکه های مجازی ضمن کارکردهای گسترده ای 
که در قامت رسانه های نسل نو برعهده گرفته اند، 
آسیب هایی را به بار می آورند که بررسی آن ها نیازمند 

تامل جدی است. 
»تلگرام«،  همچون  اجتماعی  شبکه های  امروز 
»فیسبوک«، »اینستاگرام« و ... پای ثابت ارتباطات 

مجازی شهروندان به شمار می روند.
با توجه به ویژگی هایی چون جهانی بودن، دسترسی 
و  فراگیر  و  تعامل های گسترده  ایجاد  امکان  آسان، 
جایگاه ویژه ای که شبکه های اجتماعی در انتشار اخبار 
و اطلاعات دارند، روز به روز اقبالِ مردم به عضویت و 
استفاده از امکانات آن ها بیشتر می شود. این شبکه ها 
به تناسب ویژگی ها، دارای کارکردهای مثبت فراوانی 
هستند اما متاسفانه مسایلی مانند انتشار اخبار ناصحیح 
و غیردقیق، شایعه پراکنی، فریب مخاطب و جریان 
سازی و اتهام زنی به افراد در این شبکه ها بسیار به چشم 
می خورد. گاهی این شایعه سازی ها و دروغ پراکنی ها 
تا جایی پیش می رود که زمینه را برای گسترش بی 
اخلاقی در جامعه فراهم می کند؛ آسیبی که به دلیل 
گستره و نفوذ شبکه های اجتماعی یه سرعت در فضای 

واقعی نیز رخ می نماید.
طی روزهای گذشته نمونه های زیادی از انواع شایعه ها 
در شبکه های اجتماعی پراکنده شد. به عنوان مثال 
چند شب پیش همزمان با شب نوزدهم ماه رمضان 
شایعه ای مبنی بر »بمب گذاری در مسجد کنی« در 
میدان »هرویِ« تهران در شبکه های اجتماعی دست 
به دست و موجب رعب و وحشت مردمی شد که قصد 
داشتند در شب قدر در مسجد و مکان های مذهبی 

حاضر شوند.
همچنین پس از حادثه اخیر جان باختن 2۰ تن از 
سربازان در حادثه واژگونی اتوبوس در محور سیرجان- 
نی ریز، تصویری از سربازان در شبکه های اجتماعی 
دست به دست شد که گفته می شد از در لحظه های 
آخر خروج برخی جانباختگان از پادگان ۰5 کرمان 
گرفته شده است؛ تصویری که احساسات بسیاری را 
برانگیخت و سبب نگرانی خانواده هایی شد اما مشخص 
شد همچون چند عکس دیگرِ انتشار یافته از سربازان، با 

توضیحاتش فاصله ای آشکار دارد. 

خبر غیبت برادر و دستیار ویژه رییس جمهوری در 
جلسه های هیات دولت نیز بهانه ای برای شایعه سازان 
بود تا با انتشار اخبار ساختگی با اغراض سیاسی در 
شبکه های اجتماعی، فضای جامعه و اذهان عمومی را 

مشوش کنند. 
رسانه ای شدن مساله فیش های حقوقی نجومی طی 
یک ماه اخیر موضوع دیگری است که نقل بسیاری از 
محافل مجازی و غیرمجازی شد. به رغم کارکردهایی 
چون ایجاد شفافیت در دستگاه اداری، پراکندن برخی 

اخبار و اطلاعات غیرواقعی و اتهام زنی هایی که با هدف 
ضربه زدن به دولت صورت گرفت به نوعی برانگیختگی 

عمومی و رنجش مردم انجامید. 
در فضای بی کنترل مجازی، در کنار انتشار ارقام 
نجومی مربوط به برداشت های نامتعارف و غیرقانونی 
از بیت المال که سبب ساز برخورد جدی مسوولان 
ارشد اجرایی با این تخلفات شد، پراکندگی بسیاری از 
شایعه ها و اخبار دروغین وضعیت آشفته ای را در این 

میان به وجود آورد.

 به گزارش ایرنا ،انتشار شایعه هایی همچون فوت 
شخصیت های هنری و سیاسی، برکناری یا کناره گیری 
مسوولان دولتی، پیوستن برخی بازیگران به شبکه های 
ماهواره ای، جدایی و طلاق هنرپیشه ها، توزیع خرمای 
داعشی، مُسکن های مرگبار و...، نمونه هایی از شایعه ها 
و خبرهای دروغی است که از راه شبکه های اجتماعی 
به سرعت در جامعه پراکنده و سبب ساز نگرانی های 

عمومی می شود. 
بسیاری از ناظران دلیل اصلی بروز چنین آسیب هایی 

را نبود فرایند دروازه بانی اخبار و اطلاعات در رسانه های 
مجازی می دانند که سبب انتشار هر گونه پیام با هر 
محتوایی در شبکه های اجتماعی می شود و می تواند 

پیامدهایی غیرقابل کنترل به بار آورد.
در این وضعیت آشفته، ضعف فرایند اطلاع رسانی 
پاسخگویی  درست، روشنگری رسانه ای، شفافیت، 
و مسوولیت پذیری باعث می شود که فرصت طلبان 
را خوراک  اهداف خود، هر چیزی  به  برای رسیدن 
شایعه سازی قرار دهند. همین مساله نه تنها، اعتماد 
عمومی را از جامعه می گیرد بلکه ضمن ایجاد تشویش 
و نگرانی در افکار عمومی، باعث ایجاد فاصله میان مردم 

و مسوولان می شود. 
گرایش روز افزون مردم به شبکه های اجتماعی و قرار 
گرفتن آنان در معرض آسیب اخبار و اطلاعات ناصحیح 
و انواع شایعه ها 2 نکته نهفته در خود دارد؛ نخست 
اینکه عملکرد رسانه های جمعی و اصلی یک جامعه به 
گونه ای بوده است که نتوانسته اند رسالت خود را به 
درستی به انجام برسانند و در دستیابی به اهداف خود 
ناموفق بوده اند. دیگر آنکه برخی محدودیت ها پیش 
روی رسانه ها در بیان واقعیت های جامعه اعم از سیاسی، 
اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی موجب شده مخاطبان 
شبکه های  خود  خبری  نیازهای  به  دستیابی  برای 

اجتماعی را برگزینند و به آن ها اعتماد کنند. 
باید دانست که آگاهی مردم از واقعیت های جامعه، 
معیار قضاوت آنان قرار می گیرد و هر اندازه دسترسی به 
اخبار واقعی بیشتر باشد، مردم نسبت به ساختار موجود 
و وضعیت جامعه اعتماد بیشتر و قضاوت عادلانه تری 
خواهند داشت. در مقابل وقتی در قبال سوال های ایجاد 
شده در افکار عمومی روشنگری صورت نگیرد عکس 

این وضعیت رخ می نماید. 
انتشار خبرهای کذب و دامن زدن بر شایعه که این 
روزها در شبکه های اجتماعی به فراوانی صورت می 
گیرد، سبب شده است که آسیب های این شبکه ها 
بیش از کارکردهای مثبت آن در جامعه نمایان شود 
زیرا انتشار شایعه و دروغ به سبب ضریب تاثیر و دامنه 
نفوذ بسیار این شبکه ها، هم ذهن مخاطبان و کاربران 
را از واقعیت های جامعه دور می سازد و هم سرمایه 

اجتماعی را به سمت نابودی می برد. 

فرقی نمی کند کودک شما درمواجهه با چیزی که باب میلش 
نیست به آرامی واکنش نشان دهد یا در بهترین حالت، مثل ترقه 
منفجر شود، مدیریت خشم، مهارتی است که هر نوع بچه ای از آن 

نفع می برد. 
ما به عنوان والدین با کنترل احساسات خودمان در برابر طغیان های 
خشم مان، می توانیم اساس و شالوده ی فراگیری این مهارت مهم را 
برای فرزندان مان بنا کنیم. این بار که با کج خلقی ها و بهانه گیری 
های کودک نوپای تان و یا شانه بالا انداختن فرزند نوجوان تان روبرو 

شدید با بکار بردن یکی از عبارات زیر، بهترین قدم را به جلو بردارید:
نگویید : اینقدر همه چیز را پرت نکن!

بگویید: وقتی اسباب بازی هایت را پرت می کنی من فکر می 
کنم دوست نداری با آنها  بازی کنی. آیا این طور است؟ این تکنیک 
گوینده/شنونده، برای کمک به ارتباط دهی احساسات به شیوه ای 
غیررودررویی است. این شیوه نه تنها مسیرهای گفتگو را باز نگه می 
دارد بلکه شما الگویی می شوید برای این که نشان دهید موقعیت 
پیش آمده از نگاه شما چگونه است، در نتیجه کودک شما فرصت این 
را پیدا می کند تا حادثه پیش آمده را مجددا از نگاه خودش و با زاویه 

ای دیگر بازبینی کند.
نگویید: بچه های خوب این کار را نمی کنند!

بگویید: لازم است چکار کنی تا برای بیرون رفتن آماده شوی؟ به 
بچه ها اجازه دهید به پروسه های تغییر و گزار در زندگی شان فکر 

کنند. این کمک می کند تا از جنگ و جدال دور بمانید
بگویید: بچه های خوب و حتی بزرگ ترها هم گاهی عصبانی  
می شوند، اشکالی ندارد، این عصبانیت هم خواهد گذشت. بگذارید 

روراست باشیم. بچه های شما هرچقدر بزرگ تر شوند، با مشکلات 
بزرگ تری هم مواجه خواهند شد، و احساسات شدیدتری هم خواهند 
داشت. این که  به آنها بگویید بچه های خوب یا کسی که بزرگ شده 
عصبانی نمی شود، خسته نمی شود یا مضطرب نمی شود واقعا دروغ  
است. همچنین باعث می شود بچه ها احساسات شان را سرکوب کنند 

و مانع جریانات احساسات شان به شیوه ای سالم شوند.
نگویید : عصبانی نشو!

بگویید: من هم گاهی عصبانی می شوم. بیا شعار جنگی مان را فریاد 
بزنیم تا خشم مان مهار شود. تحقیقی جدید نشان می دهد وقتی 
جسم مان آسیبی می بیند ودرد داریم، فریاد زدن واقعا می تواند در 
رساندن پیام درد به مغز اختلال ایجاد کند، یعنی دردمان کمتر شود. 
شاید فرزندتان هنگام عصبانیت دردی نداشته باشد اما دادوبیداد کردن 
می تواند انرژی خشم را به شیوه ای بازی گونه رها نماید. با فرزندتان 
یک شعارجنگی انتخاب کنید تا در چنین شرایطی با صدای بلند ازآن 

استفاده نمایید، مثلا : آزااااااااااااااااادی! 
نگویید: جرأت نداری بزنی!

بگویید: اشکالی ندارد که عصبانی باشی، اما به تو اجازه نمی دهم به 
کسی آسیب بزنی. ما باید امنیت همدیگر را حفظ کنیم.این عبارت، 
این پیام جدی را می رساند که بروز عصبانیت ایرادی ندارد، اما واکنش 
فیزیکی ممنوع است. جداکردن این دو به کودک تان کمک می کند 

تا یاد بگیرد به همین شیوه رفتار کند.
نگویید: تو خیلی بدقلق و سرسخت شده ای!

بگویید: ای موضوع خیلی سخت و ناخوشایند است، می دانم؛ با هم 
حلش می کنیم. وقتی بچه ها سرسختی می کنند و کوتاه نمی آیند، 

خیلی همه است که دلیلش را بفهمیم. این عبارت، این ایده را تقویت 
می کند که شما هم درکنار او هستید نه مقابل او، و با هم طبق یک 

هدف پیش می روید.
نگویید: فهمیدم، باید در اتاقت تنها باشی!

بگویید: بیا از هم دور باشیم تا هردو آرام شویم. این عبارت، " تنها 
ماندن " را به " باهم بودن " بر می گرداند و اجازه می دهد به جای تنها 

ماندن، ارتباط دوباره ای برقرار شود.
نگویید: همین حالا دندان هایت را مسواک بزن!

بگویید: می خواهی اول دندان های عروسکت را مسواک بزنیم یا 
دندان های تو را؟ برای بچه های نوپا، کج خلقی و بهانه گیری شیوه 
ای برای کنترل کردن محیط شان است. شما با این عبارت به او حق 
انتخاب می دهید و در نتیجه احساس می کند تا حدودی کنترل 

دست اوست.
نگویید: شامت را بخور وگرنه گرسنه

 به رختخواب خواهی رفت!
بگویید: به نظرت چکار می توانیم بکنیم تا این غذا خوشمزه تر 
شود؟ این عبارت، مسئولیت پیداکردن راه حل را به دوش فرزندتان 

می گذارد.
نگویید: اتاقت نفرت انگیز است! 

بچه های شما هرچقدر بزرگ تر شوند، با مشکلات بزرگ تری هم 
مواجه خواهند شد، و احساسات شدیدتری هم خواهند داشت. این که  
به آنها بگویید بچه های خوب یا کسی که بزرگ شده عصبانی نمی 

شود، خسته نمی شود یا مضطرب نمی شود واقعا دروغ است
بگویید: به نظرت چطور است که همین الان باهم این قسمت 

کوچک از اتاقت را تمیز کنیم؟ من کمکت خواهم کرد. به جای 
متمرکز شدن بر کار سخت و ناخوشایند تمیز و مرتب کردن آن همه 
ریخت و پاش ، هدف را ساده سازی کنید، یعنی روی یک شروع ساده 
متمرکز شوید. شروع ساده ی یک کار سخت و نامطلوب می تواند نیرو 

و انگیزه ادامه ی آن را ایجاد کند.
نگویید: ما داریم میریم!

بگویید: لازم است چکار کنی تا برای بیرون رفتن آماده شوی؟ به 
بچه ها اجازه دهید به پروسه های تغییر و گزار در زندگی شان فکر 
کنند. این کمک می کند تا از جنگ و جدال دور بمانید و به آنها 
فرصت می دهد تا به مغزشان پیام دهند که درحال تغییر به سمت 
انجام فعالیت جدیدی هستند. همچنین وقتی قرار نیست واقعا بدون او 

خانه را ترک کنید، می توانید ادای این کار را درآورید.
نگویید: اینقدر ناله و نق نق نکن!

بگویید: یک بار دیگر با صدای عادی خودت حرفت را تکرار کن. 
گاهی بچه ها آه و ناله می کنند در حالی که خودشان هم نمی دانند 
چه می کنند. وقتی از آنها می خواهید حرف شان را مجددا با صدای 
عادی شان بگویند، به آنها یاد می دهید که " طرز " بیان شان اهمیت 

دارد.
نگویید: اینقدر شکایت نکن!

بگویید: من می فهمم چه می گویی. راه حلی داری؟این عبارت، 
مسئولیت را به فرزندتان محول می کند. این بار که فرزندتان بدون 
وقفه از مدرسه، شام، خواهروبرادرش، ... شکایت کرد، از او بخواهید 
فکرش را بکار بگیرد و راه حل ارائه دهد. به او یادآوری کنید هر راه 

حلی به ذهنش می رسد بگوید، فرقی نمی کند چه باشد.

روی ناخوب سکه شبکه های اجتماعی 

عباراتی برای آرام کردن کودک پرخاشگر

چهارشنبه نهم تیر 1395-    سال نوزدهم -   شماره 4037

رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان قم خبرداد:

کشف محموله ۵۰۰میلیونی
 قاچاق نوشیدنی و نسکافه 

رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان از کشف محموله 5۰۰میلیون ریالی 
نوشیدنی و نسکافه قاچاق در قم خبر داد.  سرهنگ احمد کرمی در گفت و گو با خبرنگار 
پایگاه خبری پلیس، اظهارداشت: در پی کسب خبری مبنی بر اینکه یک دستگاه خاور 
هیوندا اقدام به حمل کالای قاچاق از یکی از استان های غربی به استان همجوار قم کرده 
که موضوع بلافاصله در دستور کار مأموران اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس آگاهی 
استان قم قرار گرفت.  به گفته وی با اخذ مجوز قضائی و رصد مسیر حرکت کامیون 
و همچنین انجام قدامات فنی سرانجام خودرو مذکور در جاده اراک به قم شناسایی و 
متوقف شد.  رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان قم افزود: با انتقال خودرو 
به یگان و بررسی بار آن مواد خوراکی شامل انواع نوشیدنی، نسکافه و شکلات صبحانه 

به ارزش 5۰۰میلیون ریال کشف و نهایتاً پرونده به تعزیرات حکومتی قم ارسال شد.

معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی استان اصفهان   خبرداد:

4۰۰میلیون سرقت در پرونده سارق اینترنتی
معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی استان اصفهان  گفت :فردی که از حساب یکی 
از شهروندان مبلغ 4۰۰ میلیون ریال بصورت اینترنتی سرقت کرده بود توسط ماموران 

پلیس فتا "اصفهان" شناسایی و دستگیر شد.
سرهنگ جهانگیر کریمی  افزود: در پی شکایت یکی از شهروندان مبنی بر اینکه فردی 
ناشناس مبلغ 4۰۰ میلیون ریال از حساب وی برداشت کرده ، بررسی موضوع در دستور 
کار ماموران پلیس فتا قرار گرفت. وی ادامه داد: با بررسی های صورت گرفته نهایتا متهم 
که از همسایگان شاکی بود شناسایی و دستگیر شد. این مقام انتظامی بیان داشت: متهم 
در مواجه با مدارك پلیس صراحتاً به بزه انتسابی اقرار و عنوان کرد زمانی که برای تعمیر 
کامپیوتر شاکی به منزلش مراجعه کردم اطلاعات بانکی شاکی را از کامپیوتر او استخراج 
و در فرصتی دیگر بصورت اینترنتی مبلغ 4۰۰ میلیون ریال از حساب اش برداشت کردم. 
کریمی افزود: با اظهارات صریح متهم و تشکیل پرونده مقدماتی وی جهت سیر مراحل 
قانونی به مراجع قضائی تحویل داده شد. سرهنگ کریمی در پایان به کاربرانی که بصورت 
اینترنتی خرید انجام می دهند توصیه کرد: اطلاعات بانکی خود را بر روی سیستم های 
رایانه ای ذخیره نکنند و کوکی ها و history مرورگر خود را نیز در فواصل زمانی مناسب 
پاك کنند و جهت تعمیر رایانه خود حتما به مغازه های قابل اطمینان مراجعه کنید و از 

ذخیره اطلاعات مهم و ارزشمند بر روی کامپیوتر اجتناب نمایند.

کشف محموله 2 میلیاردی
 لوازم یدکی قاچاق در دشتستان 

فرمانده انتظامی شهرستان دشتستان، از توقیف دو دستگاه کامیون و کشف بیش از 
دو میلیارد ریال کالای قاچاق در این شهرستان خبر داد. 

سرهنگ سید جواد رضوی در گفت و گو با خبرنگار پلیس اظهار داشت: در راستای 
مبارزه و برخورد قاطع با پدیده شوم قاچاق، ماموران  انتظامی  دشتستان حین کنترل 
وسایل نقلیه عبوری در یکی از محورهای خروجی این شهرستان، دو  دستگاه کامیون 
که مشکوك به حمل کالای قاچاق بودند را متوقف  کردند.این مقام انتظامی در ادامه 
افزود: در بررسی های انجام شده از وسایل نقلیه توقیفی، 9۸۰۰ لنت خودرو و ۳2۰ 
کارتن انواع لوازم یدکی فاقد مدارک گمرکی به ارزش دو میلیارد و۳۰۰ میلیون ریال 
کشف شد.سرهنگ رضوی در پایان اظهار داشت: در همین راستا  سه نفر متهم دستگیر 
و پس از تشکیل پرونده و تکمیل تحقیقات برای  سیر مراحل قانونی تحویل مرجع 

قضائی شدند.

فرمانده نیروی انتظامی املش از دستگیری سارقان مسلح جواهرفروشی این شهرستان در 
رامسر استان مازندران خبر داد. 

سرهنگ پاسدار احمد وکیل صادقی به ایرنا گفت: سه سارق مسلح به سلاح گرم از نوع 
کلاشنیکف و نیز سلاح سرد از نوع دشنه که عصر یکشنبه هفته جاری در حالیکه نقاب بر 
چهره داشته و از یک جواهرفروشی در منطقه بالابازار املش سرقت کرده بودند، در شهرستان 

رامسر استان مازندران دستگیر شدند.
وی ادامه داد: این سارقان با تیراندازی حین سرقت و در حال فرار، رعب و وحشت ایجاد 
کردند و خوشبختانه در جریان این سرقت، به جواهرفروش، سایر کسبه و عابران و رهگذران 

آسیبی نرسید.
فرمانده انتظامی املش یادآور شد: این سارقان پس از سرقت، از مسیر کمربندی به 
سمت کلاچای شهرستان رودسر متواری شدند و در مسیر نیز خودروی خود را عوض 

کرده بودند.
سرهنگ صادقی گفت: با انجام کارهای اطلاعاتی، انتظامی و همکاری منابع مردمی، هر سه 
سارق به همراه سلاح و جواهرهای به سرقت رفته، عصر روز )دوشنبه( در شهرستان رامسر 

استان مازندران شناسایی و دستگیر شدند.
شهرستان املش در 7۰ کیلومتری شرق مرکز استان گیلان واقع است.

تکرار مجدد حمله به نیروی امدادی فوریتهای پزشکی در پایگاه بوالخیر رخ داد.
ریاست مرکز مدیریت حوادث و فوریتهای پزشکی استان بوشهر ، در مصاحبه ای عنوان کرد 
: آقای اسعدی از نیروهای عملیاتی اورژانس ۱۱5 مستقر در پایگاه جاده ای بوالخیر ، حین انجام 

ماموریت مورد حمله همراهان عصبانی قرار گرفت وزخمی شد .
وی در بیان علت حادثه اظهار داشت : ناآشنایی مردم با قوانین و توقعات آنان که گاها جز 
خط قرمزهای فوریتهای پزشکی است ، مسبب این مسئله بوده است . در بیان واضح تر حمل 
اجساد متوفیان جز وظایف اورژانس نیست و بارها راجع به این مسئله صحبت شده است 
ولی باز شاهد اصرار همراهان بخصوص در صحنه های تصادفی هستیم .دکتر دادجو حمله 
به نیروهای اورژانس ۱۱5 بخصوص حین انجام ماموریت و رسیدگی به مصدوم را ناپسند 

دانست و طبق آیین نامه های موجود و قوانین قضایی ، مشمول جرائم نقدی و حبس عنوان 
کرد .وی در تشریح مورد پیش آمده گفت : آقای اسعدی طبق اعلام مرکز پیام شهرستان 
تنگستان به محل تصادف اعزام می شوند ، طبق بررسیهای به عمل آمده یکی از مصدومین 
به دلیل شدت ضربه های وارده فوت شده بود و دو مصدوم قابل انتقال بودند ، طبق فرآیند 
موجود یک دستگاه آمبولانس دیگر جهت پشتیبانی فراخوانده شده و ضمن هماهنگی با مرکز 
پیام ترتیبی داده می شود که مصدومین به بیمارستان منتقل شوند .در زمان سوار کردن 
مصدوم دوم همراهان اصرار به حمل فرد فوت شده می کنند که با مخالفت نیروی اورژانس 
می شوند و همین مسئله باعث حمله ایشان به آقای اسعدی شده و ایشان از ناحیه صورت 

زخمی می شوند .

مرد جوانی که قصد عبور از ریل راه آهن تهران را داشت، بر اثر برخورد قطار جان خود را به طرز 
دلخراشی از دست داد. 

به گزارش تسنیم ،حدود ساعت پنج صبح دیروز مأموران انتطامی راه آهن تهران خبر مرگ دلخراش 
مرد سی ساله ای را در حوالی خطوط ایستگاه راه آهن به بازپرس کشیک قتل پایتخت اعلام کردند.

تحقیقات مأموران حاکی از آن بود که مرد جوان قصد عبور از خطوط ریلی حوالی ایستگاه راه آهن 
را داشته که به دلیل برخورد قطار به طرز دلخراشی جان باخته است.

با دستور قاضی ایلخانی؛ بازپرس ویژه قتل پایتخت، جسد این مرد سی ساله برای شناسایی هویت 
به پزشکی قانونی منتقل شد و تحقیقات تکمیلی در این رابطه ادامه دارد.

از شناسایی و دستگیری فردی که با سرقت گوشی تلفن 
همراه از طریق شبکه های اجتماعی و هک وای فای مدرسه 

مزاحمت ایجاد می کرد، خبر داد.
سرهنگ اکبر امینی  با اعلام این خبر افزود: هفته گذشته 
فردی سراسیمه به پلیس فتا مراجعه و با در دست داشتن 
شکوائیه ای مبنی بر سرقت گوشی تلفن همراه و سوء استفاده 
از شبکه های اجتماعی آن،خواستار رسیدگی به پرونده خود 
شد.این مقام انتظامی گفت: با توجه به اظهارات شاکی مشخص 
شد چندی قبل گوشی تلفن همراه وی توسط فردی ناشناس 

ربوده شده و در حالیکه شاکی سریعا اقدام به سوزاندن سیم 
کارت خود نموده، سارق وارد شبکه های اجتماعی نصب بر 
روی گوشی موبایل شده و به لیست دوستان پیام های بسیار 
ناشایست ارسال نموده است و این کار وی موجب متشنج 
شدن روابط شاکی با دوستانش شده است.وی تصریح کرد: طی 
تحقیقات صورت گرفته مشخص شد سارق با دسترسی غیر 
مجاز به اینترنت وای فای مدرسه ای که نزدیک محل سکونت 
نامبرده بوده، پیامها را ارسال کرده است.سرهنگ امینی در 
ادامه اظهار کرد: کارشناسان ما با استفاده از اقدامات فنی و به 

کارگیری شگردهای خاص پلیسی فردی را شناسایی و با اخذ 
دستور از مقام قضایی نامبرده را دستگیر و تمامی دستگاه های 
دیجیتال وی را جهت بررسی های فنی جمع آوری کردند.وی 
افزود: متهم در رویارویی با ادله و مستندات انکار ناپذیر رایانه ای 
و تطبیق آن با محتویات گوشی تلفن همراه ضبط شده صراحتا 
به بزه ارتکابی اقرار و عنوان کرد:این گوشی تلفن همراه را از 
شاکی که از همسایگان ما بود به سرقت بردم و در جستجو در 
گوشی به فکر سوء استفاده از شبکه های اجتماعی آن افتادم و 

تنها هدفم از این کار فقط سرگرمی بود.

ریاست مرکز مدیریت حوادث و فوریتهای پزشکی استان بوشهر خبر داد:

ضرب و شتم پرسنل اورژانس به خاطر حمل نکردن جسد!

مرگ دلخراش مرد جوان زیر چرخ قطار 

رئیس پلیس فضای  فتای استان همدان  خبرداد:

از سرقت گوشی تا هک وای فای به بهانه سرگرمی

سارقان مسلح جواهرفروشی املش دستگیر شدند 
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آیا دولت روحانی مستحق این همه انتقاد است؟ 

نقد دولت با رنگ و بوی سیاسی
با نزدیک شدن به پایان دوره دولت تدبیر و امید نقد و ارزیابی و قضاوت ها درباره عملکرد 
آن بیش از پیش مطرح می شود. عده ای کارنامه دولت را موفق و برخی آن را ضعیف می 
دانند و در اکثر این تحلیل ها هم رنگ و بوی سیاسی به چشم می خورد. هرکدام یکی از 
نقاط ضعف یا قوت دولت را برجسته نموده و بر مبنای آن از عملکرد دولت دفاع یا به آن 
حمله می کنند. اصل نقد باید همواره محترم و مجاز شمرده شود و حتی جامعه و به ویژه 
نخبگان به نقادی بیشتر تشویق گردند. قدرتی که نقد نشود به دیکتاتوری و فساد منجر می 
شود؛ اما نقد منصفانه عملکرد این دولت به طور خاص و سایر دولت ها به طور کلی نیازمند 

لحاظ کردن چند متغییر کلان و مهم است که باید در نظر گرفته شود.
دولت وارث چه شرایطی بوده است؟

دولتها در خلاء به قدرت نمیرسند بلکه وارث شرایط، امکانات و مشکلات دولتهای قبل 
از خود هستند؛ بنابراین، هرگونه ارزیابی منصفانه از عملکرد هر دولتی مستلزم لحاظ کردن 
شرایط مختلف اقتصادی، فرهنگی- اجتماعی، سیاست داخلی و سیاست خارجی خاصی 
است که آن دولت به ارث برده است. دولت تدبیر و امید نیز نه تنها از این مساله مستثنی 
نیست بلکه با توجه به شرایط خاصی که به قدرت رسید هرگونه ارزیابی منصفانه و علمی 
از عملکرد آن باید این متغییر را به دقت و به صورت همه جانبه لحاظ کند. بنابراین، هر 
کسی فارغ از رویکرد سیاسی و موضع خود در قبال دولت باید در نقدی که از عملکرد 
دولت دارد این مولفه ها را مورد توجه قرار دهد: در زمان روی کار آمدن دولت وضعیت 
اقتصادی کشور چگونه بود؟ درآمدها و هزینه های دولت چه نسبتی با هم داشت؟ سیاست 
خارجی چه مسیر و روندی داشت؟ اوضاع اجتماعی و فرهنگی به چه صورت بود؟ نظم و 
انسجام اجتماعی، پیوند جامعه با دولت، امید و قانون مداری در جامعه به چه میزان بود؟ 
این متغییرها نباید توجیهی برای عملکرد دولت ها باشند اما نمی توان آنها را در بررسی 

کارنامه دولت ها نیز نادیده گرفت. 
میزان همراهی و همکاری سایر نهادها با دولت به چه میزان بوده است؟

اهمیت و ضرورت اصل تفکیک قوا به کنار، میزان موفقیت دولت ها به طور کلی تا 
حدود زیادی بستگی به همراهی و مساعدت سایر بخش های هر نظامی دارد. این موضوع 
به ویژه در مورد دولت های جمهوری اسلامی ایران از اهمیت بالایی برخوردار است و در 
بررسی کارنامه آنان باید لحاظ شود. از آنجایی که رئیس جمهوری از قدرت اجرایی بالایی 
برخوردار نیست و با توجه به قانون اساسی و ساختار خاص قدرت در ایران محدودیت های 
زیادی دارد، میزان موفقیت دولت وی در اجرای برنامه ها و سیاست هایش بستگی به 
میزان هماهنگی و همراهی نهادهایی مانند مجلس، قوه قضائیه، صدا و سیما و ... دارد. لذا 
در بررسی عملکرد دولت باید این متغییر را نیز لحاظ نمود. اینکه نهادهایی مانند  مجلس، 
قوه قضائیه و برخی دیگر نهادها که به عنوان یک بازیگر مهم در اقتصاد و سیاست ایران 
نقش دارند و صدا و سیما  در این چند سال چه میزان دولت را یاری رسانده یا در فعالیت 
آن خلل وارد کرده اند باید در هرگونه ارزیابی و نقد عملکرد دولت تدبیر و امید و دولت های 

قبل از آن نیز مد نظر قرار گیرد.
شعارها و اولویت های دولت چه بود؟

دولتها متاثر از نوع گفتمان خاص خود و همچنین شرایطی که در آن به قدرت میرسند، 
برای خود اولویتهای مشخصی تدوین میکنند و طبیعتا برخی حوزهها را بیشتر مورد توجه 
قرار داده و تمرکز خود را در کوتاه مدت بر آن قرار می دهند. شناخت اولویت های هر دولت 
امکان ارزیابی منصفانه تری از عملکرد آن را فراهم میکند. دولت تدبیر و امید در شرایطی 
به قدرت رسید که مهمترین مساله کشور بحران هسته ای و متاثر از آن وضعیت اقتصادی 
آشفته در داخل بود. او در همایش اعلام کاندیداتوری خود در سال ۱۳92 گفت: گفتمان 
من، نجات اقتصاد، احیای اخلاق و تعامل با جهان خواهد بود. البته این به این معنا نیست 
که بی توجهی یا ضعف دولت در سایر بخش ها قابل پذیرش و دفاع باشد؛ اما با توجه به 
اینکه اصلی ترین چالش های کشور در زمان به قدرت رسیدن دولت این مسائل بوده است 
و دولت نیز از اول برنامه ها و شعارهای خود را در این راستا تنظیم کرده است باید دید که 

در این مدت به چه میزان در این حوزه های موفق عمل کرده است. 
زمان مناسب برای نقد دولت چه زمانی است؟

معمولا پایان عمر دولتها )که غالبا دو دوره 4 ساله است( امکان بهتری برای بررسی 
عملکرد آنها فراهم میکند؛ زیرا از یک سو دولت زمان کافی برای اجرا و تکمیل برنامه های 
مد نظر خود را داشته است و از سوی دیگر نتایج و پیامد تصمیمات و سیاستهای دولت در 
عرصه های مختلف نمایان شده است؛ اما این موضوع به این معنا نیست که برای بررسی 
عملکرد دولت ها باید تا پایان دوره روی کار بودن آنها صبر کنیم. چه بسا عملکرد دولت ها 

در کوتاه مدت نمایی روشن از آینده آنان به دست دهد. 
با این حال با توجه به رویکرد کلان دولت تدبیر و امید مبنی بر حل بحران های اصلی 
کشور یعنی مساله هسته ای و مهار تورم و اوضاع آشفته اقتصادی، به نظر می رسد که نتایج 
واقعی سیاست های دولت را در صورت پیروزی در دور دوم خواهیم دید و در واقع در اواخر 
دور دوم است که دولت باید به راستی به محک نقد گذاشته شود زیرا تا کنون به نوعی 
سرمایه گذاری کرده است و از این پس باید نتایج و بازگشت این سرمایه گذاری را درو کند.

نکــته

رییس جمهوری در همایش گرامیداشت هفته قوه قضائیه گفت: 
احکام قضایی باید وجدان عمومی جامعه را راضی کند.

به گزارش ایرنا، حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی روز سه 
شنبه در همایش گرامیداشت هفته قوه قضاییه که با حضور سران قوا 
در سالن اجلاس سران برگزار شد بر روشن شدن ابعاد تاراج پول نفت 

و برنامه ریزان آن تاکید کرد.
وی گفت: آنچه برای مردم مهم است ختم یک پرونده نیست. 

بالاتر از ختم پرونده ختم سوالاتی است که در اذهان مردم است.
روحانی: مهمتر از ختم یک پرونده پاسخ به سوالات اذهان مردم 
است، قوه قضاییه ما باید هم پرونده را ختم کند و هم به سوالاتی که 
در ذهن مردم است پایان دهد، ثمره آن هم ایجاد امنیت و هم اعتماد 

بیشتر مردم به دستگاه قضا است.
رییس جمهوری اظهار داشت: اگر موضوع اعتماد مردم به نظام 
که یک بخش بزرگ آن قوه قضاییه، یک بخش آن دستگاه اجرایی و 
بخش دیگر قوه مقننه و سایر ارکان دیگر فعال در کشور است، حاصل 
نشود یا تضعیف شود، بی تردید بزرگترین سرمایه را که سرمایه 
اجتماعی است، از کف داده ایم. روحانی گفت: نخستین مسوولیت قوه 
قضاییه ایجاد اعتماد بیشتر در جامعه است چون مردم اگر هم روزی 
به دستگاه اجرایی و مقننه بی اعتماد شوند، دلشان می خواهد اعتماد 
نهایی شان به دستگاه قضایی و پای میز محاکمه باشد، جایی که 
احساس کنند فریاد رس نهایی مردم؛ قوه قضاییه، قضات و دستگاه 

قضایی کشور است. 

مردم می خواهند بدانند برنامه ریزان به یغما رفتن پول نفت 
چه کسانی بوده اند

رییس جمهوری ادامه داد: ما دنبال این نیستیم که دیگران برای 
ما کف می زنند یا نمی زنند، مهم این است که ما در پیشگاه در 
وجدان خود و افکار عمومی جهانیان چگونه عمل می کنیم و چگونه 
عدل اسلامی را به رخ جهانیان می کشیم که اینجا سرزمین مولای 
متقیان علی )ع( است. روحانی تاکید کرد: اگر اموال مردم، پول بیت 
المال و پول نفت مردم را عده ای به تاراج و یغما بردند، مردم ما می 
خواهند بدانند که این ساماندهی از کجا بوده است؟ چه کسانی مجوز 
صادر و برنامه ریزی کرده اند؟ این پول چگونه در اختیار افراد قرار 
گرفته است؟ به کجا رفته است؟ در اختیار چه کسانی قرار گرفته و 

کجا مصرف شده است؟ 

قوه قضائیه از حقوق عمومی و عدالت در جامعه دفاع کند
رییس قوه مجریه ادامه داد: نکته دوم آنکه در جامعه ما مردم باید 
احساس کرامت و عزت کنند. در جامعه ما باید حقوق شهروندی 
مردم محترم شمرده شود، اگر مردمی در جامعه ای احساس تحقیر 

کنند، ممکن است به هر گناهی و خیانتی دست بزنند.
روحانی تصریح کرد: سالم سازی جامعه از جایگاه مردم، احساس 
عزت و سربلندی خود مردم آغاز می شود، مردم باید احساس کنند به 

حقوق، آزادی و حقوق عمومی آنها احترام گذاشته می شود. 
وی یادآور شد: در اصل ۱56 قانون اساسی جز وظایفی که برای 
قوه قضاییه مشخص شده است، احقاق حقوق عمومی، حقوق عامه و 

عمومی مردم و گسترش عدل و آزادی است. 
رئیس دولت تدبیر و امید افزود: مردم باید احساس کنند قوه 
قضاییه حامی آزادی مردم است، اگر دستگاه دیگر، قوه دیگر به حقوق 
و آزادی مردم تجاوزی انجام می دهد، قوه قضاییه آزادی مردم را 
تضمین می کند. نباید مردم احساس کنند که قوه قضاییه تنها و 
تنها در برابر مجرم برخورد می کند که البته جز وظایف مهم این قوه 
است، باید احساس کنند قوه قضاییه از آزادی آنها، حقوق عمومی آنها 

و عدل و عدالت در جامعه هم دفاع می کند. 
روحانی تصریح کرد: اگر این رابطه بین مردم و قوه قضاییه به 
وجود آمد آنگاه در آن جامعه اجرای قانون و مبارزه با مفسدین و 
مجرمین با کمک و حمایت مردم آسان تر و به خوبی عملیاتی خواهد 

شد، جامعه ای که کاملا به مسیر عادلانه قوه قضاییه اعتماد دارد
رئیس جمهوری در بخش ابتدایی سخنان خود با یادآوری ایام 
سوگواری شهادت مولی الموحدین علی )ع( اظهار داشت: در ایامی 
هستیم که به نام امیرالمومنین، اسوه عدالت و دادگستری در تاریخ 
است و زندگی او صدای عدالت انسانیت همه مظلومین و محرومین 

است. او حتی نسبت به قاتل خودهم توصیه به عدل کرد.
روحانی ادامه داد: امیرالمومنین )ع( آن دادگستری است که 
نسبت به قاتل خود هم توصیه می کند حتی در شیوه اجرای عدالت 

که مبادا از حد و حدود الهی تعدی شود و در برابر یک ضربتی که او 
زده است فقط یک ضربت زده شود و سراسر جامعه اسلام و کوفه را 

به بهانه قتل امیرالمونین )ع( تبدیل به حمام خون نکنند.
رئیس جمهوری اضافه کرد: او مَثَل اعلی و اسوه بزرگ باید به 
وجود و قضاوتهایش در برابر همه جهانیان و همه مدعیان حقوق بشر 

و عدالت افتخار کنیم. 
روحانی همچنین با گرامیداشت یاد و خاطره شهید آیت الله 
بهشتی اظهار داشت: یاد کنیم از معمار بزرگ قانون اساسی جمهوری 
اسلامی ایران و قوه قضاییه شهید آیت الله بهشتی، شخصیت کم 
نظیر در تاریخ روحانیتٰ او در فهم احکام دین و فقیه بودن به معنای 
واقعی کلمه در آشنایی به جهان و جهاندیده بودن در مدیریت فوق 

العاده، ادب، اخلاق، نظم بی نظیر او که سابقه ای را نمی شناسیم.
وی یادآور شد: از لحاظ نظم در زندگی همانند او، فروتنی، تواضع 
و بالاخره مظلوم زیستن و مظلوم چشم از جهان فروبستن که هیچ 
جمله ای نمی تواند بهشتی را تعریف کند جز کلام امام )ره( که فرمود 

بهشتی یک ملت است.
رئیس جمهوری تصریح کرد: او بنیانگذار قضای اسلامی نوین 
بعد از پیروزی انقلاب اسلامی است. اگر بخواهیم در قضا و قوانین 
از علمای بزرگ نام ببریم از شهید مدرس در آغاز مشروطه و شروع 
تدوین قوانین و از شهید بهشتی در آغاز تدوین قوانین در نظام 
جمهوری اسلامی می توان یاد کرد. روحانی بر وجود قوه قضائیه 
قوی، به روز و چابک تاکید کرد و گفت: قوه قضاییه باید پناهگاه برای 
مردم سرزمین ما باشد و اگر مردم به راحتی می توانند سر بر بالین 

استراحت بگذارند به دلیل وجود یک قوه قضاییه توانا است.

مردم باید بدانند چگونه با عاملان
 حمله به سفارت برخورد شد

رئیس جمهوری بر شفافیت عملکرد قوه قضائیه و اطلاع رسانی 
آن به مردم تاکید کرد و گفت: مردم می خواهند بدانند اگر عده ای 
خودسر به یک سفارت خارجی بر خلاف قانون و برخلاف امنیت 

عمومی کشور حمله کردند، قوه قضائیه چگونه برخورد می کند.
روحانی: مردم می خواهند بدانند قوه قضائیه با عاملان حمله به 

یک سفارت خارجی چگونه برخورد کرده است
حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی روز سه شنبه در آئین 
گرامیداشت هفته قوه قضائیه که در سالن اجلاس سران با حضور 
روسای قوا برگزار شد، افزود: مردم می خواهند بدانند عاملان و آمران 
این اقدام که به خوبی روشن هستند، قوه قضائیه چگونه برخورد می 

کند و چگونه اجرای این حکم به سمع و نظر مردم می رسد. 
رئیس شورای عالی امنیت ملی تاکید کرد: این به معنای آن است 
که یک کشور در برابر امنیت سفارت خانه های خارجی مسئولیت 

دارد و امنیت آن سرزمین را بر دوش و بر عهده گرفته است. 
روحانی ادامه داد: همه مردم ما اگر شب به راحتی می توانند در 
کنار خانواده خود سر به بالین استراحت بگذارند به دلیل وجود یک 

قوه قضائیه تواناست 

روحانی تصریح کرد: در هیچ کشوری امنیت کشور حفظ نخواهد 
شد مگر آنکه مردم در پناه یک قوه قضائیه بی طرف، عالم و کارا در 
زمینه رفع مخاصمات و مبارزه با مجرمین و ایجاد عدل و داد در 

جامعه باشند.
وی با بیان اینکه ما باید قدردان قوه قضائیه، مسئولین قضایی و 
قضات محترم برای ایجاد امنیت در کشور باشیم، افزود: اگر امروز 
کسی حاضر است سرمایه و مایملک خود را روی زمین بگذارد و 
فعالیت اقتصادی کند، به دلیل اعتماد به قوه قضائیه است والا این 

سرمایه در مسیر غیر شفاف غیر مولد به کار گرفته می شد.
رئیس جمهوری خاطرنشان کرد: اگر سرمایه ای از خارج از کشور 
وارد این سرزمین می شود باز هم به اعتماد یک قوه قضائیه سالم 
عادلانه در این کشور است. روحانی تاکید کرد: قوه قضائیه قبل از آنکه 
به بحث رفع تخاصم بپردازیم و رسیدگی به شکایات مردم و احقاق 
حقوق مردم و اجرای عدالت، باید قوه قضائیه مورد اعتماد جامعه باشد. 
هر مقدار اعتماد مردم به قوه قضائیه بیشتر باشد در آن جامعه، امنیت 

قضایی بیشتر خواهد بود. 
وی اضافه کرد: ممکن است یک قوه قضائیه ای از هر نظر سالم 
در یک کشوری فعال باشد اما دید مردم و نظر مردم نسبت به قوه 
قضائیه و قضات اعتماد آور نباشد این به آن معناست که از قضاوت 
مهمتر شاید نحوه بیان فعالیت قوه قضائیه و شفافیت کار قضایی برای 

اعتماد مردم است. 

اشتغال نسل جوان بزرگترین هدف برجام
رییس جمهوری در ادامه سخنان خود به برجام ومذاکرات هسته 
ای اشاره کرد و گفت: بزرگترین هدف ما در برجام ایجاد شرایط 
مناسب در داخل کشور برای رونق اقتصادی و اشتغال نسل جوان ما 
بود. این بزرگترین هدف ما بوده است. روحانی افزود: امروز این هدف 
مهیاتر است تا دیروز، امروز شرایط ما آماده تر است تا دیروز؛ اما حتما 
قوه مجریه بدون حمایت قوه قضاییه و بدون هماهنگی با قوه قضائیه 

نخواهد توانست این بار را به مقصد برساند.
وی اظهار داشت: زمانی علیرغم استقلال قوه مجریه و قوه قضائیه، 
رابطه این دوقوه بسیار به هم نزدیک بود، همه ضابطین قوه قضائیه 
تقریبا از دستگاه قوه مجریه بود؛ اگر نیروی انتظامی بود، نیروی 
انتظامی در اختیار قوه مجریه بود، اگر ضابطین دیگر بودن اگر دستگاه 
اطلاعاتی بود در اختیار قوه مجریه بود، حتی بخش قاضی ایستاده و 
دادستانی یک رابطه بسیار نزدیک با دستگاه اجرایی داشت امروز یک 

مقدار این فاصله ها بیشتر شده است.

از همه فرصت ها برای پیوند سه قوه استفاده می کنیم
رییس جمهوری گفت: طبق قانون اساسی که امروز در اختیار 
ما است، استقلال قوه قضائیه نسبت به قوه مجریه، پررنگ تر از 
گذشته شده حتی نسبت به کشورهای دیگر هم پررنگ تر است. در 
کشورهای دیگر هم می بینید بین دستگاه های اجرایی و قضایی یه 

نوع رابطه هایی وجود دارد.

روحانی خاطرنشان کرد: در این شرایط، راهش این است که ما 
بتوانیم ارتباط نزدیکتری بین دو قوه حداقل از طریق روسای قوا و 
مسئولین بخش های مختلف به وجود بیاوریم البته جاهایی طبق 
قانون اساسی ما و آنچه در کشور ما اجرا می شود سه قوه به هم 

نزدیک می شوند در شوراهایی روسای هر سه قوه حضور دارند.
رییس جمهوری افزود: شاید این شکل در کشورهای دیگر کمتر 
باشد، این شوراهایی است روسای قوه، امنیت ملی، شورای عالی 
انقلاب فرهنگی، شورای عالی فضای مجازی، جاهایی است که سه 

قوه در کنار هم هستند.
روحانی گفت: ما از همه فرصت ها و از روابط شخصی که بین 
روسای سه قوه وجود دارد، شخصیتهای فرهیخته ای که امروز در 
راس قوه قضائیه و مقننه وجود دارند، برای رابطه نزدیک تر و پیوند 

دادن بین سه قوه استفاده می کنیم.
رییس دولت تدبیر و امید ادامه داد: گرچه وزیر دادگستری باید 
همچون نقشی را بتواند بین سه قوه ایفا کند اما اختیاراتی که در 
اختیار وزیر دادگستری است برای این کار کفایت نمی کند، بنابراین 
همه باید تلاش کنیم برای اهداف مهم ملی که امروز پیش رو داریم، 

قوا را به هم نزدیکتر کنیم. 
رئیس جمهوری با تاکید بر اینکه ما باید در عمل شفافیت بیشتر 
نشان دهیم و احکام قضایی ما با استدلالی باشد که وجدان عمومی 
جامعه را راضی کند، ادامه داد: وجدان عمومی در نهایت یک قاضی 
بزرگ در کشور و جامعه خواهد بود، افکار عمومی داخل کشور و 
جهان همواره به عنوان یک قاضی در کنار ما خواهد بود که با عمل 
دقیق، می توانیم آن وجدان عمومی و آن افکار عمومی را نسبت به 
عدالتی که در این کشور اجرایی و عملیاتی می شود، قانع و اقناع 

کنیم.
رئیس جمهوری در ادامه با اشاره به شرایط فعلی کشور گفت: 
اگر ما می خواهیم پیشگیری از جرایم در کشور تحقق پیدا کند 
یک عامل مهم آن از بین بردن رکود اقتصادی و بیکاری است، منشا 
بسیاری از مفاسد، جرایم و بسیاری از انحرافات در جامعه ما از بیکاری 
نشات می گیرد و بیکاری نیز از عدم رونق اقتصادی نشات می گیرد.

روحانی ادامه داد: اگر در جامعه ای رشد اقتصادی منفی و تورم 
غیرقابل مهار باشد و اشتغال به اندازه نیروی ورودی کار به جامعه 
انطباق نداشته باشد، در آن جامعه چگونه می توانیم به پیش حرکت 

کنیم و جلو مفاسد اجتماعی را بگیریم؟ 

شرایط برای رونق اقتصادی آماده تر از گذشته است
وی اضافه کرد: امروز شرایط برای رونق اقتصادی از هر زمان دیگر 
آماده تر است، امروز در شرایطی هستیم که توانستیم از رشد منفی به 

رشد مثبت حرکت کنیم.
رئیس جمهوری افزود: اگر روزی جامعه ما از لحاظ اقتصادی 
دارای رکود عمیق و رشد منفی منهای هفت درصد بود، در آن جامعه 
سخن گفتن از رونق بی معنا بود اما جامعه ای که توانسته است یکبار 
رشد سه درصد را در سال 9۳ آزمایش و در سال 94 نیز به رغم همه 
سختی ها و مشکلات رشد منفی نداشته و رشد مثبت یک درصد 
داشته باشد و امسال خود را برای رشد پنج درصد کرده است، امروز 
آمادگی دارد برای اینکه همه دست به دست هم دهیم و بتوانیم مسیر 

اقتصادی را در مسیر رونق قرار دهیم.
روحانی یادآور شد: اگر یک زمانی اشتغال خالص در جامعه ما 
تقریبا صفر بود که تا سال 9۱ تقریبا اشتغال ما حدود صفر بوده است 
اما در طول یکی دو سال اخیر ما به طور متوسط حدود 45۰ هزار 
اشتغال خالص داشتیم ولو اینکه با اشتغال مورد نظر فاصله بسیار زیاد 
است اما مسیر، مسیری است که می تواند ما را به حل معضل بیکاری 
برساند. رئیس جمهوری گفت: امروز برای رونق اقتصادی و اشتغال 
جوانان نیاز به رشد سرمایه گذاری داریم که اولین قدم رشد سرمایه 
گذاری در داخل کشور است و ما باید اعتمادی به همه کارآفرینان 
و سرمایه داران جامعه دهیم که سرمایه آنها در امنیت است و آن 
ها را برای سرمایه گذاری تشویق و کمبود سرمایه را نیز از سرمایه 

خارجی جذب کنیم.
روحانی افزود: به سرمایه دار و کارآفرین خارجی نیز اعتماد و 
اطمینان دهیم که امنیت سرمایه ای او در این کشور وجود دارد و در 
آن شرایط که ما سرمایه را وارد و سرمایه داخلی را فعال کنیم و در 
آن شرایطی که بازار فروش و تقاضا را آماده و فناوری را فعال کنیم 
و یا فناوری مورد نیاز را وارد کنیم؛ شرایط برای اشتغال جوانان ما 

آماده می شود.

رییس جمهوری در همایش گرامیداشت هفته قوه قضائیه:

احکام قضایی باید وجدان عمومی را راضی کند

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقای حسین راستگویان فرزند محمد رضا دارای شناسنامه شماره ۰۳7۰296۳7۰ به شرح 
دادخواست به کلاسه 95۰94۳ از این دادگاه درخواست صدور گواهی حصر وراثت را نموده و 
چنین توضیح داده است که شادروان محمد رضا راستگویان به شناسنامه شماره 9۱55۸ در تاریخ 
۱۳95/۳/۱2 در اقامتگاه دائمی خود را فوت نموده است و ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است 
به: ۱- حسین راستگویان فرزند محمد رضا ش.ش ۰۳7۰296۳7۰نسبت با متوفی فرزند. 2 - محمد 
راستگویان فرزند محمد رضا ش.ش ۰۳7۰7۱444۱ نسبت با متوفی فرزند. ۳ - الهام راستگویان فرزند 
محمد رضا ش.ش ۱۱69نسبت با متوفی فرزند. 4 - منصوره راستگویان فرزند محمد رضا ش.ش 
۰۳7۰7۱445۸نسبت با متوفی فرزند. 5 - زهرا افزون فرزند ابراهیم ش.ش ۱۰۰526 نسبت با متوفی 
زوجه. 6 - اکبر راستگویان فرزند علی ش.ش 55۰77 نسبت با متوفی پدر. اینک با انجام تشریفات 
مقدماتی درخواست مزبور در یک نوبت آگهی می گردد تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه ای 
از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به دادگاه تسلیم دارد والا گواهی 

صادر خواهد شد. 
دهقان - رئیس شعبه 40 انحصار وراثت حوزه قضائی شهرستان قم

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقای ابوالفضل اخباری فرزند علی دارای شناسنامه شماره9۰۰2  به شرح دادخواست به کلاسه 
95۰۸۸۸ از این دادگاه درخواست صدور گواهی حصر وراثت را نموده و چنین توضیح داده است که 
شادروان علی اخباری قمی  به شناسنامه شماره 7۰795 در تاریخ ۱۳94/7/۱2 در اقامتگاه دائمی 
خود را فوت نموده است و ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: ۱ - محمد اخباری قمی فرزند 
علی ش.ش 29 نسبت با متوفی فرزند. 2 - محمد حسن اخباری فرزند علی ش.ش ۱۰ نسبت با 
متوفی فرزند. ۳ - ابوالفضل اخباری فرزند علی ش.ش 9۰۰2 نسبت با متوفی فرزند. 4 - زهرا اخباری 
قمی فرزند علی ش.ش ۱599۰ نسبت با متوفی فرزند. 5 - فاطمه اخباری قمی فرزند علی ش.ش 
5۰ نسبت با متوفی فرزند. 6 - شریفه افضلی فرزند علی ش.ش ۱27 نسبت با متوفی زوجه. اینک با 
انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور در یک نوبت آگهی می گردد تا هر کسی اعتراضی دارد و 
یا وصیتنامه ای از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به دادگاه تسلیم دارد 

والا گواهی صادر خواهد شد. 
دهقان - رئیس شعبه 40 انحصار وراثت حوزه قضائی شهرستان قم

آگهی مزایده اموال غیر منقول نوبت دوم
به موجب اجراییه صادره از شعبه 4 - دادگاه عمومی حقوقی شهرستان قم که در اجرای احکام 5 
قم به شماره 5/9۳ج/۱4۳۰- ثبت گردیده له خانمها زهرا و زینب هر دو فلاح بردبار و آقای سید محمد 
مهدی هاتفی اردکانی علیه آقای محمد فلاح بردبار محکوم علیه محکوم است به فروش و تقسیم 
یک باب منزل مسکونی به پلاک ثبتی ۱۰۸27/74- اصلی بخش یک قم که کارشناس به شرح ذیل 
ارزیابی کرده اند. ساختمان مسکونی مورد نظر )به شماره ۱2-۳5-۱۰-۱ شهرداری منطقه یک( به 
آدرس: قم، ۳۰ متری هنرستان، شهرک ولایت، خیابان شهید تراب نجف زاده، کوچه سیزدهم، انتهای 

کوچه، پلاک ۱5 )درب مقابل( واقع گردیده است.
1-1( حدود و جهات اربعه ملک )مطابق با سند مالکیت(:

شمالا: بطول هفت متر و پنجاه و سه سانتیمتر به خیابان دوازده متری، شرقا: بطول بیست 
و یک متر و شصت و یک سانتیمتر مشترک با پلاک 75 فرعی، جنوبا: بطول هفت متر و پنجاه 
سانتیمتر مشترک با پلاک 7۰ فرعی، غربا: بطول بیست متر و نود و هشت سانتیمتر مشترک با 

پلاک 7۳ فرعی. 
1-2( مشخصات عمومی و فنی ساختمان:

عرصه: زمینی به مساحت ۱59 متر و 5۸ دسی متر مربع واقع در جنوب گذر ۱2 متری و اعیان 
)زیربنای موجود( شامل: ۳ طبقه )پیلوت+2 طبقه مسکونی که در قسمت پیلوت نیز دارای یک 
سوئیت نسبتا بزرگ میباشد( جمعا به مساحت: 445/۱۰ متر مربع بوده و بصورت شمالی - جنوبی 
احداث گردیده است. تاریخ صدور پروانه ساخت: ۸7/2/۸، تاریخ شروع عملیات ساختمانی: ۸7/2/۱۰، 
تاریخ اتمام: سال 9۰، ملک مززبور دارای گواهی عدم خلاف بوده و هم اکنون فاقد پایانکار می باشد. 

اسکلت ساختمان: فلزی، سقف تیرچه بلوک و نمای دو طرف ساختمان سنگ گرانیت اجرا 
شده است. سیستم گرمایش واحدها پکیج و رادیاتور و سرمایش توسط کولر )گازی( تامین می گردد. 
ساختمان مذکور دارای 2 باب پارکینگ مسقف )با درب ریموت دار(- حیاط حدود 2۰ متر مربع )که 
کف و دیواره آن از سنگ می باشد( کف پیلوت و راه پله سنگ بوده و دیواره ها نیز تا ارتفاع ۱2۰ 
سانتیمتر سنگ شده است - هر طبقه دارای 2 اتاق خواب )هر کدام حدودا ۱2 متر مربع( بوده و دارای 
کمد دیواری می باشند - کف واحدها از سنگ- آشپزخانه: دارای کابینت MDF )و یک آشپزخانه 
کوچک جهت پخت و پز( - کف آشپزخانه از سرامیک و دیوار: کاشی تا زیر سقف می باشد - کف 
پشت بام موزاییک و ایزوگام و پنجره ها upvc دو جداره است. دو عدد انباری کوچک و یک سرویس 
بهداشتی در پشت بام احداث شده است و ساختمان بدون نقاشی می باشد. ساختمان در ضلع جنوبی 
دارای بالکن )حدود 4 متر مربع( می باشد - انشعابات شامل: یک کنتور آب مشترک، ۳ عدد کنتور 

برق، 2 عدد کنتور گاز و خط تلفن ثابت می باشد. 
4 - نظریه کارشناسی:

با عنایت به مراتب فوق و ساخت مناسب ساختمان )از نظر کیفیت و کمیت مصالح(، همچنین 
موقعیت قرارگیری ملک در بافت مناسب شهری، با در نظر گرفتن جمیع جهات موثر در امر 
کارشناسی، ارزش ملک فوق الذکر )شامل: عرصه و اعیان(. جمعا به مبلغ 7/۳4۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
تعیین واعلام می گردد. لذا مقرر گردیده مورد فوق الذکر در تاریخ 1395/5/4 ساعت 9 الی 9/۳۰ 
صبح به آدرس قم، خ ساحلی، جنب زندان ساحلی دادگاه های حقوقی واحد اجرای احکام مدنی اتاق 
مزایده از طریق مزایده حضوری به فروش برسد. لذا افرادی که قصد بازدید از مورد مزایده را دارند می 
توانند در مدت پنج روز مانده به مزایده با هماهنگی این اجرا از مورد مزایده بازدید و در صورت تمایل 
در جسه مزایده شرکت نمایند قیمت پایه از مبلغ کارشناسی شروع و به کسانی که بالاترین مبلغ را 
پیشنهاد دهند واگذار می گردد. برنده مزایده باد ده درصد از مبلغ پیشننهادی را فی المجلس نقدا و 
مابقی آن ظرف یکماه از تاریخ مزایده بپردازد این آگهی یک نوبت در یکی از روزنامه های محلی درج 

می گردد جهت اطلاعات بیشتر به واحد مراجعه نمائید.
دادورز اجرای احکام دادگستری شهرستان قم - رضا زارعی

رئیس قوه قضائیه گفت: سالانه ۱5 میلیون پرونده قضائی در 
محاکم قضائی رسیدگی می شود و امنیت کشور مرهون تلاش و 

زحمات قضات شجاع کشور است.
همایش  در  شنبه  سه  روز  لاریجانی  آملی  صادق  الله  آیت 
سراسری قوه قضائیه افزود: از مجموع این پرونده ها در سال بیش 
از ۱۱ میلیون پرونده در محاکم دادگستری و سه میلیون و ۳۰۰ 
پرونده در شوراهای حل اختلاف رسیدگی می شود و بار زحمات 
این پرونده ها به دوش قضات، کارشناسان قضائیه و مدیران ستادی 
قوه قضائیه است. رئیس قوه قضائیه گفت: گاهی نسبت به زحمات 
بی شائبه کارکنان و قضات دستگاه قضا بی توجهی می شود و ما باید 

با این هجمه گسترده ای، خدمات آنان را قدر بدانیم. 
آیت الله صادق آملی لاریجانی افزود: حجم گسترده خدماتی که 
در دستگاه قضایی انجام می شود گاهی کثرت خدمات موجب می 
شود ما این خدمات عظیم را نبینیم. وی از کارکنان قوه قضاییه و 
قضات که در طول ایام سال در تلاش هستند و بار سنگین خدمات 
را بدوش می کشند تقدیر کرد وگفت: در طول سال قریب به ۱5 
میلیون پرونده در دستگاه قضایی رسیدگی می شود و بار زحمات 
رسیدگی به این پرونده بر دوش کارکنان قضایی و طبیعتا مدیران 

ستادی نیز در تمام امور دخیل هستند.

ازنقد سازنده استفاده می کنیم و کدورتی نداریم
وی تاکید کرد: در مبارزه با مفسدان اقتصادی قوه قضاییه کارنامه 
روشنی داشته است. رییس قوه قضاییه گفت: تاکید دارم که هم قوه 
قضاییه و قوای دیگر به مجموعه خدماتی که در قوه قضاییه صورت 
می گیرد توجه کنند و غفلت نکنیم تا کار عزیزان کم جلوه نباشد. 
وی درباره ارزیابی کار قوه قضاییه گفت: در دستگاه قضایی کاستی ها 
و تقصیرهایی وجود دارد، ولی ما باید از نقد سازنده استفاده کنیم، 
نقادی به قوه قضاییه نه تنها اشکال ندارد بلکه راه سازندگی قوه 
قضاییه است. آملی لاریجانی گفت: برخی آرای قضایی اشکالاتی 
دارد و عقل اقتضا می کند قوه قضاییه از نقدهای سازنده استقبال 

کند. ما از نقد سازنده استفاده می کنیم و کدورتی نداریم.
رییس قوه قضاییه با اشاره به برخی محدودیت ها و اطاله دادرسی 
گفت: یکی از مهمترین علل اطاله دادرسی کمبود نیروی انسانی در 
دستگاه قضایی است. زمانی که یک شعبه بازپرسی یا دادگاه عمومی 
و انقلاب، ۱5۰ پرونده در ماه دارد و گاهی 2۰۰ پرونده، چه انتظاری 
دارید؟ زمانی که ورودی پرونده به دیوان عدالت زیاد می شود و ما 
نیرو نداریم چه انتظاری دارید که سریع به پرونده ها رسیدگی شود. 
وی افزود: همه گفته اند که از قوه قضاییه حمایت می کنند و دو 
رییس قوا هم امروز گفتند که ما موظفیم به قوه قضاییه کمک کنیم. 
عملا این حمایت ها واقع نشده و یا کمرنگ بوده است و در حد 
برطرف کردن نیازها نبوده است. نمی خواهم گلایه کنم ولی چه 
توقعی داریم از قاضی که در ماه به ۱5۰ الی 2۰۰ پرونده رسیدگی 
می کند. آملی لاریجانی اظهار کرد: حجم خدمات در دستگاه قضایی 
بالاست و گاهی کثرت خدمات موجب نادیده انگاشتن آنها می شود. 
هفته ها قضات و کارمندان دستگاه قضایی بار خدمات را به دوش 
می کشند. سازمان ثبت اسناد و املاک،  سازمان بازرسی، سازمان 
پزشکی قانونی، سازمان قضایی نیروهای مسلح و سازمان زندان ها 
خدمات حجیم و متنوعی ارائه می کنند که اینها علاوه بر آن چیزی 
است که در مرکز فناوری اطلاعات و حفاظت اطلاعات قوه قضائیه 
وجود دارد. آملی لاریجانی افزود: کارمندان و قضات ما در مبارزه با 
اشرار و قاچاقچیان، سارقان مسلح و متجاوزین به نوامیس در میدان 
هستند. رییس قوه قضاییه با بیان اینکه در برخورد با مفسدان  قوه 
قضاییه عملکرد روشنی دارد، گفت: برخی از مشکلات اگر قرار بود 
بدون تدبیر باشد با هزاران پرونده مواجه بودیم که از جمله آنها 

میتوان به پرونده های میزان و ثامن اشاره کرد. وی یادآور شد: در 
برخی از بازدیدها و ملاقات های حضوری که اخیرا مسئولان در 
سفر استانی به تهران داشتند در یک مجتمع خانواده هر یک ربع 
به یک پرونده رسیدگی می شد، آیا ما برای اینکه پرونده های طلاق 
مختومه شود یک ربع کافی است؟ آملی لاریجانی تصریح کرد: ما 
با محدودیت بسیار فزاینده در خصوص نیروی انسانی و اعتبارات 
و بودجه مواجه هستیم. اخیرا در شب های قدر که شب معنویت 
است حرف هایی می شنویم. به جای تشکر در هفته قوه قضاییه، 
افرادی با استدلال های سخیف علیه قوه قضاییه سخن گفته اند. من 
متاسفم، در عین اینکه ما باید از نقد سازنده استفاده کنیم ولی بنا 
نیست که هر کسی که از راه می رسد چنین سخن گوید و مطرح 
کند که چرا پرونده ها در قوه قضاییه ۱2-۱۰ سال طول می کشد. 
میزان رسیدگی به پرونده ها این طور نیست، ولی برخی از پرونده 
ها رسیدگی شان چندین سال طول می کشد. آقایی که این حرف 
را می زند به ما بگوید که اگر قاتل پرونده ای فراری باشد ما چطور 

پرونده را مختومه کنیم.

متاسفم برای ارزیابی های بی حساب و کتاب
وی یادآور شد: گاهی توقعات ناصحیح است. آقای بزرگواری 
گفته اند که من در دفتر کار بودم شخصی آمد و به من گفت که من 
توقعی ندارم فقط حقم را در دادگستری بگیرید و پرونده ام رسیدگی 
شود. این آقا می گوید چرا باید این طور باشد که تن مردم بلرزد؟ من 

متاسفم برای این ارزیابی های بی حساب و کتاب.

برخی اپوزیسیون شده اند ومردم را ناامید می کنند
رییس دستگاه قضا تصریح کرد: کسانی در انقلاب بودند که حالا 
نقش اپوزیسیون را پیدا کرده اند و تمام محسنات انقلاب را زیر 
سئوال می برند. امیدهای مردم را ناامید می کنند؛ چرا؟ البته کاستی 
هایی وجود دارد ولی ما نظامی در دنیا بودیم که علی رغم میل همه 
قدرت های دنیا با رهبری های امام ملت به پیروزی رسید. حکومتی 
که شبیه هیچ یک از حکومت های دنیا به لحاظ مبانی  نبود. آیا 
درست است که  ما قدر این نعمت را ندانیم. وی گفت: آیا این ملت 
الگو نیست برای دنیا؟ خدا بهتر می داند که روش امام و رهبری 
الگوست و ساختار سیاسی جمهوری اسلامی الگوست. رییس قوه 
قضاییه بیان کرد: در کشور کاستی هایی وجود دارد، در حالی که 
از زمان تکوین این نظام سیاسی بی بدیل تمام دشمنی ها متوجه 
نظام شد. سخت ترین تحریم ها را داشتیم. ۸ سال بهترین نیروهای 
ما را از ما گرفتند و سرمایه های کلان کشور را این چنین بردند. 
با این وضعیتی که داشتیم جمهوری اسلامی رو به جلو بوده است. 
آنهایی که بعد از گذشت ۳7 سال خودشان مسئول بودند حالا 
شده اند اپوزیسیون و ما خیلی متاسفیم. برخی اشرافی گری را در 
کشور راه انداخته اند. آنها به خودشان و آقازاده هایشان نگاه کنند. 
به سرمایه دارانی که با آنها ارتباط دارند نگاه کنند. وی اضافه کرد: 
قوه قضاییه اشکالات و کمبودهایی دارد، ولی ما با این نیروها تلاش 
می کنیم. باید ببینیم که با وجود محدودیت ها قوه قضاییه در یک 
مسیر تکاملی سیر می کند یا نه؟ آیا با متخلفین برخورد می کند یا 
نه آنها را تشویق می کند؟ آیا شده با قاضی که متخلف است و رشوه 

گرفته برخورد نکنیم.

قوه قضاییه بنای سازش با متخلف ندارد
رییس قوه قضاییه خاطرنشان کرد: قوه قضاییه بنای سازش با 
متخلف ندارد. در استخدام کارمند معمولی دستمان بسته است. 
در استخدام قاضی در محدودیت هستیم. قاضی استخدام کردیم 
اما نه دفتردار دارد و نه آبدارچی. وی افزود: مکررا از رییس جمهور 

و رییس مجلس خواستم که به این موضوع توجه کنند؛ چرا که اگر 
قوه قضاییه در کشور مقتدر باشد به نفع همه است. اگر پرونده های 
افراد روی میز بماند برای مردم و نظام خوب نیست. متاسفانه در 
مجلس و دولت در لایحه به این موضوع توجه نشد. ما اخیرا برای 
بودجه با وجود اینکه دولت گفته است که نمی تواند بیشتر کند راه 
نشان دادیم. نماینده دولت در کمیسیون تلفیق مخالفت کرد. قوای 
کشور باید با هم کار کنیم. دولت امروز بار کل دستگاه اجرایی را 
به دوش می کشد و قوای دیگر هم باید به دولت کمک کنند ولی 
باید متقابل باشد. قوه قضاییه نباید این طور باشد که فرصت هایش 
ضایع شود که قاضی کم داشته باشد. آملی لاریجانی با تاکید بر 
اینکه قوه قضاییه در یک فضای محدود با نیروی انسانی محدود و 
بودجه محدود فعالیت می کند، گفت:  با این وجود ارزیابی هایی که 
انجام می شود عادلانه و درست نیست. کار قوه قضاییه و قضاوت 
کاری نیست که ما به عنوان درآمد به آن نگاه کنیم.  قاضی وقتی 
پایش را به دستگاه قضایی گذاشت وظیفه او کار جهادی است. 
کار خداپسندانه است. استدعای من این است که قضات و مدیران 
قضایی عزیز خودشان با وجه الهی بسنجند؛ چراکه کار ما قابل 
ارزیابی دنیوی نیست. کار قاضی بسیار سنگین تر از وکیل است، 
ولی از آن طرف درآمدش غیرقابل مقایسه است، البته باید این را 
هم گفت که بسیاری از اعمال انسانی را نباید در قالب موارد مادی 
دید؛ مانند شهدایی که در ایام جوانی آن چه دنیا محسوب می شد 
پشت سر گذاشتند و رفتند. ما به کار خودمان به عنوان خدمت به 
خلق و کاری خداپسندانه نگاه می کنیم. وی با اشاره به روایاتی از ائمه 
اطهار با مضمون تاکید بر خدمت به مردم و مومنین گفت: قضات 
و مسئولان محترم بر اساس قانون و شرع کار کنند، هنگامی که 
مشکل مردم را حل می کنید و هنگامی که یک مظلوم به شما پناه 
می آورد و ظلمی را از ا و برطرف می کنید چقدر فرح و خوشحالی 
برای خود می خرید. رئیس دستگاه قضا با گلایه نسبت به ارزیابی 
عده ای از فعالیت قوه قضاییه  گفت: عده ای گلایه های نادرست 
می کنند. توهین و افترا می زنند. اولا ما باید به خودمان بگوییم 
گوشمان به انتقاد سازنده باز باشد و با یاد خدا کار کنیم اگر با خدا 
معامله کردیم و هر روزمان، هر هفته، هر ماه و هر سال را با یاد حق 
تعالی آغاز کردیم، نتیجه آن را خواهیم دید. آملی لاریجانی ادامه داد:  
مسأله دیگر سلامت دستگاه قضایی و ابزار نظارتی است. مسأله ای 
که مدیران و قضات به آن حساسند. متاسفانه در گوشه ای مدیری و 
کارمندی تخلفی می کند و این را به پای تمام دستگاه ها می گذارند. 
گاهی هم هیچ تخلفی ایجاد نمی شود ولی باز هم تخلفی را پای 
دستگاه قضایی می گذارند. سلامت دستگاه قضایی مطلب بسیار 

مهمی است. حتی کم آن هم برای ما مورد قبول نیست.

دستگاه قضایی باید از تهمت های ناروا پاک شود
وی  گفت: دستگاه قضایی باید از این تهمت های ناروا پاک شود. 
در حکومت حضرت علی )ع( هم تخلفاتی صورت گرفت و حضرت 
با آن ها برخورد کردند. ما باید این را بفهمیم که در یک چارچوب با 
محدودیت های فراوان فعالیت می کنیم و این را هم بدانیم که عزم 
دستگاه قضایی در برخورد با متخلفان جزم است. ما بحث نظارت 
در دستگاه قضایی را افزایش داده ایم. عده ای می گویند افرادی را 
به صورت پنهانی و نامحسوس برای ارزیابی کار مسئولین قضایی 
به مراجع قضایی  بگمارید ولی ما می گوییم که دو سال است که 
به صورت پنهانی در شعبات بین مردم نظارت می کنیم و این کار 
را قبلا پیگیری کرده ایم که این امر نتایج خوبی هم داشته است 
و برخوردهای قاطعی را هم داشته ایم. بدنه دستگاه قضایی بدنه 

سالمی است. همه را با یک چوب نرانیم.
آملی لاریجانی با تاکید بر اینکه رعایت اخلاق حرفه ای در 

دستگاه قضایی مسأله بسیار مهمی است، تصریح کرد: در همه امور 
اخلاق حرفه ای واجب است. اخلاق پزشکی، اخلاق تجاری، در 
دستگاه قضایی هم اخلاق حرفه ای بسیار مهم است. این امر گفتنی 
است که ما باید در دستگاه قضایی در امر اخلاق حرفه ای پیشتاز 
باشیم. اگر عزیزان در دستگاه قضایی اخلاق حرفه ای را مراعات کنند 
بسیاری از مشکلات حل می شود. قاضی ای که زحمت می کشد، 
تلاش می کند و طبق شرع و قانونمند فعالیت می کند کسی که با 
هزار امید به او پناه می آورد نباید او را با توهین از خود براند چرا که 

کرامت مراجعه کننده یک اصل اساسی است.

نسبت به وکلا نظر منفی ندارم
رئیس دستگاه قضایی افزود: بعضا گفته می شود من نسبت به 
وکلا نظر منفی دارم. این حرف شرعا و عرفا نادرست است. وکلا هم 
به قوه قضاییه کمک شایسته ای دارند و هم در احقاق حق نقش 
موثری دارند. برخی از وکلای محترم مطرح می کنند که قضات با 
ما برخورد نادرست می کنند. البته بعضی از این شکایات موثق است 
و بعضی موثق نیست. ما باید حرمت وکیل را بها دهیم و باید با وکلا 
برخورد معقول داشته باشیم. اگر آن ها بر اساس قانون در دادگاه 
عمل کنند قضات باید شأن  آن ها را نگه دارد، البته از آن طرف هم 
باید گفت گزارش متعددی در رابطه با رفتار خلاف شرع در دادگاه و 

بیرون دادگاه از طرف وکلا از جهات متعدد به ما می رسد.
آملی لاریجانی ادامه داد:  خود وکلا نیز باید شئونات را حفظ 
کنند؛ در هر حال دو امر بسیار مهم است یکی رفتار صحیح و اخلاق 
حرفه ای قضات و دیگری رفتار صحیح و توام با شرع و قانون وکلا.

بود،  طرح  نبود  لایحه  سیاسی«  »جرم  گفت:  ادامه  در  وی 
امیدواریم بتوانیم اجرایی اش کنیم، البته نیاز به اصلاحاتی دارد. 
هم مجلس محترم، هم دولت محترم و هم قوه قضاییه باید دست 
به دست بدهند تا قانون و مقررات با میزان و معیار دقیق نوشته 
شود. امیدواریم مجلس بتواند اصلاحات لازم را انجام دهد. رئیس قوه 
قضاییه با اشاره به موضوع حقوق بشر بیان کرد: ما با جنبه های بسیار 
در حقوق بشر روبرو هستیم. در بحث حقوق بشر نمی توان بدون 
مراجعه به مبنای آن قضاوت کرد. مبنای ما و غربی ها در حقوق بشر 
متفاوت است. ما مبنای حقوق بشر را دینی می دانیم که این تفاوت 
ما با آن ها زمین تا آسمان است. تحمیل حقوق بشر غربی به کل 
کشورها خلاف حقوق بشر است چرا که آن ها یک سری از موارد را 
حق می دانند ولی ما آن ها را حق نمی دانیم. حقوق بشر ابزاری در 
دست دولت ها و مجامع بین المللی  برای فشار به هر کشوری که آن 
را نمی پذیرد شده است مثل جمهوری اسلامی ایران که مستقل 
است و سر به تعظیم آمریکا نمی آورد. در فلسطین و عربستان 
سعودی حقوق بشر چگونه است؟ در بحرین و یمن چگونه است؟ 
آیا آمریکایی ها انتقادی از حقوق بشر در این کشورها کرده اند؟ در 
حالی که ما برخورد با مجرمان مواد مخدر داشته ایم، ولی  محکوم 
به نقض حقوق بشر شده ایم. وی ادامه داد:  دروغی از دروغ حقوق 
بشر آمریکایی و اروپایی ها بالاتر نیست. جمهوری اسلامی ایران 
که بین هر دو سال یک انتخابات داشته است، محکوم می شود 
که ناقض حقوق بشر است. هم چنین محکوم می شود که ناقض 
حقوق زنان است. باید به آن ها گفت که زنان در جمهوری اسلامی 
ایران پا به پای مردان در دانشگاه ها تدریس می کنند. در مدیریت ها 
شرکت می کنند. شما ناقض حقوق زنان هستید. اگر شما از زنان 
استفاده برده گونه می کنید این خلاف حقوق زنان است. جمهوری 
اسلامی در بحث مواد مخدر ایثار می کند. ماموران اطلاعاتی، ماموران 
انتظامی در این مورد ایثار می کنند تا این مواد مخدر در دنیا پخش 
نشود. آن وقت ما محکوم شده ایم که چون با یک فرد خاطی در 

بحث مواد مخدر برخورد کرده ایم ناقض حقوق بشر هستیم.

آیت الله آملی لاریجانی:

بدنه دستگاه قضا سالم است؛ همه را با یک چوب نرانیم
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به خدا سوگند، هیچ بنده مؤمنى 
در حاجتش بر خداوند عز و جل پافشارى نمى كند 

مگر آن كه حاجتش را برمى آوردَ

چهارشنبه - نهم تیرماه 1395 - سال نوزدهم - شماره  4037

نامحــرمانه
شکایت پرسپولیس از رامین رضاییان

در شرایطی که پرسپولیسی ها از قرارداد دو ساله با رامین رضائیان مطمئن بودند این بازیکن 
که قصد جدایی از پرسپولیس را داشت به استناد بندی در قراردادش که باشگاه را ملزم به تسویه 
حساب صددرصدی با وی می کند، فسخ یک طرفه خود را از پرسپولیس دریافت کرده است. این 
دومین مشکل پرسپولیسی ها در فصل نقل و انتقالات لیگ برتر امسال است. آنها قبلا محمدحسین 
کنعانی زادگان را به دلیل یک اشتباه حقوقی دیگر از دست داده اند. نکته جالب این است که اگرچه 
پرسپولیس در حال حاضر به شکستن رای رضائیان خوشبین است اما به نظر می رسد این اتفاق باید 
زودتر از این مورد حل و فصل قرار می گرفت اما بی اطلاعی مدیران پرسپولیس از جزئیات قرارداد با 
این بازیکن ملی پوش فعلا شرایط را به سود رضائیان کرده است. یکی از مسئولان باشگاه پرسپولیس 
گفت که این باشگاه از رضائیان شکایت خواهد کرد و این بازیکن باید در صورت جدایی مبلغی را 
به عنوان رضایت نامه به باشگاه پرداخت کند. البته فعلا پرسپولیسی ها در موضع ضعف هستند و 
رضائیان با دریافت فسخ برنده جنگ حقوقی خود با پرسپولیس بوده است. این بازیکن ملی پوش با 
شرایط جدید قطعا جایی در برنامه های برانکو ایوانکوویچ نخواهد داشت و پرسپولیس باید استراتژی 

تازه ای در فصل نقل و انتقالات اتخاذ کند.

معرفی عاملان تصادف اتوبوس حامل سربازان
فرمانده پلیس راه شمال فارس گفت: در حادثه سقوط اتوبوس حمل سربازان، راننده پنجاه درصد 
و شرکت مسافربری و راه داری شهرستان نی ریز هر کدام 25 درصد مقصر شناخته شدند.  سرهنگ 
کسری سیروسی در جمع خبرنگاران با تشریح جزییات حادثه سقوط اتوبوس حامل سربازان که دوم 
تیرماه در گردنه لای رز نیریز رخ داد گفت: راننده این اتوبوس، دارای دفترچه جلد قرمز بوده است. 
سرهنگ سیروسی در توضیح دفترچه جلد قرمز گفت: جلد دفترچه رانندگان آبی رنگ هست و آن 
دسته از رانندگانی که چندین خلاف حادثه ساز انجام دهند و نمره منفی آن ها بیش از ۳۰  شود 
دفترچه جلد قرمز به او می دهند و با اولین تخلف حادثه ساز دفترچه او ضبط و حق رانندگی از او 
گرفته می شود. فرمانده پلیس راه شمال فارس بریدن ترمز در این حادثه را منتفی اعلام کرد و افزود: 
به دلیل سرعت زیاد و استفاده پی در پی از ترمز، سیستم ترمز کارایی خود را از دست داده بود که 
همین موضوع منجر به سقوط اتوبوس به دره شد. سرهنگ سیروسی افزود: اگر گاردریل کنار جاده 
مقاومت بیشتری داشت و ایمن سازی مناسبت تری صورت گرفته بود شاید این اتفاق رخ نمی داد.

درخواست رییس جمهور آرژانتین از مسی
رییس جمهور آرژانتین از لیونل مسی خواست در تصمیمش برای خداحافظی از تیم ملی 
تجدیدنظر کند.پس از آنکه لیونل مسی بار دیگر در فتح جام با تیم ملی آرژانتین ناکام ماند تصمیم 
گرفت پس از پایان کوپا آمه ریکا از تیم ملی آرژانتین خداحافظی کند؛ تصمیمی که بسیاری را در 
فوتبال دنیا شگفت زده کرد. اکنون رسانه های معتبر دنیا از جمله خبرگزاری فرانسه اعلام کردند 
که مائوریسیو ماکری رییس جمهور آرژانتین طی تماسی شخصی با لیونل مسی از او خواسته که 
در تصمیمش برای خداحافظی از تیم ملی آرژانتین تجدیدنظر کند. سخنگوی ریاست جمهوری 
آرژانتین به خبرگزاری فرانسه، گفت: ماکری با مسی تماس گرفت و از او خواست که به انتقادها گوش 
ندهد. او همچنین در توئیتر خود نوشت: من هرگز تا این حد به تیم مان افتخار نکرده بودم. امیدوارم 
لذت دیدن این تیم برای سال های سال ادامه دار باشد. او در پایان از هشتگ معروف این روزهای توییتر 

در پایان پیام خود با عنوان #مسی بمان استفاده کرده است.

کوچ یک بازیگر دیگر به آن سوی مرزها
بعد از رابعه اسکویی و بازیگرانی نه چندان مطرح مانند صدف طاهریان و بهارک صالح نیا یک بازیگر 
زن دیگر به جم پیوست.»سینماژورنال« نوشت: »این بازیگر زن »پردیس افکاری« است که از اواخر 
دهه شصت و با ایفای نقش در آثاری همچون »گزل« و »دخترک کنار مرداب« وارد سینما شده بود 
و در طی سال های بعد نیز اغلب ایفاگر نقش های مکمل آثار سینمایی بود.شنیده های سینماژورنال 
حکایت از آن دارد که پردیس افکاری به دعوت مهدی مظلومی، کارگردان سریال »بدون شرح« به 
ترکیه رفته و در تله فیلمی به نام »شهر قشنگ« مشغول ایفای نقش است. نام این تله فیلم یادآور 
هفته نامه »شهر قشنگ« است که داستان مهم ترین محصول کارنامه کارگردانی مظلومی یعنی 
»بدون شرح« در آن می گذشت. سریالی که ۱4 سال پیش تولید شد اما گویا مظلومی هنوز نتوانسته 
از خاطرات آن بیرون بیاید.آخرین فیلم های اکران شده افکاری 5۱ ساله، »شور شیرین« و »گیرنده« 
بودند. او به موازات سینما سابقه فعالیت های تلویزیونی هم داشت و از جمله در سریال های »در مسیر 

زاینده رود«، »فکر پلید« و »پنج کیلومتر تا بهشت« بازی کرده بود.

حمله داعش به صحرای کربلا خنثی شد
فرماندهی عملیات فرات میانی دیروز )سه شنبه( از ناکام ماندن حمله داعش با سه خودروی 
بمب گذاری شده و دو عامل انتحاری در صحرای کربلا به سمت شهر النخیب خبر داد. سرلشکر قیس 
المحمداوی، فرمانده عملیات فرات میانی به سومریه نیوز گفت: نیروهای امنیتی به دستور فرماندهی 
عملیات و رئیس پلیس منطقه صبح امروز توانستند مانع از حمله گروه تروریستی داعش متشکل از 
هشت تا ۱2 تن به منطقه صحرای کربلا شوند. محمداوی ادامه داد که تروریست ها با سه خودروی 
بمب گذاری شده به اضافه پوشیدن کمربندهای انتحاری و در اختیار داشتن سلاح های سبک، نیمه 
سنگین و بمب های دست ساز دستگیر شدند و نتوانستند به خاکریز و خندق شرقی که در صحرای 
کربلا به سمت نخیب در دست احداث است، وارد شوند. وی افزود: نیروها توانستند این خودروها را 

قبل از رسیدن آنها به منطقه منفجر و سلاح های آنها را توقیف کنند.

چند نفر در صنعت خودرو ایران کار می کنند؟
بر اساس آخرین آمارهای منتشر شده، در حال حاضر ۱5 میلیون دستگاه انواع خودرو در کشور 
در حال تردد است و نزدیک به ۸۸5 هزار نفر در بخش تولید و خدمات صنعت خودرو ایران مشغول 
به کارند.  ۱22 هزار نفر از این تعداد در شرکت های خودروساز مشغول کارند که نزدیک به ۱۱۰ هزار 
نفر از این تعداد در دو گروه بزرگ خودروسازی ایران خودرو و سایپا کار می کننند و ماهانه نزدیک به 
2۰۰ میلیارد تومان دریافت حقوق و مزایا دارند. آمار تولید خودرو نشان می دهد که روزانه بیش از 
5 هزار دستگاه خودرو در کشور به تولید می رسد که نشان می دهد هر نفر شاغل در صنعت خودرو 

کشور، ماهانه ۱.۳ خودرو به تولید می رساند.

نمایندگان مجلس حقوق مادام العمر می گیرند؟
طی دور هشتم مجلس شورای اسلامی استفساریه و یا به عبارت بهتر تفسیر نمایندگان از قانون 
خدمات کشوری نقل محافل و رسانه ها شد. این استفساریه  که در محافل عمومی به "حقوق دائمی 
و مادام العمر مسئولان کشور"  معروف شده بود با واکنش منفی رسانه ها، تشکل های دانشجویی، 
مردم و حتی برخی نمایندگان مجلس روبرو شده و نقدهای بسیاری هم به آن ابراز شد. در پی اخبار 
و مطالبی که در برخی رسانه ها مبنی بر دریافت حقوق مادام العمری نمایندگان از مجلس مطرح 
شده باید گفت که چند سال قبل و در مجلس هشتم چنین طرحی در جلسه علنی مجلس مطرح 

شد که مورد موافقت نمایندگان قرار نگرفت.

حضور رویانیان و فتح الله زاده در دادگاه
مدیرعاملان پیشین دو تیم فوتبال استقلال و پرسپولیس در دادگاه حضور پیدا کردند. به گزارش 
خبرگزاری میزان، علی فتح الله زاده و محمد رویانیان به خاطر شکایت وزارت ورزش و جوانان در 
دادگاه کارکنان دولت حضور پیدا کردند. وزارت ورزش مدعی است مدیر عاملان پیشین دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس در زمان مدیریت خود در دو باشگاه بزرگ پایتخت، قراردادهایی بالاتر از سقف 

با بازیکنان به امضا رسانده بودند.

تکذیب یک شایعه در مورد دادستان تهران
یک منبع آگاه در دادستانی تهران ادعای ملاقات همسر جعفر عظیم زاده محکوم امنیتی با 
دادستان تهران که در سایت های معاند منتشر شده است را تکذیب کرد. این منبع آگاه افزود: 
دادستان تهران هیچ ملاقاتی با همسر نامبرده نداشته و انتشار آن با اهداف خاص انجام گرفته است. 
این ادعا در حالی صورت می گیرد که دادیار ناظر زندان دادستانی تهران با درخواست مرخصی محکوم 

مذکور موافقت کرده است.

قانون در خصوص حقوق های میلیونی چه می گوید؟
بر اساس ماده 76 قانون خدمات کشوری، هیچ فردی در دولت نمی تواند بیش از هفت برابر حقوق 
پایه یک کارمند عادی حقوق دریافت کند. این قانون صراحتاً حقوق های میلیونی که در چند وقت 
اخیر جنجال به پا کرده است را نقض میکند چراکه که گردش مالی یک سال کارکنان مطمئنا به 
گردش مالی یک مدیر دولتی که به طور میانگین بیش از 6۰ میلیون تومان است )براساس فیش 

های حقوقی منتشر شده(هیچ وقت نمی رسد و نخواهد رسید.

مهلت ارائه الکترونیکی اظهارنامه 
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روابط عمومی اداره کل امور مالیاتی استان قم

اطلاعیه مهم  مالیاتی

زیربنایی  امور  و  شهرسازی  معاون 
پروژه  کلی  طور  به  گفت:  قم  شهرداری 
موقعیت  اما  نیست  بدی  پروژه  منوریل 
قرارگیری آن در شهر قم مشکلاتی را ایجاد 
کرده و به نوعی در فاز نخست این پروژه به 

طور کامل مسافرپذیری نیست.
دکتر علیرضا قاری قرآن با بیان اینکه 
پروژه منوریل یکی از پروژه هایی است که 
در سال های اخیر دچار حاشیه شده است، 
اظهار کرد: یکی از اشکالات این پروژه عدم 
وجود مطالعات اولیه برای آن بوده که پروژه 
را با چالش های بسیاری مواجه کرده است.

با اشاره به ظرفیت های مختلف  وی 
کلی  طور  به  کرد:  تصریح  منوریل  پروژه 
پروژه منوریل پروژه بدی نیست اما موقعیت 
را  مشکلاتی  قم  شهر  در  آن  قرارگیری 
تدابیر  باید  زمینه  این  در  و  کرده  ایجاد 
خاصی اندیشیده شود. معاون شهرسازی 
با اشاره به  و امور زیربنایی شهرداری قم 
مسیر پروژه منوریل از پارکسوار شمالی تا 
پردیسان، تصریح کرد: جبهه ای که پروژه 
شروع شده اگر از پردیسان بود مسافر خوبی 
داشتیم اما اگر این مقطع تکمیل و بهره 
برداری هم بشود مسافری نخواهد داشت 

وگرنه در خصوص مسائل مالی و اجرایی 
مشکلی نداریم. وی با تاکید بر اینکه تاکنون 
25۰ میلیارد تومان در پروژه منوریل هزینه 
شده که عمدتا به پیمانکار پرداخت شده 
است، افزود: در حدود ۱5۰ میلیارد تومان 
برای تکمیل فاز نخست نیاز می باشد که 

این هزینه شامل تامین تجهیزات و... است.
قاری قرآن با بیان اینکه مجموعاً بین 
فاز  هزینه  تومان  میلیارد   6۰۰ تا   5۰۰
نخست پروژه منوریل است، گفت: موقعیت 
اصلی  چالش  نخست  فاز  در  پروژه  این 
بر  تاکید  با  وی  است.  شهری  مدیریت 

اینکه باید تدابیری برای ادامه مسیر پروژه 
اندیشیده شود، تصریح کرد: از جمله این 
تدابیر می تواند اتصال آن به خط مترو و 
یا خطوط دیگر حمل و نقل درون شهری 
باشد تا مشکل آن حل شود. معاون شهردار 
قم با بیان اینکه در حال حاضر دو واگن 
بارگذاری شده و مسیر نیز بالغ بر ۸5 درصد 
پیشرفت فیزیکی دارد، افزود: دو ایستگاه در 
فاز نخست آماده هستند و بقیه در مرحله 
تکمیل است، در هر حال شهرداری آماده 
افتتاح پروژه در پایان سال است اما مشکل 

اصلی نیاز به مسافر برای این قسمت است.

معاون شهرسازی و امور زیربنایی شهرداری قم عنوان کرد:

مسافرپذیری، مشکل اصلی فاز نخست پروژه منوریل قم اخبــار
باحضور قاری برجسته مصری برگزار می شود:

پنج محفل شاخص انس با قرآن 
در بقاع متبرکه قم

معاون فرهنگی اوقاف و امور خیریه استان قم گفت: طی ماه مبارک رمضان 
امسال و با محوریت بقاع متبرکه، پنج محفل انس با قرآن به صورت شاخص و 

با حضور قاریان برجسته بین المللی تدارک دیده شده است.
حجت الاسلام علی عزیزی با اشاره به ویژه برنامه های شاخص قرآنی در ماه 
مبارک رمضان با محوریت بقاع متبرکه اظهار کرد: بر این اساس محفل انس با 
کلام وحی با حضور قاری برجسته بین المللی از کشور مصر، سه شنبه شب در 
آستان مقدس امامزاده علی بن جعفر )ع( برگزار خواهد شد. وی افزود: استاد 
فتحی عبدالرحمان قاری مشهور مصری در محفل انس با قرآن که در این 

بقعه متبرکه برگزار می شود به قرائت آیاتی چند از کلام الله مجید می پردازد.
معاون فرهنگی اوقاف و امور خیریه استان قم با بیان اینکه این مراسم نورانی 
از ساعت ۱9 روز سه شنبه هشتم تیرماه در آستان مقدس امامزاده علی بن 
جعفر )ع( آغاز خواهد شد گفت: جمعی از مسئولان و مدیران استانی در این 
محفل قرآنی شرکت خواهند داشت و بعد از اقامه نماز مغرب و عشاء نیز سفره 
ضیافت افطار گسترده می شود. وی ادامه داد: سازمان اوقاف که دستگاهی 
قرآنی محسوب می شود در ماه مبارک رمضان ویژه برنامه های مختلفی را 
تدارک دیده و ادارات کل آن در استان ها نیز بر اساس همین راهبرد حرکت 
می کنند؛ در این راستا پنج محفل قرآنی طی ماه مبارک رمضان در قم تدارک 
دیده شده است. عزیزی خاطرنشان کرد: صبحدی هم با حضور همین قاری 
مصری، محفل انس با قرآن در حسینیه ثارالله سپاه علی بن ابیطالب )ع( برگزار 
شد همچنین وی بعد از اقامه نماز ظهر و عصر در محفل قرآنی مسجد حضرت 
زینب )س( پردیسان شرکت کرد. معاون فرهنگی اوقاف و امور خیریه استان 
قم با بیان اینکه شنبه 26 ماه مبارک رمضان هم محفل انس با قرآن در آستان 
مقدس امامزاده سید معصوم )ع( تدارک دیده شده است گفت: در همان روز 
و با حضور سید جواد حسینی قاری بین المللی کشورمان، محفلی قرآنی بعد 

از اقامه نماز مغرب و عشا در آستان امامزاده جعفر شهید )ع( برگزار می شود.

مدیرکل نظارت و هماهنگی خدمات شهری شهرداری قم خبرداد:

آماده سازی مسیرهای ده گانه 
و محل تجمع راهپیمایی روز قدس

مدیرکل نظارت و هماهنگی خدمات شهری شهرداری قم از آماده سازی 
مسیرهای دهگانه و محل تجمع راهپیمایی روز قدس خبر داد.

سیدمحسن میرهادی با اشاره به برگزاری راهپیمایی روز قدس از مسیرهای 
ده گانه به سمت محل تجمع در میدان بزرگ امام خمینی )ره( اظهار کرد: 
شهرداری با تشکیل جلسات و برنامه ریزی تمهیدات لازم در خصوص خدمات 

رسانی در این روز را در نظر گرفته است.
وی با اشاره به هماهنگی مجموعه شهرداری قم با شورای هماهنگی 
تبلیغات اسلامی و نهادهای برگزاری مراسم راهپیمایی روز قدس، تصریح کرد: 
با توجه به اینکه امسال تجمع راهپیمایی روز قدس در میدان بزرگ امام 
خمینی و در کنار مسجد امام حسن عسگری )ع( صورت می گیرد تدابیر لازم 

در خصوص آماده سازی این مکان صورت گرفته است.
مدیرکل نظارت و هماهنگی خدمات شهری شهرداری قم با اشاره به 
فضاسازی شهری در مسیرهای راهپیمایی و منتهی به حرم مطهر حضرت 
فاطمه معصومه )س( تصریح کرد: با توجه به اینکه مسیر راهپیمایی روز 
قدس امسال از میدان بزرگ امام خمینی به سمت مصلای قدس خواهد بود، 
فضاسازی و تبلیغات شهری در این زمینه صورت گرفته است. وی با اشاره 
به برنامه ریزی برای استقرار تانکرهای آب و آب پاش در مسیر راهپیمایی 
خاطرنشان کرد: طبق هماهنگی های بعمل آمده ناوگان حمل و نقل عمومی 
نیز با آماده باش نیروها، انتقال روزه داران را بر عهده خواهند داشت. میرهادی 
پیش بینی تمهیدات لازم در خصوص تامین ایمنی مسیر راهپیمایی روز قدس 
را مورد توجه قرار داد و گفت: در این زمینه نیز نیروهای آتشنشانی با استقرار 
اکیپ های خود نسبت به تامین مسیرها اقدام خواهند کرد. وی تصریح کرد: 
همچنین مسیرهای راهپیمایی و مسیر اصلی قبل از آغاز راهپیمایی تنظیف و 

پاکسازی شده و پس از پایان نیز این اقدام صورت می گیرد.

مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی استان قم:

فعالان صنایع کوچك قم از بیمه تکمیلی 
درمان بهره مند شدند

مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی قم؛ از پرداخت تسهیلات بیمه 
تکمیلی ویژه فعالان صنایع کوچك و خوشه های کسب و کار استان خبر داد.

مهندس امیر طیبی نژاد با اعلام این خبر اظهارداشت: یکی از مشکلاتی که 
صنایع کوچك قم و همچنین فعالان خوشه های کسب وکار استان با آن روبرو 
بودند عدم استقبال و توجه بیمه گران به بیمه تکمیلی و سایر خدمات بیمه 
ایی به صنایع کوچك بود. وی پایین بودن میزان سرمایه گذاری و همچنین 
تعداد کم نیروی انسانی را دو عامل مهم بوجود آمدن این وضعیت برشمرد و 
خاطرنشان ساخت: با اهتمام و پیگیری های مجدانه سازمان صنایع کوچك و 
شهرك های صنعتی ایران و همکاری بیمه ایران طی یك تفاهم نامه بسته ایی 
ویژه صنایع کوچك و فعالان خوشه های کسب وکار تدوین و اجرایی گردید 
که از این پس خدمات بیمه گران شامل حال صنایع کوچك نیز می شود. 
طیبی نژاد این حرکت را تحولی مهم در بخش حمایت دولت از صنایع کوچك 
و نیروی انسانی در این بخش ارزیابی کرد و افزود: در این بسته حمایتی شامل 
بیمه حریق، انفجار و صاعقه، جامع اموال، بیمه مسئولیت جانی و مالی در 
قبال اشخاص ثالث، بیمه مسئولیت کارفرما در برابر کارکنان ویژه فعالیت های 
صنعتی، خدماتی، تولیدی، بیمه شکست ماشین آلات M.B، بیمه تکمیلی 
درمان کارکنان و بیمه اعتباری فروش اقساطی می باشد. وی در ادامه به توجه 
ویژه سازمان صنایع کوچك به فعالان خوشه ها اشاره کرد و بیان داشت: عامل 
اصلی و محرك خوشه های کسب وکار نیروی انسانی آنها می باشد و استقبال 
فعالان این بخش نیز از بسته بیمه ایی تکمیلی قابل توجه بود لذا می بایست 
برای رفع نیاز ایشان اقدامات گسترده تری شکل بگیرد که بر همین اساس این 
شرکت برای بیمه تکمیلی این افراد یارانه ایی هرچند ناچیز ولی موثر در نظر 
گرفته است. مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی قم با توضیح داد: ورود بیمه 
گران به این حوزه خود تحولی مهم به حساب می آید و فعالان خوشه های 
کسب وکار قم می توانند علاوه بر بهره مندی از بیمه تکمیلی از سایر مزایای 
این بسنه حمایتی نیز استفاده کنند. وی همچنین از اختصاص تسهیلاتی 
محدود در این زمینه خبرداد و گفت: با توجه به محدود بودن اعتبارات لازم 
و بمنظور ساماندهی و بهره مندی بیشتر افراد از این تسهیلات مقرر گردید 
بخشی از سهم بیمه گذاران بیمه تکمیلی درمان فعالان خوشه های کسب 

وکار قم تا سقف مشخص توسط این شرکت پرداخت شود.

قم گفت: عزم مدیریت شهری  شهردار 
بر این است که در حد توان نیازهای جامعه 
الزهراء )س( را رفع کنند و نهایت همکاری و 

حمایت را داشته باشد.
مشترك  نشست  در  نژاد  سقائیان  دکتر 
مدیران شهری با مسوولان حوزه علمیه جامعه 
الزهراء )س(، با بیان اینکه ماه رمضان فضای 
معنوی برای شکل گیری انسان کامل است، 
تصریح کرد: خصوصا شب های قدر فرصتی 
است تا انسان به خدا نزدیك تر شده و ارتباطی 
ویژه با خدا برقرار کند. وی با اشاره به شکل 
در حوزه های  ویژه  انقلابی  و  تحول  گیری 
علمیه تصریح کرد: امروز فعالیت های ویژه ای 
در راستای آموزش های دینی در سطح جامعه 
صورت می گیرد. شهردار قم با تاکید بر اینکه 

وجود مجامع و مجموعه های حوزوی و فرهنگی جامعه را 
به سمت حدود تعالی پیش می برد، تصریح کرد: هرقدر در 
راستای اعتباردهی به مجموعه های حوزوی و فرهنگی گام 
برداریم زمینه تعالی بیشتری در جامعه فراهم می شود و 
نگاه مدیریت شهری نیز در همین راستا است. وی با تاکید 
بر ضرورت فراهم آوری فضایی معنوی و به سمت تکامل در 
شهر، خاطرنشان کرد: باید شهروندانی در شهر تربیت شوند 
که بتوانند راه تکامل و تعالی را طی کنند. سقائیان نژاد تعامل 
ویژه مجموعه شهرداری با جامعه الزهرا )س( را مورد تاکید 

قرار داد و افزود: عزم مدیریت شهر بر این است که در حد 
توان نیازهای این مجموعه را رفع کنند و نهایت همکاری و 

حمایت را داشته باشند.
نگاه شهرداری به این مجموعه 

فرهنگی و علمی باشد
رئیس جامعه الزهراء )س( نیز در این نشست، با اشاره به 
سابقه فعالیت های دکتر سقائیان نژاد اظهار کرد: نگاه دکتر 
سقائیان نژاد به حوزه های علمیه و مباحث علمی و فرهنگی 

نگاهی باز و در راستای حمایت و همکاری است.
حجت الاسلام سید سجاد هاشمیان با اشاره به تاسیس 

موسسه جامعه الزهراء به دستور امام خمینی 
)ره(، اظهار کرد: هیئت امنای اولیه این مجموعه 
مراجع و علمای زمان بودند و دو سال است که 
مجموعه جامعه الزهرا وارد حوزه جدید فعالیت 
شده است. رئیس جامعه الزهراء )س( با بیان 
اینکه فضای مجموعه برای بهره برداری بیشتر 
کرد:  تصریح  باز می شود،  در سطح کشور 
دوره ها و رشته هایی که تعریف می شود و با 
آسیب شناسی که صورت گرفته سعی داریم 
تا بتوانیم پاسخگوی نیاز کشور باشیم. وی با 
تاکید بر اینکه سعی داریم در سطح کشور 
تاثیرگذار باشیم، خاطرنشان کرد: مقام معظم 
رهبری نگاه ویژه ای به این مجموعه دارند و 
آن را مجموعه ای منحصر به فرد می دانند. 
هاشمیان گفت: ما آماده همکاری با مجموعه 
های استان خصوصا شهرداری هستیم تا بتوان گامی اساسی 
در زمینه فعالیت های فرهنگی برداریم. وی با اشاره به طرح 
های آینده جامعه الزهرا گفت: در آینده نزدیك سعی داریم 
سردری در شان مجموعه احداث کنیم و در صدد ایجاد 
حسینیه در مجموعه نیز هستیم. رئیس جامعه الزهراء )س( 
با تاکید بر اینکه نیاز است نگاه شهرداری به این مجموعه 
فرهنگی و علمی باشد، تصریح کرد: فعالیت مجموعه جامعه 
الزهراء در حوزه آموزش علوم دینی است که شهرداری با این 

نگاه همراهی لازم را با جامعه الزهرا داشته باشد.

شهردار قم در نشست با مسوولان حوزه علمیه جامعه الزهراء )س(:

نگاه مدیریت شهری اعتباردهی به مجموعه های حوزوی و فرهنگی است

قابل توجه اعضاء محترم اتحادیه صنف الکتریک و تابلوساز قم

در اجرای آئین نامه اجرایی تبصره 3 ماده 22 قانون نظام صنفی 
و با عنایت به پایان مسئولیت هیئت مدیره محترم آن اتحادیه و 
لزوم برگزاری انتخابات جدید، بدینوسیله از کلیه اعضاء آن صنف 
که داوطلب عضویت در هیئت مدیره و بازرس اتحادیه خود می 
باشند تقاضا دارد با در دست داشتن مدارک ذیل از ابتدای وقت 
اداری روز شنبه مورخه 95/4/12 لغایت پایان وقت اداری پنجشنبه 
مورخ 95/4/24 به مدت 10 روز کاری  به محل هیات اجرائی بر 
انتخابات اتحادیه های صنفی مستقر در سازمان صنعت، معدن 
و تجارت قم واقع در 45 متری 15 خرداد )ساختمان معصومیه( 

مراجعه و نسبت به دریافت و تکمیل پرسشنامه اقدام نمایند.

وزارت صنعت، معدن و تجارت
سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم

کمیسیون نظارت قم
اطلاعیـــــه )نوبت سوم(

مدارک مورد نیاز جهت ثبت نام:
1 - فتوکپی پروانه کسب معتبر                                                  2 برگ

2 - فتوکپی تمام صفحات شناسنامه                                         2 برگ

3 - عکس 4*6 جدید                                                                 6 قطعه

4 - فتوکپی کارت ملی                                                               2 برگ

5 - گواهی عدم اعتیاد                                                               1 برگ

6 - فتوکپی مدرک تحصیلی                                                     2 برگ

تــــذکر:
1 - داشتن پروانه کسب معتبر دائم

2 - داوطلب موظف است شخصا نسبت به تکمیل فرم مربوطه اقدام نماید.

3 - داشتن مدرک تحصیلی دیپلم برای افراد فاقد سابقه عضویت در هیئت مدیره

4 - داشتن حداکثر 75 سال سن در زمان ثبت نام

5 - ارائه اصل مدرک الزامی است.

دل نوشته
آب را بیهُده 
مصرف  نکنیم

آب را بیهُده مصرف نکنیم
اگر آبی ماندست

حفظ باید کرد 
نعمتی را که از الطاف خداست

و از این قطره آب
روز و شب زنجره ای می نوشد

و اگر آب نباشد من و تو میمیریم
هیچکس زنده نخواهد ماند حتی من و تو

هیچکس زنده نخواهد ماند حتی گل سرخی که نشسته در باغ
و درختی که از آن دور خسته و چشم به راه آب است

و قناری که در آن گوشه نشسته غمگین
چشم در راه کمی باران است

رسد آن روز زمانی نه در آینده دور
نسل ها وارث سربخشی و اصراف شماست
شاید آن روز بیاید که دگر آب نباشد هرگز

آری ای هم وطن ای جان و دلم
خوب میدانی تو

رنج کم آبی و بی آبی ها
همه را خواهد کشت

پس عزیز دل من
هیچکس زنده نخواهد ماند حتی تو و من

و چه زیبا گفت سهراب عزیز
آب را گل نکنید

عباس فرساد

انسانی شهرداری قم  برنامه ریزی و سرمایه  معاون 
گفت: در پروژه های شهرداری سعی شده است مباحث 
اقتصاد مقاومتی به صورت زیربنایی در نظر گرفته شود تا 
زیرساخت های شهری به صورت مناسب در شهر ایجاد 

گردد.
محسن رنجبر با اشاره به نقش اقتصاد مقاومتی در 
پروژه های شهرداری اظهار کرد: انجام پروژه هایی در شهر 
پیگیری می شود که لزوم آن برای افزایش کیفیت زندگی 

مردم نمایان است و نیاز به انجام آن وجود دارد.
معاون شهردار قم با بیان اینکه ما تلاش کرده ایم تا 

منویات مقام معظم رهبری در بحث اقتصاد مقاومتی را 
در تنظیم برنامه ها شهرداری به کار ببریم، گفت: سعی 
بودجه سال 95  در  که  پروژه هایی  مبنای  است  شده 
تعریف شده توجه به سیاست های اقتصاد مقاومتی ابلاغی 
رهبری باشد. وی خاطرنشان کرد: می خواهیم پروژه ها را 
به بهترین و با کیفیت ترین شکل ممکن انجام دهیم، 
در بعد کلان با ایجاد نظام هایی که در مدیریت برای 
بهره وری تعریف می شود مانند کنترل پروژه و ارزیابی 
عملکرد، فضای کلی حرکت بهره ور در انجام پروژه ها 
فراهم شده است. رنجبر عنوان کرد: در انجام پروژه ها 

اجرای  برای  مسیر  و سریع ترین  بهره ورترین  بهترین، 
پروژه در سیستم کنترل پروژه فراهم شده و زمان انجام 
کارها،  زیراقدامات، دوره انجام کار و مسؤولیت افراد در 

بخش های مختلف دراین  سیستم فراهم شده است.
وی گفت: برنامه ای برای همه بخش های شهرداری 
و افراد در دستور کار داریم که مشخص می کند افراد 
هر روز باید چه کارهایی انجام دهند و چه اندازه فرصت 
دارند که آنرا به نتیجه هدف گذاری شده برسانند، این 
موضوع در بهره ور شدن انجام پروژه ها مؤثر بوده که یکی 

از شاخصه های اجرای اقتصاد مقاومتی است.

معاون برنامه ریزی و سرمایه انسانی شهرداری قم:

پروژه های شهری متناسب با اقتصاد مقاومتی پیگیری می شود


